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j ~ On Tuesday, July 30, 1991, 1, Detective KENNEDY along with Detective Dennis )

! MURPHY, while interviewing the suspect Jeffrey DAHMER in an interview room of the clB,
were accompanied by Attorney Wendy PATRIKAS when the following questions regarding
possible inguiries into other connections of the above offense were given to Mr. DAHMER.
At this time, I guestioned him regarding the fact that information was received from out
of state jurisdictions that in 1981 we received information that a man fitting his

| description was in the Hollywood Mall which is located in Hollywood, Florida and that this

| white male fitting his description apparently attempted to pick up an individual and that
this individual making this report states that this was the same day that the victim, Adam

§ WALSH, was last seen and then later found decapitated with body parts missing. Regarding

| this inquiry, the subject Jeffrey DAHMER states he admits that he was in Florida during

| the time that Adam WALSH offense occurred. He states he realized this because of the news
media at the.time; however, he denies any part in the offense regarding Adam WALSH and

§ states that he was never at any time in Hollywood, Florida or the Hollywood Mall,

Regarding a report from the Gay and Lesbian Community Center at UWM which states
that in June or early July of 1991, they received a phone call at approximately 8:45 P.M.
which stated "I just killed a sick fucking fag Tast night and I feel real good about it

f and went on to state other spurters regarding homosexual orientation and the fact of

| killing them and that this tape was reported to the Milwaukee Police and felt that it was
regarding Jeffrey DAHMER. Jeffrey DAHMER at this time denies ever making any phone calls
to the Gay and Lesbian Community at UWM. As a matter of fact, he states that at no time

| did he make any phone calls to anycne including the victims of his offenses regarding his

| offenses. He states that he never called the family of the victims of his offenses and he
never called any Gay or Lesbian hot-lines to admit to his offenses. He also states that

! he has ébso]utely no hatred for homosexuals and that he, in fact, prefers homosexuals and
to use his words in a twisted or preverted way he actualfy loves them.

Regarding a report that an individual from Talmadge, Ohio reports that on July 6,
1981 he-was hitchhiking when he was picked up by a white male who resembles Jeffrey DAHMER
and that this individual had a portion of a human leg in the front seat of his auto.
Jeffrey DAHMER at this time states that he never owned a vehicle in Ohio at the time this

REROLL S, SUpposed]y made and that he was in Miami. Florida during this time and denies .
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Regarding a report taken from the Fresno Police Department that a»foot was found
in Fresno Cdunty on March 30, 1991 in a vacant field, Jeffrey DAHMER states that he has
never been in California and specifically has never been in Fresno, California in has
entire life and he denies any involvement in this offense.

Regardirnig the We-Tip information that we received stating that the suspect
Jeffrey DAHMER fecently worked {n the Moreno View Manor Nursing Home under the alias of
Mike NASERS, Jeffrey DAHMER states that he has never in his life used an alias and he has
never worked in a nursing home here in Milwaukee or anywhere else in the world.

Regarding an inquiry sent to the Milwaukee Police by the Woodstock Police
Department regarding a suspect wanted for a doub]e murder in their jurisdiction, that
suspect being a Richard J. CHURCH-M/W, dob-3/24/69. At this time, I showed Mr. DAHMER a
photograph of Richard J. CHURCH and he stated that he believes that he has seen this pic-
ture before on some crime show, possibly America's Most Wanted; however, he denies ever
meeting or knowing the suspect, Mr, CHURCH, and also denies he is a victim in any of his
of fenses.

Regarding a We-Tip we received stating that the suspect, Jeffrey DAHMER, had hid-
den body parts from some of his victims in the walls of his apartment and plastered them
over, Jeffrey DAHMER states that he emphatically denies hiding any body parts of any of
his victims in the walls of his apartment and states that all body parts which he kept
from his victims have been taken into the custody of the Milwaukee Police Department.

Regarding information given by Unitéd States Armed Forces regarding Jeffrey
DAHMER'S stay in Germany, he denies this entire réport and a detail supplemental by
Detective Dennis MURPHY has been filed regarding this information.

At this time, the interview with Jeffrey DAHMER was terminated and he was taken

h back to the Milwaukee County Sheriff's Department and turned over at approximately 4:45

P.M. on July 30, 1991,
Report per Detective Patrick KENNEDY.
PK:jaj 7/31/91
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, On Tue., 7-30-91, we, Det. Dennis MURPHY and Patriﬁk KENNEDY, reinterviewed the
defendant, Jeffrey DAHMER, at the CIB in the presence of ‘his attorney, Wendy PATRICKUS.

At this interview which began at approximately 11:30AM, we asked him several questions
regarding some of the victims and regqrding‘various calls that had come in to our depart-
ment, .

We questioned him regarding victim #1, whom he stated died at the Ambassador Hote}
and he related that he met this indi&idual about one week before Thanksgiving in 1987, He
stated he had rented a room at the Ambassador Hotel and had previously prepared sleeping
pills in a glass by breaking the pills down to a powdery form and leaving this form in the
glass, He stated that when he and the victim returned to the hotel, he made a rum and
coke "in the glass with the pills., He stated he gave this drink to the individual and the
individual subsequently passed out., Mr, DAHMER stated he had also drank a lot and was
lying in bed with this individual and he passed out, When he awoke, he discovered the
victim dead and blood coming from the side of his mouth. He stated that he also noticed
on the victim, severe bruising on his chest and that he (DAHMER) had bruising on his
forearms, so he surmised that he had beaten the victim about the chest, possibly killing
him, After this occurred, Mr. DAHMER took the room for another night, proceeded to the
Grand Avenue Mall, where he purchased a large suitcase from Woolworth's. He stated the
suitcase had a zipper with a leather buckle going around the suitcase, He stated he
placed the victim in the suitcase and conveyed him to his grandmother's residence via a
cab, '

Once at his grandmother's residence, he used a knife to dismember the body and he
disposed of the body parts in the trash. He stated he did not use his grandmother's
knife, but used one of his knives that he possibly bought at the mall, but he is not sure,
He also stated that he did dispose of the suitcse. '

We questioned him further regarding his use of the sleeping pills and he stated that
in all of the cases, he would have the sleeping pill broken down into a powder form in the
bottom of either a glass or a cup and when he would prepare the drink for the individual,
using either coffee or rum and coke, he would use the glass or cup that contained the
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powdered sleeping pill substance. He stated this would dissolve readily and the victim
§ was unable to determine that anythxng was in his drink,

We also questioned him regarding any other murders he may be involved in, namely a
homicide where two murders occurred in Corpus Christi, Texas, between 1981 and 1983, and
he denied any knowledge of this offense. He stated he was not in Corpus Christi, Texas
and that he did.not know of the murders there. 1 informed him that the clues had led to
Decatur, I1linois, and asked him if he had ever been in Decatur, I1linois, and he stated
he had never been to Decatur, Iliinois. Mr. DAHMER denied any involvement in any other

¥ homicides outside the ones ‘he has already admitted to and stated that he is not invovied
in any others,

Additional questions were asked and présented to Mr. DAHMER and his responses will be
reflected on separate supp]ementary reports.

Report per Det. Dennis MURPHY.

DM/1h 7-31-91
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On Wed., 7-31- §1 Det KENNEDY, along with Det. Dennis MURPHY, were contacted by
4 the Milwaukee County Sher1ff‘s ja11 that the suspect, Jeffrey DAHMER, wished to speak
with us, At this time, after obtaining an order to produce, we arrtved at the fifth floor
| of the Milwaukee County Jail, where we met the suspect, Jeffrey DAHMER, and returned with
| him to the fourth floor of the CIB and placed him into an interview room. While in the
interview room, ‘we were accompénied by his defense attorney, Wendy PATRICKUS, and at this

| time we conducted the f011ow1ng interview,
I asked Jeffrey DAHMER if he would answer some quest1ons regarding inquiries made

| from other jurisdictions. He stated to the affirmative to this. I asked him regarding
¢ Kingsford, Michigan, who are investigating a white male by the name of Michael SMITH, who
| has been'missing since 5-27-91, At this time I showed him a picture regarding Michael

SMITH, asking if this could possibly be the first victim he had met in Wisconsin and mur-
l dered in the Ambassador Hotel. After viewing the photos he stated that he had never seen
| this individual before and denied that he is involved in the missing of Michael SMITH.

At this time, I asked Jeffrey DAHMER regarding information received that an indivi-
dual by the name of Terry MINUS was involved with him in occult study while in Germany,
and the fact that this individual stated that Jeffrey DAHMER leased a farm in Sandusky,
Ohio, where he has buried remains of several of his victims. Mr. DAHMER stated that this

§ s untrue, he knows no one by the name of Terry MINUS and that he was never into the
occult while he was in Germany. He also stated he was never in the Marine Corp,, which
this individual alludes to. ' '

Regarding information from Dr, James CERVENANSKY, who is a physician at West Allis
Memorial Hospital, Dr. CERVENANSKY reported that on 1-7-91, he received a phone call from
an individual who identified himself as SHRIEBER and stated he was a doctor. He went on
to state that this doctor stated he was performing an autopsy on an individual who had
been dead for approximately six days, and while cutting around the leg area, all the toes
began to move. Dr. CERVENANSKY stated this individual stated he was wondering if this was
proper for this to happen and was wondering if this was possibly Jeffrey DAHMER calling to
get information regarding his victims, To this Mr. DAHMER stated he has never used any
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l alias, 1n particular the alias of Dr, SHRIEBER and that he never called West A111s .
Memor1a4 Hospital in regards to moving toes on one of his autopsies.

RegardTng information received from the Brookfield Police Department that an indivi-
dual by the name of Jeffrey DAHMER pawned a ring on 8-8-88, at a gold and silver office
Tocated in their city, to which Mr, DAHMER stated he in fact did buy a blue tobaz ring
with a gold setting from Bailey, Banks, and Biddle, located at Northridge Mall in
Milwaukee for approximately $1500, sometime in the summer months of 1987. He stated he
bought this ring because he has always had an interest in jewelry and especially rings and
that at the time he felt the large topaz was attractive to him, He stated that approxima-
tely a year Tater, because of his drinking habits, he was running Tow on cash and took
that ring to a gold and silver establishment on Bluemound Road, where after bargaining
with the individual working behind the desk, he obtained $189 for his top&z ring. He
stated the ring did not belong to any of his victims and he again denied selling any of
the jewelry which he obtained from any of his victims and that if there was any jewelry on
any of his victims, he simply it them out in the trash, along with body parts.

Regarding an inquiry made from the Joliet I1linois Police Department regarding a
missing by the name of Terry ROUSE, W/M, approximately 24 years old, who has apparently
been missing since 5-10-91, inquiries were made as to whether he was a possible victim of
Mr, DAHMER's. After viewing the photos and newpaper article sent along with the inquiry,
Mr. DAHMER denied ever seeing this individual or that he was one of his victims.

Regarding an inquiry sent by the Police Department in Fresmo, California, who sent
along a picture of a.white male by the name of PURTELL, whose leg part they found in
Nortern California, Mr. DAHMER viewed the photo and stated he has never seen this indi-
viudal before. He again reiterated the fact that he has never been in California at any
time in his life. He denied any part in this offense. _ o

Again Mr. DAHMER was asked regarding if he had evefﬂbeeh in Hollywood, Florida, and
any connection he may possibly have with Adam WALSH. Mr. DAHMER again, adamantly stated
he has never been in Hollywood, Florida. He has never been in the Hellywood, Florida
mall, and he in fact had nothing to do with the abduction and subsequent dismemberment of
the young boy by tﬁelname of Adam WALSH. He denied committing any murders while jiving in
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Florida,

At this time Mr. DAHMER was questioned regarding recent newspaper stor1es that stated
that as an eight year 01d boy in Ohio, he was sexually assaulted by a ne1ghbor. To this
Mr. DAHMER stated this is untrue, that the first time he experienced any sexual behavior
was when he was approximately 14 year old and that was with the young man who lived across
the street by the name of Eric TYSON (phonetic). He stated that Eric was one or two years
younger then him and that they mutually consented and got together on several occasions in
a tree house where they simply kissed and touched each other's body.

[ then gquestioned Mr, DAHMER'regarding a possible victim of his, that being Luis

_PINET, Puerto Rican male, DOB: 10-25-74. At this time I showed Mr. PINET's photo, which
was a family photo, to Mr. DAHMER and after viewing it, he stated that this in fact is the
individual whom he fought with in his apartment on approximately 7-8.90, -Regarding the
incident with Mr. PINET, he stated the day previous to the fighting with Mr. PINET, he had
met Luis PINET at the Phoenix tavern and had asked him to accompany him home to his apart-
ment for some homosexual activity and offered him money to pose for nude photos. He
stated that on this occasion Mr. PINET readily accompanied him home to his apartment and
they had "normal homosexual sex." He stated at this time they spoke of meeting again the
following night at the Phoenix. He stated that Mr. PINET left on his own accord that
n1ght ‘

Mr. DAHMER stated that the following nigh the went to the Phoenix tavern ]ocated on
South 2nd St., where he again saw Mr, PINET. He stated at this time Mr. PINET again
voluntarily decided to return with him to his apartment and at this time they took a taxi
from the Phoenix tavern to 23rd and Wells, where they got out and walked, At 23rd and
Wells, Mr, DAHMER stated he stopped and bought himself some cigarettes and from there they
walked to his apartment building. He stated the reason why he would have the taxi drop
him off several blocks from his apartment was in order to keep the taxi driver from
knowing exaxtly where he lived at and to see if anyone had been following him, as he did
not want anyone to detect his activities, He stated that after buying the cigarettes,
they walked to his apartment and once inside, they had conversation, however he can not
recall the words., He stated that at this time he asked Luis if he would get undressed and
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l allow him to take several photos of him in the nude, whEch Luis complied with. He stated
Luis lay on the bed and he took several photos, however”they did not come out, so he asked
Luis to turn on to his stomach so he could take some back shots of Luis with is Polaroid
camera, Mr, DAHMER stated at this time he was starting to become intoxicated and had run
. out of sleeping pills to put into his rum coffee potion in order to give to the victim,
He stated that in preparation for this evening and knowing he was out of sleeping pills,
he had gone to the hardware stofe and purchased himself a rubber mallet hammer. He stated
he did this because it was cheaper then filling his prescription which cost approximately
$30. He stated his intention was to strike the victim on the head with his hammer and
knock him out so that he would be able to strangle the victim while he was unconscious,
He stated at this time as Mr, PINET was lying on his stomach, he retrieved his hammer and
struck the victim on the back part of his neck. He felt that by striking him on the back
of his neck, he would cut off blood going to his brain and cause the victim to pass out,
however this only made Luis PINET angry and at this time they got into a physical fight,
He stated that during the fight, he tried to explain to Luis PINET he only struck him
because he thought he was going to take the money, rob him and run out without giving
him photos. After fighting for awhile on the front room floor, the victim promised he
would not call the police and was allowed to leave the apartment.

He stated the victim left the apartment and apparentliy went to the corner phone booth
in order to call for a ride home and after discovering he had no cash, returned to the
apartment and knocked on the door. Mr.DAHMER stated he opened the door and admitted Mr,
PINET back into his room and that they sat on the bed in his bedroom and spoke about the
incident all night. Mr. DAHMER stated there was no homosexual sex between them for the
rest of the evening and they simply sat up all night talking about the fact that Mr.
DAHMER had struck him with a hammer and whether or not Mr. PINET was going to report him
to the police, Mr, DAHMER stated he felt comfortable that the talk he had with Mr. PINET
regarding the entire incident, had calmed down to the point where Mr. PINET was not going
to complain to the police about him and that early the next morning he allowed Mr. PINET
to leave the apartment. He stated he does not recall seeing Mr. PINET again, after this
incident and this was all the information he was able to give me regérding this gffense.
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At this time Mr. DAHMER was asked several questions, again pertaining to his tour of
duty while in the Armed Forces and. s¢at1oned in Germany, and Det, MURPHY will file a
detailed supplementary report regard1ng the interview given on these questions,

Report per Det, Patrick KENNEDY.

PK/Th -~ 7-31-91
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Refer to Lacy Follow Up Number:
On Wed., 7 %1 91, we, Det. Dennis MURPHY and Patrick KENNEDY, along with Defense
Attorney Wendy PATRICKUS, were present at the Criminal Investigation Bureau in an inter-

| view with the defendant, Jeffrey DAHMER, who had requested our presence to attempt to
identify other victims, and to answer any questions we may have relevant to this investi-
§ gation. .
Mr. DAHMER was shown a coup]e of photographs of individuals regarding this investiga-
| tion and a supplementry report will be called in by Det. KENNEDY regarding these pho-

| tographs. We then asked Mr. DAHMER numerous questions regarding our investigation and he
answered them freely.

We questioned him when he left Miami Beach, and he stated that it was about Sept. of
1981 and that he possibly flew by Pan Am Airlines to Cleveland Airport in Ohio. He stated
that when he left Florida, he left on a ticket supplied by his grandmother. We also
questioned him regarding his activities in Miami Beach when he moved there, and he stated
that he moved there right from the service, and that when he left the service, he left all
of his Army uniforms and clothing in Germany. He stated that he did not want to wear
anything green once he was out of the military, and he never had an Army fatigue jacket.
He also stated that he never wore any type of baseball cdp or other cap.

We then asked him numerous questions about his apartment and articles used during the
commission of the offenses and he stated that he used drill bits to drill holes in the
heads to flush them out and these drill bits should be in a box or they were in the box in
his apartment or they were on the floor. He stated that the Police should have recovered
this. | |

He atso stated that the spray paint that he used, which was a fake granite type,
blueish color, should have a pamphlet in one of his drawers in the residence. He stated
that he does not recall the brand name, but the can was Tight complected. ‘He stated that
he bought this at Pallet's Art Store on Water St. This will be checked out by Det. Randy

BAIER. |

Regarding the makeup he used to color the genitals that he kept of one of his vic-
tims, he stated that he bought a skin tone type make up at Sears at South Ridge apd this
was a-specialized makeup that used for hiding marks or discolored skin. He stated that
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the reason that he’colored this is because he wanted it more of a flesh color,

We then asked him questions regard1ng where he may have gone on vacation out of the
-.states and he stated that in 1976, he went with the family to Puerto Rico on a two week
vacation, and that's the first time that he had ever drank rum. He stated that he was

with his parents and that nothing happened while he was in Puerto Rico.

He also stated that during all the initial meetings with his victims, he'always
offered money for sex or taking;photos or watching videos, or a combination of these; but

d stated that it was not for heavy sex, he Jjust hoped it would Yead to that.

We questioned Jeff regarding some of the victims, and he stated that one of the vic-
tims, namely Ed SMITH, who was the bald headed guy; victim number six, and we asked him if -
he knew this individual by the nick name of "Sheik". He stated that he did not know his
real name nor his nick name, but this individual did wear a headband 1ike an Arib type

| headband. He stated that he did take photographs, but he tore them up and threw them out.

He stated that most of the homicides took place either on weekends or when he had
time off from work. He also stated that he does not drive a car, never owned a car in
Wisconsin, and that he did accept rides home from the Ambrosia Chocolate factory a couple
of times from his supervisors, but he never used his car, nor anyone elses while in
Wisconsin. ) .

DAHMER at this time again stated that he was not involved in any other homicides and
that if he can recall any information that would help us for our investigation, he will
contact either myself--Det. MURPHY, or Det. KENNEDY with this information.

Mr. DAHMER did bring along with him a book that he had received by mail from the
Vanity fair Magaz1ne and this book's title was "Killing for Company", written by 8r1 Brian
MASTERS. This book depicted a case of a suspect, Dennis NILSEN, who would kill people,
dismember them, and throw them in plastic bags and dispose of them. This case is possibly
similar to Mr. DAHMER'S, and Vanity Fair requested an interview from him. This infor-
mation was given to his attorney in our presence, and she kept the copy of the book.

An appointment was set up that we obtain an order to produce on Thursday, -8-1-91 and
have a meeting at the Criminal Investigation Bureau at 1:30 with Mr. DAHMER, his attorney,
and Wendy PATRICKUS-to show him additional photos we expect to arrive today of possib}e
victims. Also to ask any additional questions that may arise through the evening.

- Report d1ctated by Det. Denn1s MURPHY . DM/rc  7-31-91
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On Wed., 7-31-91, we, Det, Dennis MURPHY and Pafrick KENNEDY, in the ﬁresence of

i Attorney Wendy PATRICKUS, who is the attorney for Jeffrey DAHMER,”interviewed Jeffrey at
the CIB, Room 421, Mr. DAHMER was interviewed regarding a teletype we had received from
the German Federal Criminal Police, requesting we ask certain investigative questions
which may help them determine if Mr. DAHMER was in their country at the time some homici-
des had occurred or whether he was station in the Army at this time. This teletype was
sent to our department by a Leght BONN. This teletype requested we ask approximately ele-
ven questions relative to our investigation, which were as follows,

Which police agency was Teading the investigation in the United States, and that is
the Milwaukee Police Department located at 749 West State St., Milwaukee, Wisconsin,
53233. - ‘ .

Next I requested the background of Mr. DAHMER, intluding his blood type and whether
or not he has any knowledge of German, At the present time in this investigation, we do
not.know his blood type and he stated he does not speak any German. Mr. DAHMER was born
on 5-21-60, in Milwaukee, Wisconsin at Deaconess Hospital. He attended and graduated from
the Revere High School in Akron, Ohio, He attended from September of 1975 until June, of
1978, and he received his high school diploma. He then went on to Ohio State University
in Columbus, Ohio, where he attended from September of 1978 until December of 1978, but he
did not graduate. He then jmmediately enlisted in the Army on December 29, 1978, He was
rated as Private El and enlisted in Cleveland, Ohio. Following his enlistment, he was
sent to Military Police School in Ft. McClellan, Alabama, for an eight week course, which
he did not complete,” On May 11, 1979, he was sent to the Army Hospital School at Fort Sam
Houston, Texas, in San Antonio, where he attended a six week course to become a Medical
Specialist, Upon completion of this course, he was assigned to Headquarter Company, 286
Armor Division, 2nd Battalion, 68th Armor in Baumholder, Gérmany, He was stationed at
that post from June of 1979, until March 24, 1981.

Upon his discharge, he was sent to Fort Jackson, in South Carolina, where he was
discharged on March 26, 1981, from the United Stated Army, at which time he took a plane
to Miami Beach, Florida, where he remained until approximately September of 1981. He then
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returned to his Bath, Ohio, where he had been 11Ving pridr to joining the service. He
remained in Bath, Ohib, until approximately Decémber of 1981, when he moved to Milwaukee,
Wisconsin, and Tived at 2357 South 57th St., in West Allis, Wisconsin., He remained there
with his grandmother until approximately 1988, when he moved about May of 1988, or in that
vicinity, to 808 North 24th St, He then was arrested for taking pictures of a minor,
charged with Second Degree Sexual Assault, and subsequently sentenced to a year under the
"work release program" and fivefyears probation, Approximately June of 1989, he began
serving his term and was released in March of 1990, He moved back in with his grandmother
at 2357 South 57th St., until May of 1990, when he then moved in to the apartment at 924
North 25th St. It was at this location where he remained until his arrest.

He stated that while he was stationed in Germany, he went to Munich for dctober Fest
of 1980, and went to the Lansthole (phonetic) for about two months of training., He also
stated he would go to Ideroberstein, Germany, for dinner, but never would remain over-
night. He stated these were the only places he would travel to in Germahy.

We did question Mr. DAHMER about any crimes he may have committed in Germany and he
denied being involved in any offenses. We questioned him regarding any sexual abuse cri-
mes against children or other sexual crimes and he again denied being involved in any of
these offenses. He stated he did not deal with any homosexuals while he was in Germany,
and he would satisfy himself by looking at magazines and masturbation.

Mr, DAHMER did leave Germany as soon as his military duties ended, He stated he has
not visited Germany since he left the Army, nor did he have a passport. He also stated he
does not have any relatives living in Germany and that he has been a homosexual all his
lTife. He stated he is not interested in women or not intentiona11y in juveniles, and he
"stated the age group he participated with the homosexuals ranged from the late teens, 18 -
19, to the middle to early 20's., He stated if the individual is younger but looks older,
he will attempt to have a relationship with him,.

In regards to the number of victims in the United States, Mr, DAHMER admits to
killing seventeen people. Of these, one is from out of Wisconsin, that was his first vic=
tim in June of 1978, and that was a white male who he killed in Bath, Ohio. The next vic-
tim was in November of 1987, and that was a white male, 25 years of age, whom he killed in
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Milwaukee. The next victim was a Hispanic male, about 16 or 18, whom he killed in January
of 1988. The next victim wag a Hispanic male, about 25 years of age, whom he killed in
approximately March of 1988, The next victim was a black male, about 25 years of age,
whom he killed in March of 1989, The next victim was a black male about 33 years of age,
whom he killed in May of 1990, after he was released from serving his time for the sexual
assault complaint, The next victim was .a black male about 28 years of age, whom he kiljed
in July of 1990: The next victim was a black male about 23 jears of age, whom he killed
in September of 1990. The next victim was a black male about 23 years of age, whom he
killed in October or November of 1990, The next victim was a black male about 17 years of
age, whom he killed in February of 1991. The next victim was a black male, 18 years of
age, whom he killed in March of 1991. The next victim was a black mate, 31 years of age,

~ whom he killed in May of 1991, The next victim was a black male, 14 years of age, who was

also killed in May of 1991, The next victim was a black male, 20, whom he killed in June
of 1991. The next victim was a Puerto Rican male, 23, who he killed in July of 1991. The
next victim was a black male, 23, whom he killed in July of 1991, The last victim was a
white male, 25, who he killed in July of 1991. The exact dates of these homicides can not
be determined at this time.

As far as the sexual preference and/or race, religion, or education of the indivi-
duals that the suspect perferred, the suspect stated it was not a matter of race, reli-
gion, or education, it was just a matter of opportunity. He stated that he offered each
one of these individuals money to be photographed, to view videos, or to have sex, and
after he persuaded them to come into his apartment, he would give them a sleeping potion,

7{5;) and once they went to sleep, he would strangle them either manually or
with a strap, photograph most of them after death, sometimes have sex with them after
death, and then subsequently dismember them and on approximately eleven of the victims,
kept the skulils énd approximately four torsos, the hands, a couple hearts, and other inner -
organs, ' 7

We again asked Mr. DAHMER numerous times, whether or not he was involved in any homo-
sexual relationships or any commissions of any crimes or offenses while he was stationed
in Germany and he denied being involved in any;
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A copy of the ¥ingerprints and~the photos will be included in this report. It is

; also requested that we sent a 1980 photograph of the subject, Jeffrey DAHMER, along with
this report, but we do not have one. We suggest that you contact the Military Sé}vice for
| his 1979 Military photo,

Report per Det. Dennis MURPHY and Det. Patrick KENNEDY,
OM/1h 7-31-91
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On Wednesday, 07-31-91, we, Detectives Dagnis MURPHY ana Ratrick KENNEDY | reinter-
§ viewed the defendant, Jaffrey DAHMER, at the Detective Bureau. This interview Was con-

ducted with his attorney, Wendy PATRICKUS, present. After his attorney had left and we
were just about to convey Mr. DAHMER back to the county jail he requested another cup of
coffee and a cigarette. We provided him w1th this and upon sitting with him we asked
him whether or not he wouId be willing to answer some questions regarding the last
§ offense, namely the attempt homicide, file #91-51770, which had lead to his arrest. Mr,
DAHMER stated that he did not need his attorney present, that he has cooperated with us
I fully and he will continue to cooperate with us. He wished to tell us what he recalls
b of the incident.
‘Mr. DAHMER stated that about a week prior to this offense which had occurred on
¥ 07-22-91, he met the subject Tracy EDWARDS, at the bus stop infront of the Eagles Club
at 24th and Wisconsin. Mr. DAHMER stated that he was just sitting there drinking a beer
| and thinking when the. victim asked DAHMER for a cigarette. There was small talk and
| then the victim got on the bus. .

Mr. DAHMER stated that about a week later, 07-22-91, he was having pizza and some
beers at the Grand Avenue mall, After he finished this he walked down to the 3rd Street
front entrance of the mall and he saw the victim with two other of his friends. He
stated that he approached them and they had small talk, this was at about 5:00 or
6:00pm. He stated that he then asked the victim if he wanted to make approximately
$50.00 to $75.00 to go home with him so that he can take some pictures of him and watch
some videos.  He indicated that the victim then went over and talked to his friends and
they agreed to go to his apartment. He stated that they all walked over to the liquor
store, the victim and both of his friends, which is located at 6th and Wisconsin., He
stated that he went into the liquor store, bought a bottle of rum and coke and, he
believes a 6 pack. He related that as he walked out his two friends were gone so he and
the victim proceeded to the Greyhound bus station where they took a taxi. He stated
that he got out of the taxi infront of the Eagles Club so that nobody would know where
he Tived and they walked to his residence. o

He indicated that they walked through the back door because that's the way he

always goes, 1t's the door c]osest to his apartment He stated that once he got 1nto
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| the apartment he made a drink of rum and cokg and he did not have any sleeping pills
left so it was just rum and coke. He stated that they were sitting there talking about
| 90ing to the gay bars in Chicago and they started watching videos, namely Exorcist II.
He then started talking about taking some pictures, namely bondage pictures, and he told
the victim that he wanted to handcuff him. He stated that he got the first cuff on him
| as they were sitting on the edge of the bed in the bedroom.
 Mr. DAHMER stated that then things begin to get fuzzy and he does not remember
| having a knife or putting a knife up to the victim. He stated that he must have blacked
out. He also stated that he does not remember telling the victim anything about showing
t him things that he would not believe. Mr. DAHMER stated that he then recalied hearing a
| knock at the door, which he answered, and he observed two Police Officers along with the
| victim standing in the hallway. He related that he invited them in and the victim still
¢ had the handcuff on his wrist. The next thing he can recall is that one of the Police
| Officers went into the bedroom and then he hedrd‘him say, "cuff him," at which time the
| other Officer placed handcuffs on him., He indicated that when he placed the handcuffs
on him he began to struggle. He stated that Ke continued to struggle even when the
Officers opened the refrigerator door. I asked Mr. DAHMER whether or not he told the
0fficers where the handcuff key was because the Officers could not remove the cuffs and
f stated that he might have said they were in the bedroom but he doesn't remember. .He
also related that he didn't remember showing any photos to the victim nor does he
remember threatening the victim with a knife. He did state that the reason he uses
handcuffs is so that he can keep control of his victims. He stated that he keeps the
knife in the bedroom. 1 asked Mr. DAHMER if he remembered stating anything to the vic-
tim about ‘threatening him or about cutting his “heart out and he stated that he does not
recall doing this, I asked Mr. DAHMER why he fought with the Police and he stated it
was probably because he did not want to be arrested, and that he did not want them to
see what was in the refrigerator. Mr. DAHMER stated that he cannot recall everything
: regarding this due to the fact that he had been drinking and thought he was intoxicated.
o DAHMER does recall when the Police arrived but stated he does not recall the victim
'j leaving nor does he know when the victim left his apartment.
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I asked him;Lhere the handcuff key was, and he stated that he threw the handcuffs

and the key in the garbage earlier and retrieved the handcuffs and not the key,
that he would have been unable to remove the cuffs if he had

unless he removed the hands from the victim,
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rOn Thursday, 08-01-91, we, Detectives Jennis MURPHY, and 231;1;&_&£uuﬁa1, proceeded

to the Milwaukee County Jail after receiving a call at 1:00pm from indi-
cating thaf Jeffrev DAHMER was requesting to talk to us, Upon obtaining an order to
produce we escorted Mr. DAHMER to the CiB, along with his attorney, Hendy PATRICKUS. At
the Detective Bureau, in an interview room, we interviewed Mr; DAHMER in regards to his
activities in Bath, Ohio in June 1978 as to the location where he had disposed of the
knife, _Lieutenant MUNCEY of the Bath, Ohio Police Department had faxed me a map of the
area by the Sewage Treatment plant locating where the bridges were and requested that I
show this to the defendant and have him point out where he disposed of the knife.

At this time Mr. DAHMER drew an "X" in the middle of the Cuyahoga River, approxi-
matley in the middle of the Bath Road bridge and stated that he threw the knife about 10
feet out into the water. 1 then faxed this map back to Lieutenant MUNCEY.

[ also asked him several questions regarding the homicide scene as to whether or
not he had broken the knife he used and dropped it where the bones where recovered. He
stated that he did not reca]] doing that. I asked him 1fyﬁarents knew anythlng about
this homicide or any of the other homicides and he stated that they did not know anything
regarding this. I also informed him that a pruning shears were found at the location
where the bones were being recovered and he stated that he did not use a pruning shears
nor does he know anything about it. I was also informed that there was a tool box in
the crawl space under the house. 1 asked him if he knew anything regarding this tool
box and he stated that the time he was living there and the time he dismembered the body
under the craw]l spéce there was no tool box there. This information was passed on to
Lt. MUNCEY. ’

Report dictated by: Det. Dennis MURPHY
DM:d1s 08-01-91
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On Thursday, 8-01-91, we,4Qa&gg;lxgﬁ_ﬂgnnlg_ﬂuﬂﬂﬂi_and atrick KENNEDY were

advised by Milwaukee County Sheriff's Jail that the suspect, Jeffrey DAHMER -wished to
speak with us regarding the above offense. At this time we proceeded to the fifth floor
Tock up at the Milwaukee County Sheriff's Jail where we met the.suspect, Jeffrey DAHMER,
and his attorney, Wendy PATRICKUS. At this time they accompanied us to the fourth floor
of the CIB where they were pla¢ed in an interview room. We questioned Jeffrey DAHMER
regarding the follow matters.

Regarding information received from Char1eston, South Carolina and a picture
showing James BIFDERMAN, W/M, who has been missing from that state, DAHMER looked at
the picture and stated that he has never Seen this individual before and has never, in
fact, been in South Carolina. )

Regarding information received from Portage County, Chio and specifically Ravenna,
Ohio, regarding a missing white male by the name of Chgr1g§ KOCH, who has been missing
since 07-14-83, Mr, DAHMER stated that on that date he was in Milwaukee and did not
have access to a car during his entire stay in Milwaukee. During the year of 1983 he
did not make any return trips to visit family or friends in Ohio, He denied being
involved in the missing of this individual.

Regarding information received from the county of Allegheny Police Department that
being in Pittsburg, PA., with a picture sent of Anthony MICHAELOWSKI, who is a white gay
male street hustler who has been missing. He was found dismembered in December of 1988.
The Police in that jurisdiction requested that Jeffrey DAHMER Took at the picture and
decide whether or hbt he has ever been in Pittsburg or been involved in this offense.
After viewing the photos, Jeffrey DAHMER stated that he had never seen this individual
h before and denies being involved in this offense.
| Regarding Adam WALSH, the Hollywood, Florida Police Department sent along photos of
H the victim, Adam WALSH, who's head was found in that county approximately 10 years ago

during the time when Mr. DAHMER was 1iving in Miami Florida. Again, Mr. DAHMER stated,
after viewing the photo, that he is in no way connected with the death of Adam WALSH and
he has never seen this individual before except on t.v. and through fiyers.

Regarding information received from Suffolk, Virginia regarding a missing person by
the name of Nalter HOBBS Mr. DAHMER viewed the photo ofJial;gn_ﬂQﬂﬁS and stated that
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| he has never seen this individual- before and stated thag he has never been to Virginia
b and denies being involved in the missing of this person. '

Regarding a photograph sent of a black male by the name of Prince BUSH, who has
been missing since May 1987, Mr. DAHMER viewed this photo and stated that he has never
seen this individual before and that he, in fact, has nothing to do with his missing.

At this time Mr, DAHMER stated that he wished to speak again regarding his rela-
tionship with the individual known to this department as Luis PINET, He stated that
there were a few facts he forgot to mention regarding his relationship with Mr. PINET
and he wished to reiterate them.

Mr. DAHMER stated that he had seen Mr, PINET working at the 219 Club as a clean up
helper for some time before he actually got to know him. He stated that he observed Mr.
PINET cleaning up glasses and sweeping up floors in that tavern several times late in
the evening. He stafed that the first time he met Mr. PINET was in the Phoenix tavern
and that he found him attractive so he approached him and offered him $200.00 to return
with him to his apartment to pose nude for some pictures and to have some homosexual
sex. He stated that they took a cab to his apartment on North 25th Street where they
mutually consented to engaging in sexual activity which involved kissing, masturbation
and oral sex. He stated that he also took several pictures of Mr. PINET, however, he .
did'not like the way they turned out so he tore them up and threw them out. He indi-
cated that Mr. PINET willingly spent the night with him on that evening and before
leaving in the morning he advised Mr, PINET that if he met him at 12:00 the next day he
would, in fact, give him money for the previous night's activity. Mr. DAHMER stated
that they agreed to meet at 12:00. Mr. DAHMER took this to mean 12 noon and decided
that he would, in fact, make Mr. PINET one of his victims. -He stated that at this time
he was out of his sleeping pills which he had used in previous potions to knock out his
victims and did not have the $30.00 in order to refill his prescription. So early in
the morning he went to the Army/Navy Surplus store on West Wisconsin Avenue where he
bought a plastic hammer. He stated that he bought this hammer and planned to use it to
strike Mr, PINET on the head in order to render him unconscious so that he could
strang]e him and make him one of his victims.

e el ted that he returned to the Phoen1x bar at 12 noon however, Mr, PINET was
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® not there so he went about his business.#or the day. He stated that later on that eve-

. ning he again returned to the gay area of town, that being 200 S. 2nd Street, where upon
bar time, that being approximately 2:30am, he again saw _Mr., PINET standing. inside the

| Phoenix tavern. At this time Mr. PINET again agreed to accompany him back to his apart-

| ment and they took a cab. He stated that once at the apartment they again engaged in
sex which inﬁo1véd kissing, masturbation and oral sex. Then Mr, DAHMER stated that he

| wished to take a few more pictures of him in the bedroom. He stated that it was during
this picture taking session when Mr, PINET was lying on his face with his back and head
exposed, while lying on the bed, that Mr. DAHMER took out his plastic hammer and struck
Mr. PINET in the back of the neck in an attempt to render him unconscious. Mr. DAHMER
stated that upon striking Mr, PINET he became angry and he got up at which time a small
argument ensued. Mr., DAHMER then stated that the only reason he struck him was because
he felt Mr. PINET was going to take the $200.00 and leave without spending the night,
He stated that Mr. PINET did not buy that explaination and he left stating that he was
going to call the Police. Mr. DAHMER stated that Mr. PINET, in fact, left the apartment
and the apartment building, however, approximately 10 minutes later he heard pounding on
the outer apartment lobby door and when he went to investigate Mr. PINET was standing
there requesting to get back in and asking for money. Mr. DAHMER stated that at this
time Mr, PINET followed him back to his apartment and once inside Mr. DAHMER grabbed him
by the neck and attempted to strangle him and a fight ensued. He related that they
fought for a couple of minutes when Mr. DAHMER simply stopped fighting and decided to
calm the situation down by stating, "lets talk." He stated that Mr. PINET agreed
although he was highly agitated and they went into the bedroom where they sat down. Mr.,
DAHMER stated after calming him down he asked Mr. PINET if he would, in fact, allow him
to tie his hands behind his back and Mr. PINET agreed. Mr. DAHMER stated that he tied
Mr. PINET'S hands behind his back, however, not very tight and they continued to talk.
He indicated that during the next % hour or so Mr. PINET wiggled free from the extension
cord he had tied on his hands and attempted to leave the apartment when Mr. DAHMER, in
fact, grabbed his six inch bladed, black plastic handled, knife., He stated that he
believes that PINET thought this was a gun and decided to sit down again. He related

: that they again began to talk and talked approx1mate]y until 7:00am. Mr, DAHMER_;;QFed(w__”
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that during the t&?k he was trying to convince PINET not to tell the Police about the
night's activities and he continued to apologize for striking him with the hammer. M#r,
DAHMER stated that although he did intend to ki1l PINET and make him one of his victims,
that because of the previous nights sexual activities and that fact that they had spent
hours talking, he began to sober up and know Mr. PINET on a more personal level and had
| decided that he'wou1d not kill.him, He indicated that at approximately 7:00am in the
f ﬁorning he walked Mr. PINET to the bus stop on 24th and Wisconsin and gave him money for
cab fare. He indicated that was the last he saw of Mr. PINET until about 5 or 6 months
later -as he was walking in the Grand Avenue mall he observed Mr. PINET walking in the
mall as well. He stated that Mr. PINET approached him and said "hi." He related that
there was no further conversation but approximatley March of 1991 as Mr. DAHMER was
sitting in the mall eating ice cream PINET observed him, walked up to him and initiated
a conversation. He stated that they had small talk for a while and then both went their
separate ways.
This is all the information that Mr. DAHMER stated he had-regarding the incident
with Mr. PINET and this part of the interview was terminated.
: Other questions were asked of Mr, DAHMER regarding the night that he was arrested
j. and a detailed supplemental regarding this portion of the interview will be filed by
Detective Dennis MURPHY.
Report dictated by Det. Patrick KENNEDY
PK:dls 08-01-91
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- - CIREUIT COURT

STATE OF WISCONSIN CRIMINAL DIVISION MILWAUKEE COUNTY
STATE OF WISCONSIN, Plaintiff CRIMINAL COMPLAINT
vs. P . CRIME(S): ,
See Charging Section Below
Jeffrey L. Dahmer 05/21/60 STATUTE (S) VIOLATED .
924 N. 25th st, : S€e Charging Section Below
Milwaukee, WI ) COMPLAINING WITNESS: ‘
; o Renneth Meuler f
! Defendant. CASE NUMBER: v
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THE ABOVE NAMED COMPLAINING WITNESS BEING DULY SWORN SAYS THAT THE ABOVE
NAMED DEFENDANT IN THE COUNTY OF MILWAUKEE, STATE OF WISCONSIN

"COUNT C1: FIRST DEGREE INTENTIONAL HOMICIDE

on or about June 30, 1991, at 924 North 25th Street, City and County of
Milwaukee, did cause the death of another human being, Matt Turner a/k/a
Donald Montrell, with intent to kill that person contrary to Wisconsin
Statutes section 940.,01(1).

COUNT 02: FIRST DEGREE INTENTIONAL HOMICIDE

on or about July 7, 1991, at 924 North 25th Street, City and County of
Milwaukee, did cause the death of another human being, Jeremiah Wej
with intent to kill that person contrary to Wisconsin Statutes section
940,01(1). :

CGUNT 03: FIRST DEGREE INTENTIONAL HOMICIDE

~on or about July 15, 1991 at 924 North 25th Street, City and County of

Milwaukee, did cause the death of another human being, Oliver Lacy, with
intent to kill that person contrary to Wisconsin Statutes section

COUNT 04: FIRST DEGREE INTENTIONAL HOMICIDE

on or about July 19, 1991 at 924 North 25th Street, City and County of
Milwaukee, did cause the death of ancther human being, Joseph B £
with intent to kill that person contrary to Wisconsin Statutes section
940,01 (1), ‘ :

COUNT 05: HABITUAL CRIMINALITY

on January 30, 1989 Jeffrey L. Dahmer was convicted in the Circuit Court of
Milwaukee County in Cirecuit Court Case Number F-882515 of the felony
offenses of Second Degree Sexual Assault and Enticing a Child for Immoral
Purposes in violation of 940.225(2) (e) and 944,12 of the Wisconsin Statutes
and that said convictions remain of record and unreversed and therefore
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defendant is a repeater pursuant to Wisconsin Statutes 939.62, and is
subject to a total sentence of not more than ten (10) years on each count
recited in addition to the mandatory life sentence for each count of First

Degree Intentional Homicide.

Upon conviction of Counts One, Two, Three and Four, Class A Felonies, the
penalty is life imprisonment as to each count. .

Complainant states that he is a Detective Lieutenant with the City of
Milwaukee Police Department and bases this complaint upon the following:

(1) Upon the statement of the defendant, which statementfis against his
(the defendant's) .penal interest that: .

. (a) On June 30th, 1991 after the Gay Pride Parade in ‘Chicago, he met a
black male at the Chicago Bus Station and offered him money to pose nude
and also view videos he (the defendant) had at his apartment back in
Milwaukee; he (the defendant) with this black male returned to Milwaukee on
a Greyhound Bus and then took a City Vet cab to his {the defendant's) ‘
residence in Apartment 213-at 924 North 25th Street, in the City and County
of Milwaukee, State of Wisconsin; he (the defendant} gave the black male
something to drink which had been drugged and that the man passed out and
he {(the defendant) used a strap to strangle the man and then dismembered
him and kept his head and put it in the freezer in his apartment and placed
his body in a 57 gallon barrel that he had in his residence; further that
he (the defendant) looked at a photograph supplied by the Chicagec Police
Department of Matt Turner a/k/a Donald Montrell and indicated that he
thought this was the person that he had killed in this incident.

(b) The defendant further stated that on or about July 5th, 1991 he
met a Puerto Rican male at Carol's Gay Bar on Wells Street in Chicago and
that he offered the man money to come with him to Milwaukee to pose for him
and to view videos; they took a Greyhound Bus from Chicago. to Milwaukee and
then took a cab to his apartment at 924 North 25th Street in the City and
County of Milwaukee, State of Wisconsin; this man stayed with him for two
days and on the first day they had oral sex and on the second day the man
indicated that he wanted to leave and he (the defendant) didn't want the-
man to leave so he gave him a drink with a sleeping potion in it and
strangled him manually and then took photos of him and dismembered him and
then took more photos and kept the man's head in the freezer and body in
the 57 gallon drum; he (the defendant) looked at a photo supplied by the
Chicago Police Department of Jeremiah Weinberger and indicated that this
was the man that He had killed in this incident. '

(c) The defendant further stated that on or about July 15th, 1991 he
met a black male on 27th Street between State and Kilbourn in Milwaukee and
that the man stated he was going to his cousin's house; he invited the man
to his residence to pose for photos and the man agreed to come and model;
when they got to the residence, they removed their clothes and did body
rubs and he gave the man a drink which had sleeping potion in it and when
the man fell asleep, he strangled him and then had anal sex with him after
death; he dismembered him and placed the man's head in the bottom of the

(2)
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refrigerator in a box and kept the man's heart in the freezer to eat later;
he also kept the man's body in the freezer that he kept the man's
identification which identified the man as Oliver lLacy, date of birth
6/23/67.- ’

(d) The defendant further stated that on or about July 19th, 1991 he
met a white male on Wisconsin Avenue near Marquette University and the man
was waiting for a bus and had a six pack under his arm; he (the defendant)
got off a bus at that location and approached the man and offered him money
to pose and view videos and the man agreed and they returned to the
defendant's residence at 924 North 25th Street in the City and County of
Milwaukee, State of Wisconsin; they had'oral sex and then he gave the man a
drink with a sleeping potion in it and then strangled him with a strap
while he slept; he dismembered this man and put his head in the freezer and
his body in the same blue 57 gallon barrel where he had placed the bodies
of the black male and the Puerto Rican male; he kept this man's
i?en?ification card which identified him as Joseph Bradehoft, date of birth
1/24/66,

(2) Upon the statement of Dr., Jeffrey Jentzen, Medical Examiner for
Milwaukee County, that on July 23rd, 1991 he was called by the Milwaukee
Police Department to Apartment 213 at 924 North 25th Street in the City and
County of Milwaukee, State of Wisconsin and inside the apartment at that
location, among other evidence, he observed a refrigerator with a freezer
section and that the refrigerator contained a head and the freezer section
contained human body parts; also there was a floor standing freezer which
was found to contain three human heads and other body parts and there was a
57 gallon drum which contained human body parts. Jentzen further stated
that at the Milwaukee County Medical Examiner's Office these human body
parts were examined and that fingerprints were lifted from hands that had
been found at the scene and also attempts at dental identification was
made; that Dr, L.T, Johnson whom he (Jentzen) knows to be a forensic
cdontologist did the dental examination and that fingerprint lifts were
submitted to the Milwaukee Police Department Bureau of Identification for
analysis., '

(3) Upon the statement of Dy, L.T, Johnson, a forensic odontologist,
that he (Johnson) at the Milwaukee County Medical Examiner‘'s Cffice . - .
examined one of the human heads recovered from the freezer at 924 North

25th. Street with known dental records of Jeramiah Weinberger and determined -
that the severed human head that he examined in comparison with those

records was the head of Jeramiah Weinberger.

(4) Upon the statement of Wayne Petersgopn, that he (Peterson) is a
Bureau of Identification technician and supervisor employed by the City of
Milwaukee Police Department and that he (Peterson) made comparisons of
fingerprints lifted by the Milwaukee County Medical Examiner's Office from
body parts recovered at 924 North 25th Street on July 23rd, 1991 with known
prints of various persons and was able to identify the prints of Oliver
Lacy, Joseph Bradehoft, and Matt Turner a/k/a Donald Montrell as having
been lifted from human body parts discovered in that apartment.

(3)
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(5) Complainant further states that he has viewed a certified copy of
Judgment of Conviction in Milwaukée County Circuit Court Case No. F-88251s
and a copy of that Judgment of Conviction is attached hereto and
incorporated herein and the aforementioned Judgment. of Conviction indicates
that the defendant was convicted of felony offenses in Milwaukee County
within five years of 'the offenses listed . in this’ complaint and that he (the
defendant} is therefore a Habitual Criminal’, ~° ** oo T '

i
!

1%
*%%% END OF COMPLAINT **#%

SUBSCRIBED AND SWORN TO BEFORE ME
AND APPROVED FOR FILING JULY 25, 1991

E%W )‘neéh/w MMM

. District Attorney Complaining Witness

(4)
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' : CIRCUIT COURT
STATE OF WISCONSIN CRIMINAL DIVISION MILWAUKEE COUNTY

STATE QF WISCONSIN, Plaintif€ AMENDED CRIMINAL COMPLAINT
Vs, " CRIME (S8):
See Charging Section Below
Jeffrey L. Dahmer 05/21/60 STATUTE (S} VIOLATED
924 N. 25th St. See Charging Section Below
Milwaukee, WI - . COMPLAINING WITNESS:
: . Donald Domagalski
| - Defendant. CASE NUMBER:
b F-912542
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THE ABOVE NAMED COMPLAINING WITNESS BEING DULY SWORN SAYS THAT THE ABOVE
NAMED DEFENDANT IN THE COUNTY OF MILWAUKEE, STATE OF WISCONSIN

COUNT 01: FIRST DEGREE INTENTIONAL HOMICIDE

on or about March 26, 1989, at 2357 South 57th Street, City of West Allis,
County of Milwaukee, did cause the death of another human being, Anthony
-Sears, with intent to kill that person contrary to Wisconsin Statutes
section 940.01(1). '

COUNT (02: FIRST DEGREE INTENTIONAL HOMICIDE

during the Spring or early Summer of 1990, at 924 North 25th Street, City
and County of Milwaukee, did cause the death of another human being,
Raymond Smith a/k/a Ricky Beeks, with intent to kill that person contrary

to Wisconsin Statutes section 940.01(1). :

"COUNT 03: FIRST DEGREE INTENTIONAL HOMICIDE

on or about September 3, 1990, at 924 North 25th Street, City and County of
Milwaukee, did cause the death of another human being, Ernest Miller, with
intent to kill that person contrary to Wisconsin Statutes section
940.01(1). |

COUNT 04: FIRST DEGREE INTENTiONAL HOMICIDE

on or about September 24, 1990, at 924 North 25th Street, City.and County -
of Milwaukee, did cause the death of another human being, _David Thomas.
with intent to kill that person contrary to Wisconsin Statutes section
940,01{1).

E

COUNT 05: FIRST DEGREE INTENTIONAL HOMICIDE

on or about February 18, 1991, at 924 North 25th Street, City and County of
Milwaukee, did cause the death of another human being, Curtis Straughter,
with intent to kill that person contrary to Wisconsin Statutes section
940.01(1). .
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COUNT 06: FIRST DECREE INTENTIONAL HOMICIDE

’ .

on or about April 7, 1991, at 924 North 25th Street, City and County.of
Milwaukee, did cause the death of another human being, Errol Lindsev, with
.intent to kill that person contrary to Wisconsin Statutes section -
940-01(1). v . :

[ 4

COUNT 07: FIRST DEGREE INTENTIONAL HOMICIDE

.on or about May 24, 1991, at 924 North 25th Street, City and County of
Milwaukee, did cause the death of another human being, Tony Anthonvy Hughe

with intent to kill that person coentrary to Wisconsin Statutes section
940.01(1). '

COUNT 08: FIRST DEGREE INTENTIONAL HOMICIDE

on or about May 27, 1991, at 924 North 25th Street, City and County of
Milwaukee, did cause the death of another human being, Konerak
Sinthasomphone, with intent to kill that person contrary to Wisconsin

Statutes section 940.01(1).

COUNT 09: FIRST DEGREE INTENTIONAL HOMICIDE

on or about June 30, 1991, at 924 North 25th Street, City and County of
Milwaukee, did cause the death of another human being, Matt Turner a/k/a
Donald Montrell, with intent to kill that person contrary to Wisconsin .
Statutes section 940.01(1). :

COUNT 10: FIRST DEGREE INTENTIONAL HOMICIDE ~

on or about July 7,'1991, at 924 ﬁorth’ZSth Street, City and Countg of .
Milwaukee, did cause the death of another human being, Jeremiah Weinberger,
with intent to. kill that person contrary to Wisconsin Statutes section
940.01(1). :

COUNT 11: FIRST DEGREE INTENTIONAL HOMICIDE

on or about July 15, 1991 at 924 North 25th Street, City and County o?
Milwaukee, did cause the death of another human being, Oliver Lacy, with
intent to kill that person contrary to Wisconsin Statutes section
940,01 (1),

COUNT 12: FIRST DEGREE INTENTIONAL HOMICIDE

on oxr about July 19, 1991 at 924 North 25th Street, City and County of
Milwaukee, did cause the death of ancther human being, Joseph Bradehoft,

with intent to kill that pexson contrary to Wisconsin Statutes section
940.01(1). '

(2)
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'HABITUAL CRIMINALITY

r

on January 30, 198¢, Jeffrey L. Dahmer was convicted in the Circuit Court
of Milwaukee County in Circuit Court Case Number F~882515 of the felony
offenses of Second Degree Sexual Assault and Enticing a Child for Immoral
Purposes in violation of 940.225(2) (e) and 944.12 of the Wisconsin Statutes
and that said convictions remain of record and unreversed and therefore
defendant is a repeater pursuant to Wisconsin Statutes 939.62, and is
subject to a total sentence of not more than ten (10) yvears on each count
recited in addition to the mandatory life sentence for each count of First
Degree Intentional Homicide. i

1% - .
Upon conviction of each count of First Degree Intentional Homicide, a Class
A Felony, the penalty is life imprisonment. '

Complainant states that he is a Captain of Police with the City of
Milwaukee Police Department and bases this complaint upon the following:

VICTIM ANTHONY SEARS, D.0.B. 1/28/65

1) Upon the statement of the defendant, which statement is against his
(the defendant's) penal interest, that he met Anthony Sears (whom he
identified in-a photograph) at a club called LaCage; that a friend of
Anthony Sears drove him (the defendant) and Anthony Sears to the area of
his (the defendant's) grandmother's house in the City of West Allis, County
of Milwaukee, State of Wisconsin; that his grandmother's house is 2357
South 57th Street; that after they arrived at that residence, they had sex
and he gave Anthony Sears a drink with sleeping pills in it; that he
strangled him and dismembered the body; that he kept Anthony Sears' head
and boiled it to remove the skin; further, that he kept the skull and
painted it. ' o

2) Upon the statement of Jeffrey Connor, an adult citizen, that he
(Connor) was with Anthony Sears on the evening of March 25th, 1989 and on
that evening they were at a bar on 6th and National; they closed the bar
and that Anthony Sears had met a white male named Jeff who said that he was
here from Chicago and was visiting his grandmother who lived at S6th and
Lincoln; that he (Connor) then gave Jeff and Anthony Sears a ride to the
vicinity of 56th and Lincoln where they (Jeff and Sears) got out of the car
and walked southbound. : '

3) Upon complainant's personal knowledge of addresses in Milwaukge
County and that the intersection of 56th and Lincoln is north of and in
close proximity to the address 2357 South 57th Street in the City of West
Allis. ‘ .

4) Upon the statement of Dr. Jeffrey Jentzen, Milwaukee County Medical
Examiner, that during the early morning hours of July 23rd, 1991 he
(Jentzen) with Milwaukee police officers and other members of the County of
Milwaukee Medical Examiner's Office was present at 924 North 25th Street in
the City and County of Milwaukee, State of Wisconsin in Apartment 213; that
he was present at that location when seven human skulls (three of which
were painted) four human heads, and numerous other body parts were
recovered; that all the human remains recovered were transported to the
Milwaukee County Medical Examiner's Office. ‘

(3)
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5) Upon the statement of Johnson, a Forensic Odontologist,
that he (Johnson) made a comparison of the painted human skulls recovered
from 924 North 25th Street in the City and County of Milwaukee, State of
Wisconsin during the early morning hours of July 23rd, 1991 with known
dental records of Amthony Sears and determined that one of the painted
skulls is that of Anthonv Sears.

VICTIM RAYMOND SMITH A/K/A RICKY BEEKS D.O,B. 8/10/57
T T e -

1) Upon the further statement of the defendant that approximately two
months after he (the defendant) moved into Apartment 213 at 924 North 25th
Street in the City and County of Milwaukee, State of Wisconsin he met a
black male at the 219 Club and offered him money to be photographed and
have a drink and watch videos; that the man aqgreed and came with him {the
defendant) to 924 North 25th Street, Apartment 213; that at that location
he (the defendant) gave the man a drink which was drugged and the man fell
asleep; that he (the defendant) then strangled the man and removed the
man's clothing and had oral sex with him: further, that he dismembered the
body but kept the skull and later painted it; further, that he (the
defendant) identified photographs of Raymond Lamont Smith as being
photographs of the man to whom he had done this.

2) Upon the ‘further statement of Dr. L.T. Johnson that he (Johnson)
examined the painted skulls recovered at 924 North 25th Street in the City
and County of Milwaukee, State of Wisconsin during the early morning hours
of July 23rd, 1991 with known dental records of Raymond Lamont Smith and
determined that one of the aforementioned skulls is that of Raymond Smith.

3) Upon your complainant's personal observation of a copy of the
defendant's rental application for the living premises at 924 North 25th
Street, Apartment 213; that the aforementioned rental agreement has an .
initial lease date of May 13th, 1990,

VICTIM ERNEST MILLER, D.O.B. 5/5/67
W

1) Upon the statement of Vivian Miller, an adult citizen, that she
(Miller) is the aunt of Ernest Miller and that on September lst, 1990
Ernest Miller came from his home in Chicago to Milwaukee to visit for the
Labor Day weekend and that he left her home during the early morning hours
of September 3rd, 1990 and she has not seen him or heard from him since.

2) Upon the further statement of the defendant that during the summer
of 1990 he met a black male (whom he identified through a photograph of
Ernest Miller as being Ernest Miller) in front of a book store in the 800
block of North 27th-Street in the Cityvand County of Milwaukee, State of
Wisconsin and that he offered the man money to return to his (the
defendant's) apartment at 924 North 25th Street in the City and County of
Milwaukee, State of Wisconsin; that when they returned to his apartment
they had sex and then he (the defendant) drugged Ernest Miller and killed
him by cutting his throat; further, that after taking photos of him, he.
dismembered the body and disposed of the flesh except for the biceps which
he kept in the freezer; he also kept the skull which he painted after the
skin was removed, and he kept the skeleton which he bleached.

3) Upon the further statement of Dr. L.T. Johnson that he (Johnson)
has compared the painted skulls recovered on July 23rd, 1991 from the

(4)
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defendant’'s apartment at 924rNorth 25th Street in the City and County of
Milwaukee, State of Wisconsin with known dental records of Mill

and determined that one of the aforementioned painted skulls is that of
Ernest Millex.

'S

VICTIM DAVID C. THOMAS. D.O.B., 12/21/67

1) Upon the further statement of the defendant that he in the Autump
of 1990 met a black male in the vicinity of 2nd and Wisconsin in the City
and County of Milwaukee, State of Wisconsin and offered the man money to
come to his apartment at 924 North 25th Street; when they got to his
apartment they drank and talked but-he had no sex with this man because the
man wasn't his type; that he gave the man a drink with a sleeping potion in
it and killed him even though he did not want to have sex with him because
he thought the man would wake up and be angry; that he dismembered the body
but did not keep any of the body parts because the man wasn't his type;
further, that he photographed the man while he was in the process of
dismembering ‘him. '

2) Upon the statement of Chandra Beanland, an adult citizen, that she
(Beanland) is the girlfriend of David C. Thomas and that she reported him
missing on September 24th, 1990 to the Milwaukee Police Department.

3) Upon the statement of Brian O'Keefe, a City of Milwaukee Police
Detective, that he (O'Keefe) contacted the family of David C. Thomas in the
course of this investigation and specifically spoke with [eglie Thomas who

- identified herself as David C. Thomas' sister and that he {0'Keefe) showed .

Leslie Thomas the facial portion of the photograph which the.defendant
identified as having been taken during the course of dismembering David
Thomas; further, that the facial portion showed no inijuries at the time it
was shown to Leslie Thomas and that Leslie Thomas identified the person in
the photograph as being her brother, David Thomas; that the Thomas family
supplied a photograph of David Thomas sleeping which they had; further that
the face in this family photograph appeared to him (O'Reefe) to depict the
same individual as in the photograph the defendant had taken while
dismembering this victim. . '

VICTIM CURTIS STRAUGHTER D.O.B. 4/16/73

1) Upon the statement of Katherine Straughter, an adult citizen, that
she (Straughter) is the grandmother of Curtis Straughter and that she last
saw her grandson on February 18th, 1991, '

2) Upon the further statement of the defendant that in February of
1991 he observed Curtis Straughter (Whom he identified through a :
photograph) waiting for a bus by Marguette University and offered him money
to come back to his apartment at 924 North 25th Street in the City and
County of Milwaukee, State of Wisconsin; that Straughter did accompany him
back and at the apartment he (the defendant) gave Curtis Straughter a
drugged drink and had oral sex with him; the defendant then strangled him
with a strap and dismembered the body; he alsc took photos and kept the
man's skull, '

3) Upon the further statement of Dr, L.T. Johnson that he (Johnson)
compared the unpainted skulls recovered from the defendant's apartment with
known dental records of Curtis Straughter and determined that one of the
unpainted skulls was that of Curtis Straughter.

' (5)
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VICTIM ERROL LINDSEY D.O.B, 3/3/72

1) Upon the- statement of Yahuna Barkley, an adult citizen, that she
(Barkley) is the sister of Errol Lindsey and that she last saw him on April
7th, 1991 when he went to the store and that she has not seen him since
that time. ' '

3) Upon the further statement of Dr. L.T., Johnson that he (Johnson)
compared the unpainted skulls Yecovered from the defendant's apartment on
July 23rd, 1991 with known dental records of Errol Lindsey and determined
“hat one of the unpainted .skulls is that of Errol Lindsey.

VICTIM TONY ANTHONY BUGHES, D.O.B. 8/26/59

1) Upon the further statement of the defendant that in May of 1991 he
met Tony Anthony Hughes (whom he identified through a photograph) who was
deaf and mute in front of the 219 Bar on Second Street in the City and
County of Milwaukee, State of Wisconsin; that he communicated -with Hughes
by writing and it appeared that Hughes could read lips:; -that he offeread
Hughes $50 to come to his (the defendant's) apartment at 924 North 25+h
Street in +the City and County and Milwaukee, State of Wisconsin to take
photos and view videos; further, that he gave Hughes a drink with a
sleeping potion and then killed him and dismembered his body and kept his
skull, :

2) Upon the further statement of Dr. L.T. Johnson that he {Johnson)
has compared the unpainted skulls found in the apartment of the defendant
with known dental records of Tony Hughes and determined that one of the
unpainted skulls is that of Tony Hughes, , :

3) Upon the statement of an adult citizen, that she
(Hughes) is the mother of Tony Hughes and that Tony Hughes came to

1991 and that she has not seen him since and further that her son, Tony
Hughes, is deaf and mute.

o

VICTIM KONERAK SINTHASOMPHONE D.O.B. 12/2/76
e e

1) Upon the statement of Sounthon i an adult resident,
that he is the father of Ronerak Sinthasomphone who was 14 years of age and
that during the afternoon of May 26th, 1991 his son left home and did not
return and he has not seen him since, , ~

2) Upon the further statement of the defendant that he (the defendant)
in late May of 1991 met a young Oriental male (whom he identified by
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North 25th Street in the City and County of Milwaukee, State of Wisconsin:
that Sinthasomphone posed for two photographs while he was alive and that
he (the defendant) gave Sinthasomphone a drink laced with a sleeping potion
and that they then watched videos and while they were watching videos,
Sinthasomphone passed out; that he (the defendant) then had oral sex with
Sinthasomphone and then he (the defendant) went to a bar to get some beer
because he had run out; that while he was walking back from the bar located
on 27th just North of Kilbourn, he saw Sinthasomphone staggering down the
street and he (the defendant) went up to Sinthasomphone and then the pPolice
stopped him; that he told the police that he was a friend of this :
individual and that the individual had gotten drunk and done this before;
that the police escorted them back to his (the defendant's) apattment and
he told the police he would take care of Sinthasomphone because he was his
friend; that they went into the apartment and after the police left, he.
killed Sinthasomphone by strangling him and then had oral sex with him and
then he took more photographs and dismembered the body and kept the skull.
3) Upon the further statement of Dx. L.T. Johnson that he {Johnson)
compared the, unpainted skulls recovered from the apartment at 924 North
25th Street with known dental records of Konerak Sinthasomphone ang
-etermined that one of the skulls which was recovered from that location is
that of Konerak Sinthasomphone. '

VICTIM MATT TURNER A/XK/A DONALD MONTRELL D.O.B. 7/3/70

: 1) Upon the further statement of the defendant that on June 30th, 1991
after the Gay Pride Parade in Chicago, he met a black male at the Chicago
Bus Station and offered him money to pose nude and alsc view videos at his
apartment ‘back in Milwaukee; he {(the defendant), with this black male,
returned to Milwaukee on a Greyhound Bus and then took a City Vet cab to
his (the defendant's) residence.in Apartment 213 at 924 North 25th Street,
in the City and County of Milwaukee, State of Wisconsin; he (the defendant)
gave the black male something to drink which had been drugged and the man
passed out and he (the defendant) used a strap to strangle the man and then
dismembered him and kept his head and put it in the freezer in his
apartment and placed his body in a 57 gallon barrel that he had in his )
residence; further that he (the defendant) looked at a photograph supplied
by the Chicago Police Department of Matt Turner a/k/a Donald Montrell and
indicated that he thought this was the person that he had killed in this
incident.

VICTIM JEREMIAH WEINBERGER D.O.B. 9/23]67

1) Upon the further statement of the defendant that on or about July
Sth, 1991 he met a Puerto Rican male at Carol's Gay Bar on Wells Street in
Chicago and that he offered the man money to come with him to Milwaukee to

pose for him and to view videos; they took a Greyhound Bus from Chicago to

Milwaukee and then took a cab to the defendant's apartment at 924 North
25th Street in the City and County of Milwaukee, State of Wisconsin; this
man stayed with him for two days and on the first day they had oral sex and
on the second day the man indicated that he wanted to leave and he (the
defendant) didn't want the man to leave S0 he gave him a drink with a
sleeping potion in it and strangled him manually and then took photos of
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him and dismembered the body; he then took more photos and kept the man's
head in the freezer and body in the 57 gallon drum; he {the defendant
looked at a photo supplied by the Chicago Police Department of i
Weinberger and indicated that this was the man that he had killed in this
incident. 2 . )

2) Upon the statement of Dr. L.T, Johnson that he- (Johnson) at the
Milwaukee County Medical Examiner's Office compared one of the human heads
recovered from the freezer at 924 North 25th Street with known dental
records of Jeremiah Weinberger and determined that the severed human head
that he examined in comparison with those records was the head of Jeremiah

Weinberger. i ‘
. v

VICTIM OLIVER LACY D.0.B. 6/23/67
T —

1) Upon the further statement of the defendant that on or ‘about July
15th, 1991 he met a black male on 27th Street beéetween State and Kilbourn in
Milwaukee and that the man stated he was going to his cousin's house; he
invited the man to his residence to pose for photos and the man agreed to
zome and model; when they got to the residence at 924 North 25th Street in
the City and County. of Milwaukee, State of Wisconsin, they removed their
clothes and did body rubs and he gave the man a drink which had sleeping
potion in it; when the man fell asleep, he strangled him and then had anal
sex with him after death; he dismembered the body and placed the man's
head in the bottom of the refrigerator in a box and kept the man's heart in
the freezer to eat later; he also kept the man's body in the freéezer; he
kept the man's identification which identified the man as Oliver Lacy, date
of birth 6/23/67.

VICTIM JOSEPH BRADEHOFT D.0O.B.1/24/66
B e ————— r—mimamy

1) Upon the further statement of the defendant that on or about July
19th, 1991 he met a white male on Wisconsin Avenue near Marquette
University; the man was waiting for a bus and had a six pack under his amm;
he (the defendant) got off a bus at that location and approached the man
and offered him money to pose and view videos and the man agreed; they
returned to the defendant's residence at 924 North 25th Street in the City
and County of Milwaukee, State of Wisconsin; they had oral sex and then he
gave the man a drink with a sleeping potion in it and then strangled him
with a strap while he slept; he dismembered this man and put his head in
the freezer and his body in the same blue 57 gallon barrel where he had
placed the bodies of the black male and the Puerto Rican male; he kept this
man's identification card which identified him as Joseph Bradehoft, date of
birth 1/24/66. o

AS TO VICTIMS TURNER, LACY AND BRADEHOFT

1) Upon the statement of Dr., Jeffrey Jentzen, Medical Examiner for
Milwaukee County, that on July 23rd, 1991 he was called by the Milwaukee
Police Department to Apartment 213 at 924 North 25th Street in the City and
County of Milwaukee, State of Wisconsin and inside the apartment at that
location, among other evidence, he observed a refrigerator with a freezer
section; the refrigerator contained a human head and the freezer section
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contained human body parts; also there was a floor standing freezer whieh
was found to contain three human heads and other body parts and there was a
57 gallon drum which contained human body parts. Jentzen further stated
that at the Milwaukee County Medical Examiner's Office these human body
parts were examined and that fingerprints were lifted from hands that hagd
been found at the scene and also efforts at dental identification were
made; that Dr. L.T. Johnson, whom he (Jentzen) knows to be a forensic
odontologist, did the*®ental examination and that fingerprint lifts were
submitted to the Milwaukee Police Department Bureau of Identification for

analysis,
/

2) Upon the statement of_Wayfle Peterson, that he (Peterscn) is a
Bureau of Identification technician and supervisor employed by the City of
Milwaukee Police Department and that he (Peterson) made comparisons of
fingerprints lifted by the Milwaukee County Medical Examiner's Cffice from
body parts recovered at 924 North 25th Street on July 23xd, 1991 with known
prints of various persons and was able to identify the prints of Oliver
Lacy, Joseph Bradehoft, and Matt Turner a/k/a Donald Montrell as having

been lifted from human body parts discovered in tRat apartment,

AS TO HABITUAL CRIMINALITY

Complainant further states that he has viewed a certified copy of
Judgment of Conviction in Milwaukee County Circuit Court Case No., F-882515
and a copy of that Judgment of Conviction is attached hereto and’
incorporated herein and the aforementioned Judgment of Conviction indicates
that the defendant was convicted of felony offenses in Milwaukee County
within five years of the offenses listed in this complaint and that he (the
defendant) is therefore a Habitual Crinminal,

*%%%x END OF COMPLAINT #*#%*

SUBSCRIBED AND SWORN TQ BEFORE ME
AND APPROVED FOR FILING AUGUST 6, 1991

} Complaining Witneds”

()
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Circuit Cuurl. Milwaukee County s £ GARY 4. BARCZAK, Clerk of the Crreon

r

Cyourn Dircctor ul Canrt Nerviees, do hereby cortify that Thave enmpared the lorezoing vupy with tiw eriwnal

Judgment of Conviction in case F-882515: State. of Wisconsin Vs, Jeffrey L. Dahmer

entered i the aetion tactee catsded, shat it is 8 corrcet transenpt therefrom and of the whute therenf as the same remains of recnrd

f - . IN TESTIMONY WHEREQF, | have hurcunts sot oy hand and affixed
Julv 23, 1981 A
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E - ) SENTENCE IMPOSLD & STAYED, PROBAT]UN ORDERED
4 , .
STATEL of w:sconsm, Plasntyff STATC OF WISCONSIN, Circuit Court Branen /G
O ,éﬂ %/ / . ; . )
/)é"é()‘ /7\/4,/ 2rid-2 Defendant County [IC(,{{:‘,::_’.’/SL&—’
ﬂl‘. "
vf’?/ -l Defendant Date tyxrth Court Case .. -ff,ﬁ?dw'-s
The defendant entered his/her plea of gullly 0 not quslty O no contest;
The Court  ° 3 Jury found the defendant guilty of: . Felony ar Dateis!
: ) _ Wis. Stalute(s}) Misdemeanor. Clasgs Crime
) C“’“"(S)/ . Violated {f or M} {A-E)  Comutipe
u«,‘.c dmto&[ Too-2206)06) 2 7
Snlicey b iLaf é) T - . C. /L

cumittia)4q/this Count Y ang _
On 7 (,gp. /?J '7/ y the Court mquxred of thc defendant why sentence should not be pronounced, an;

sufficient gr:j('ds to the contrary being shown or sppearing to the Court, and the Court having accorded the distey
attorney, defarise caunsel, and the defendant an appartunity to address the Court regarding sentence; and upon ol
evidence, records, and proceedings, the Court pronaunced findings and Judgment as follows:

1T IS ADJUDCED that -the defendant o 17 "’ /‘f[‘/ S convicted as found guilty, and is sentenzec
the Wisconsin State Prisons for an. ndetemma lzlfof no!. mare than# years
th } ?—' o2~ YLl Ah AN é '/"C..-(. [" Sr B R LR LRI I
VAR

IT 1S DETERMINED that society will not be harmed and the defendant will benef.p by being placed on probat
pursuant to Sec, 973.09, Wis. Stats.s o .o

IT IS AQIUDGED thot execut:on of the sentence is stayed and the defendant is placcd on probation for the
petiod of ¢ 'é-(ﬁ',uj . ', + in the custody and control of the Wisconsin Department
' of Health and/%bc1al Services, suﬁe{ct to its rules and orders pursuant to Sec. 973.10, vis. Stats.;

7%%&!&.’(;’ ¢
IT IS DETERMINED AND DRDEHED that the record requires court-imposed conditions as follows:
O None EB/AS ordered helow: -
That the defendant has the ability to pay within that period the amounts ordered hernm. Should his/her financ
condition changeye shall forthwith petition this Court for reconsideralion of such conditions,
ne

Fines: Ds i Court Costs: [ yone Qs
Attorney Fegg: E&:ne Os : ; Restitution: B/::ne 0 },7
Other: one [4 N H :
Mandatory Bfelony {F counts) @ $30.00 Amount &' .:"Z el A
Vietim/titness Surcharge [JHisdemeanor (# counts) @ $20.00 Amount $
(Sec. 973.045 wis. Stats.) Paid [ Yes Azount § .« i Obe
. That the defendant shall be incarcerated in ‘the C7nt Jajl for the f/o ing enads' 34 Lt 7,
,ﬁ"/ The pcncd of o/'%. é( detn = 7 A Lot aid 7" -—-'__,--_::

1 unf*n 5 o:n:tﬁrﬁ{: tht Sy suéaﬁ.’.s"p%yﬁ/sec. 973.09(1)(b), Wis. Stats.;

IT IS ADJUDGED that days sentence cregt 4 ?:e2ursuant to Sec. 973.155, Wis. St ""d sh
be given by the Oepartment if prebation 1s trevoked, ! oo
s .} SE § 7 par:

IT 15 ORDI‘.‘RED THAT THE Sherifr deliver the defendant inte the custody ofne Dcpartn-ent as it 'dxrcc!..; and
if probatieg ¢ Sheriff having cun tndy of the defendant whall deliver h;m/her Lo the Reception {rnter

/ﬂ KOG THEL COCRY \lrnalurc ol W [T uu. ur vk 0 Court

J W/f /.,

Name I Aturae 7 A
J’z Ll \% -(’é/j"'
Ny 4

}
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INCIDEXY /ACC IDENT REP to

HOMICIDE (STABBING) 07-23-91 l il
VICTIN ‘ LOCATION OF INCIOENT/ACCIDENT (Acdress) alst
_ LAQY, 0liver 924 North 25th Street, Apt. 243 3

REPORTING OFFICER

Below is a list of the Homicide Victims that Jeffrey DAHMER has confessed to and
he states this is the order in which he had killed each individual. Included in this list
is his descfiption of the subjects, the approximate time when-he killed them, and how he
had lured these individuals to his residence, also the identity of each one if they héd
been identified and what part of the body he kept of the individuals, if any.

1. White male, 25 yoa, 5'6, 130 pds, fair complected, smooth skin, blond
shoulder length straight hair;_'He states he met him approximately 1 week before
Thanksgiving, in November, 1987. He states he met him around the 219 Club on 2nd St., and
he offered this individual money for sex. He states when he got him to the Ambassador
Hotel, where he rented a room, he gave him a drink mixture of rum & coke with approxima-
tely 5-7 crushed sleeping pills lb . He states they both went to bed in the nude
and when he awoke he observed this individual to have a black & blue chest and blood
coming from his moutir. DAHMER also states that his forearms were black & blue, therefore
he figured he had killed him by beating him. He then kept the room for another night,
proceeded to the Grand Avenue Mall where he purchased a large suitcase at Woolworth's,
returned to the Ambassador, placed the victim in the suitcase and took a cab to his grand-
mother's residence at 2357 S. 57th St., where he was living. He dismembered the victim in
the basement, placed him in various garbage bags and threw them in the garbage, He did
not keep any remains. As of this time this victim has not been identified.

2. Hispanic male, 16-18 yoa, 6'0, 150 pds, slim build, dark complected, regular
cut hair, clean shaven, lives in the vicinity of 10th & National. He states he met this
individual in front of the 219 Club on 2nd St., around 1:00 a.m., and the individual was
waiting for a bus, He stated he offered him money for sex, he accepted, and they took the
bus to his grandmother’s house at 2357 S. 57th St. He stated they had 1ight sex, kissing,
body rubbing and masturbation. He states he gave him the drink mixture of rum & coke with
approximately 5-7 curshed sleeping pilis 4? 2D  states that after the yictim fell
asleep he strangied him, dismembered him, smashed the bones with his sledge-hammer and
disposed of the bones inside garbage bags and into the trash. He viewed a photo array and
tentatively picked out I.D, #234356, which is the photo of DOXTATOR, James E, Indian male,
03-01-73, 1010 W. Pierce St.,.reported missing on 01-16-88 and the report came in on

- 5 PAYROLL # LOC COE ‘ SUPERVISOR SIGNATURE =
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is of a confidential nature.
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LACY, Oliver 28 N 25th Street 4213 '
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¥01-18-88,
were alse no remains of this victim,

3.

DAHMER states he met this 1nd1v1dua1 in approximately January, 1988,

Hispanic male, 19-21 yoa, 5'8-5'10, slim build,
straight black hair, wearing a long knee length coat.

There

1ight complected, short
DAHMER states he met him in March,

.J time they took a taxi to his grandmother's housé at 2357 S. 57th St.

1988, in a bar cdlled the Phoenix, in the doorway, offered him money for sex, at which

J While there, he gave
‘" him the drink mixture of rum & coke and sleeping pills, ‘they had oral sex, the victim fell
asleep, he strangled him, dismembered him, broke up the bones, threw them in garbage bags
and into theLgarbage. He did not keep anything on this victim. This victim was sub-
sequently identified by DAHMER, as.GUERRFRQ, Richard, Hispanic male, 12-12-65, 3332 N. Ist
St., 263-5512. GUERRERO was missing since 03-29-88,

4, Black male, 21-22 yoa, 5°9, 150 pds, slim build, 1ight complected, short
curly hair with a small ponytail, with a rubberband on it. He stated he met this indivi-
dual the night before Easter, at closing time at the LeCage, on 03-25-89. He states that
a friend of this individua1, a white female drove them and dropped them off near a tavern
by his grandmother's house, the Mai Khi Tavern (phonetic). He states they walked to his
grandmother’'s house, he gave him the drink, and the reason he got him there was money for
sex, He states they had sex, he fell asleep, and he killed him. He dismembered him on
Easter Sunday, but kept his scalp, genitals, and skull, He subsequently painted the skull
and genital area and preserved the scalp. This victim has been identified through photo
by the suspect and also through dental records, as last name SEARS, Anthony L, black mate,
01-26-65, 1657 N. Astor. Reported missing 03-25-89.

He

5. Black male, 22 yoa,

for him and watching videos.

tures.

_ 5'8-5'9, 140 pds, curly black hair,
states he met this individual in May, 1990.
He states he met him in the area of the 219 Club, about 2
months after he had been released from the House of Correction,
cab from the 219 Club to his apartment,
After he died, he had oral sex with the vicitm, took photographs of him, dismem-

s1ight mustache.
He offered him money for sex and for posing

DAHMER states they took a -
He gave him the drinking potion, and took pic-
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by the suspect, as _SMITH Raymond L, biack male, 08-10-57, a/k[a BEEKS Rickey Lee, black
male, 08-10-57, with a nickname of "Cash D", This individual had not been reported

missing.

6. B8lack male, 24 yoa, 6'2, 170 pds, medium build, dark skin, prematurely bald,
close cut hair, clean shaven, and he use to dance with the Milwaukee Ballet. He states
this victim wore a headband 1ike a Arab, He states he offered this indiyidual money for
sex and posing and that he had met him approximately in July, 1990. He states he met him
at the Phoenix Bar, they took a cab to his apartment, had oral sex, gave him the drink
mixture of rum & coke or coffee, and sleeping pills, strangled him, dismembered him and
also took 4 or 5 photos of him, and disposed of the body by placing it in qarbége bags and
putting it in the trash. He states he also disposed of the pictures of this victim. This
victim was identified by the suspect, to I.D. Photo #244654, that being a SMITH Edward W,
black male, 08-02-62, 3606 N. 1lth St., reported missing on 06-23-90.

7. Black male, 24 yoa, 6'0, 160 pds, medium build, medium complexion, chin
whiskers, short black hair. He states he met this individual around September, 1990, in
the 800 block of N, 27th St., in front of the bookstore. He states he offered him money
for sex and for pesing. This individual agreed and they proceeded to his residence where
he gave him the drink m1xture, had sex, and then when he fell asleep he cut his throat.

He photographed the body, cut it up, and kept this individual's skull, his biceps and
heart., He states he painted the skull and kept his biceps and heart to eat. He also kept
the entire skeleton and bleached it down. He also took numerous photographs of this
individual. This individual was identified by the suspect, and through dental records as
MILLER Ernest, black male, 05-05-67, of Chicago, IL. He had been missing since 09-03-90.
8. Black male, 25 yoa, 150 pds, slim build, medium to dark complexion, short
dark hair. He states he met this individual around October, 1990, on 2nd & Wisconsin, and
they walked to his residence. He states he offered him money for sex, to pose for him,
and view videos. When he got to his apartment he gave him the mixed drink with the
sleeping pills in it, they talked, didn't ‘have sex, because he wasn' t his type. He states
after the individual fell asleep, he killed him because he had already given him the
an he woke up he would be "pissed off'. He states he took EWo picture
REPORTING OFFICER 5 o~ PAYROLL # LOC Coot SUPERVISOR SIGNATURE
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| of this.individual, he didn't keep anything because he wasn't his type. The suspect,

DAHMER, viewed a photograph of the victim and identified him to this photograph. This
victim was subsequently identified by relatives, through photographs. He has been iden-
tified as THQMAS David C, black male, 12-21-67, 6432 W. Birch, and has been missing since
09-24-90, 1.0, #200484. '

9, Black male, 18 yoa; 6'0, 140 pds, slim build, medium complexion, three inch
perm, mustache. He states he met this individual approximately February, 1991. He
offered him money for posing, sex, and videos, while this individual was waiting for a bus

1 near Marquette. He states they proceeded to his residence, where he gave him .the drink

A
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I mixture containing the sleeping pills. They had oral sex, the victim fell- asleep, and
~f then he killed him and photographed him, He then cut him up, kept his skull, hands, and

genitals. 'He states he used a strap to strangle this victim. He also stated this victim
was wearing an earring, but he disposed of it. This victim was subsequently identified by
the suspect, and by dental records, as §TRAU9HTER Curtis, black male, 04-16-73, 3628 N.
19th St., and he has been missing since 02-18-91. He states that he disposed of this
individual in two barrels, one for bones and one for flesh and used acid to melt down the
bones and flesh., He did take pictures of this victim also,

10. Black male, 20 yoa, 5'9-5'10, 150 pds, short black hair, medium build, medium
complexion, He statgs he met this individual approximately March, 1991, on the corner of
27th & Kilbourn. He states he offered .this individual money for posing, and to view
videos. He states when they got to his residence, he gave him the drink mixture with the
sleeping pills, and when he fell asleep he strangled him, had oral sex after death on the
victim, took pictures of him, dismembered him and saved his skull. He also disposed of
this individual by putting the bones and the flesh in the two barrels with the acid, This
individual was subsequently identified by the suspect, and with dental charts, as being
\INDSEY Farl, black male, 03-03-72, 2510 W. Juneau, Apt. 4, I.D. #220831.,

11. Black male, 26 yoa, 6'0, 150 pds, and a deaf mute, He states he met him

approximately early May, 1991, in front of the 219 Bar on 2nd St. He states the victim
jagdsuho were alco daaf qutec and thoce friends drove them to 23rd & Wells,
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f where they got out and subsequently walked to his apartment He states he had them drop '

him off there, so they would not know where he lived. He states he communicated with this

Jvictm by writing notes to him and that he offered him $50.00 for sex. He states he does

not remember whether or not they had sex, but upon going to his apartment, he gave him the

§ drinking potion and the victim subsequently passed out and so did the suspect. Suspect

states when he woke up this victim was dead, He states he dismembered him and kept his

! head. He states he dispased of the body and flesh in the two barrels of acid. He did not
| take any photos of this individual. The victim was identified by the suspect, and through
 dental records, as_HUGHES Tony Anthony, black male, 08-26-59, reported missing in Madison,
§ WI., on 05- 31-91 and last seen on 05-24-91.

12, Asian male, 18-19 yoa, 5'5, 120 pds, slim build, black hair. He states he
met him in late May, 1991, in the Grand Avenue Mall. He states he offered money to take
pictures of him and to view videos,.but not for sex. He was hoping it would lead to sex.

b He states they took the bus back to the apartment and the individual posed for two photos

while he was alive. He states he gave him the drink mixture and the victim passed out.
Suspect states he then had oral sex on him, after he passed out and finished watching a

| video and then he ran out of beer. He then went to the Care Bear Tavern, in the 900 block
b of N. 27th St., drank beer until around closing and returned to the apartment. As he was

- retd}ning to the apartment he saw the victim sitting on the curb at 25th & State in the

)

of Hp

nude. He was taking him back to the apartment when the Police and Fire Dept., showed up.
Someone put a yellow blanket around the victim and he told the Police that the victim
always acted like this when he got drunk and that the victim could not speak English,
because the victim was not speaking English. Police questioned him, subsequently escorted
him back to the apartment, at which time he convinced the Police it was his homosexual
lover, the Police left, and later on he subsequently strangled the victim, had oral and
anal sex with the victim after death, took numerous photos of the victim, di smembered him

- and kept his head. He put the bones and the flesh of the yictims in the acid barrel.

This victim was subsequently identified through photos and dental charts, as

- SINTHASOMPHONE Konerak, Asian male, 12-02-76, 2634 N. 56th St., and he had been reported

RE
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missing on 05-26-91.
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13. Black male, 22 yoa, 5'8,_140 pds, medilim build, dark complexion, having a
high top fade to the left side. He states he met this individual on June 30th, after the
Gay Pride Parade, at the Chicago Bus Station. He states he offered him money for sex,
posing, and to view videos. This individual accompanied him back to Milwaukee on the
_.fGrayhound Bus and then took a cab to his apartment, namely a City Vet Cab. He states he
then gave him the-drinking potion and they were nude and playing with each other. He sta-
tes this victim fell asleep, so he strangled him, possibly with a strap, and did not have
sex with him. He then took photos, dismembered him, and kept his head in the freezer and
the body in the blue 57 gallon barrel which he had purchased a short while before this.
The victim was identified by the suspect, through a photo from Chicago, He was also iden-
tified by friends from Chicago. This individual has been identified as TURNER Matt, black
male, 07-03-70, a/k/a Donald MONTRELL. DAHMER states that he disposed of this indivi-
dual's flesh in the trash. '

14. Puerto Rican male, part Jewish, 23-24, 5'10, 140 pds, s1im build, light
complexion, short black hair, thin mustache. He states he met this individual around Ju]y
6th, at Carol's in Chicago (gay bar). He states they left about 4:00 a.m., returned to
Milwaukee with the victim, via the Grayhound, and took a cab to his apartment, He states
they spent two days together. He states they had oral sex the first day and on the second
day the victim wanted to leave, so the suspect killed him, by giving him the drink mixture
with the sleeping pills and when he fell asleep he strangled him, took photos, dismembered
him, put his head in the freezer and his body in the 57 gallon barrel. This subject was
identified by the suspect, through pictures, as WEINBERGER Jerimiah, Puerto Rican male,
09-26-67, 3404 N, Halsted, Chicago, IL., 929-2478. DAHMER states that he threw the vic-
tim's flesh out in the barrel. '

15, Black male, 24 yoa, 5'9, 160 pds, muscular build, short hair, He states he
met this individual on 27th St., between State & Kilbourn, which would be the 900 block.
He states he met this individual about the 2nd week in July. He states that he of fered
him money to pose for pictures and watch videos with him and have a drink, He states the
victim proceeded with him to his apartment, he gave him the drink mixture, they did some
body rubb1ng, the v1ct1m fell as]eep, and he killed him. He states he had anal sex after
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death. He then took photos, kept thg victim's 1.D., and two other personal photos,

f because he wanted more pictures of him. He dismembered this individual, placed his head
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in the bhottom of the refrigerator in a box, kept his heart in the freezer to eat later

and ate his right bicep. He also put his body in the freezer, He states the victim was
wearing a white shirt and bluejeans at the time he met him and that the victim told him he
was a Weight Lifter and a Model.. The suspect identified the victim to his I.D., which was

j found in his wallet and he was also identified through dental records and prints, as_LACY

Qliver, black male, 06-23-67, 3237 N. 24th P1, The suspect stated that he disposed of the
victim's flesh in the trash, but that he kept his head, body, heart, and'took photos, and
he also ate the bicep.. This victim was reported missing on 07-15-91, last seen on
07-12-91. ' ' -

161 White male, ear]j 20s, 5'9, 140-150 pds, brownish blond hair, short mustache.
He states he met this individual approximately 07-19-91, at around Wisconsin Ave., near

 the Marquette University. This victim was waiting for a bus, with a "6 pack" in his arms.

He states he offered this individual money to pose for pictures and to view videos. He
agreed and they took a bus to his apartment. He gave this individual the drink mixture,
had oral sex before he fell asleep. When he fell asleep he strangled him with a strap,
dismembered him, put his head in the freezef, and placed the body in the 57 gallon barrel.
He states he disposed of the flesh in the trash, He identified this victim from a photo
in his apartment, as BRADEHOFT Joseph, white male, 01-24-66, 426 E. Spring, Lot 1l,
Greenville, IL.

17. White male, 18-19, 6'0, 150 pds., light hair., This victim was killed in
June, 1978, After further questioning he identified him as wearing a necklace with braces
on. He states this individual did not have a shirt, but had jeans and shoes. He states
he met him hitchhiking on Cleveland Massing (phonetic) Rd., in Ohio, picked him up, took
him to his home to drink beer.’ Once they got there they were drinking beer in his bedroom
and the victim wanted to leave, He states he hit him in the head with a barbell and then
strangled him with the barbell. He states he did not have sex with the victim. He states
he then put him under the crawl space under the house, He subsequently dismembered him,

nlater_hexbrokewpy“the bones_andﬁthrew themJ1n”“:
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fthe woods behind his house. He disposed of the knife he used to dismember him and the
victim's necklace in the river., This victim was identified by the suspect, through a
photo, and by the suspect recalling his last name, that being HICKS Steve M, white male,
06-22-59, 2993 Pryor Dr., Ohio, 644-5600. He stated he recalls the name HICKS, because he
states "you don't forget your first one".

DAHMER states he gave the drinking potion to most of his victims, therefore being
f easier to control them and he could ki1l them without having them fight with them. He
§ stated the reason he killed them, because there was excitement and gratification in it and
he wanted to keep the victims.

Further investigation pending.

| Report dictated by: Qatective Dennis MURPHY
DM: hvs 08-02-91 . -
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REFER TO FOLLOWUP NUMBER:
NARRATIVE

On Monday, 08-05-91, I, Detective KENNEDY, along with Detective James
DEVALKENAERE, proceeded to the Sth floor lock up of the Milwaukee County jail where, after
obtaining an order to produce, we met the suspect, Jeffrey DAHMER, and returned with him to
the 4th floor CIB where his attorney, Wendy PATRICKUS, was waiting. At this time we al}
entered into the interview room and conducted the following interview,

Regardxng information from the Detroit Police Department and a photograph of slex
Reginald BROWN, who was reported missing from Detroit, DAHMER stated, after viewing the

photo, that he has never seen this individual before and denied that he is one of his vic-
tims, '

Regarding photo #150029 from the ID Division, that being a David Allen LEE,
DAHMER stated that this is not one of his victims and he has never seen him before.

Regarding photo #244202 from the ID Division, that being Ronald (nmn) BROWN,
DAHMER stated, after viewing the photo, that he has never seen the individual before and
denies he is one of his victims.

Regarding information obtained about a white male by the name of Michael J.
HEFFNER, DOB 06-23-53, Tna 1328 E. Albion and a report that he had, in fact, lived with
DAHMER for a period of time at his 25th Street address, DAHMER stated that he has never |
had a live in companibn. He stated that none of his sexual pick ups ever spent more than
one night except for the individual later identified as WEINBERGER who he brought home
with him from Chicago. He related that at no time while he lived in Milwaukee did he have
a roommate and at no time did he have a companion who came and spent severa] days with
him,

Regarding a photo obtained from the fami]y of Marvin Guy BIZELLE Jr, B/M, DOB
01-12-60, DAHMER stated that he has never seen the individual before and denies that he is
one of his victims, ' . .

Regarding a photo sent from Ashland, Wisconsin of Bobbie MAYOTTE, Indian male,
1IYOa, who has been mxssing since 09-17-88, DAHMER stated that he is not one of his vic-
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‘tims and he has never seen him before. .

Regarding information from Orlando, Florida stating that a missing juvenile was
reported missing on 06-18-85 and a brief description, DAHMER noted that he was living in
Milwaukee at the time of this missing juvenile. He stated that he has never been to
Orlando, Florida and that he has never made any return trips to visit the Florida area
after moving to Milwaukee. .

Regarding information from Toledo, Ohio Police Department regarding a black male

 who had been found on 04-21-80 dismembered in their city DAHMER stated that he has never
| been to Toledo Ohio and at the time of this offense he was serving time in the Armed
| Forces in Germany and denies any part of this offense.

At this time we shgwed family photographs regarding a possible victim of

j DAHMER'S, that being Steven W, TUGMI, W/M, DOB'12-19-62, 1na 1315 N, Cass Street. Mr.

DAHMER viewed this photograph and positively identified him as being the individual whom

| he first murdered in Milwaukee at the Ambassador Hotel.

It should be noted that Detective James DEVALKENAERE will file a detailed supple-

| mentry regarding this identification.

At this time the interview was terminated and DAHMER'S attorney, Wendy PATRICKUS,

left the building. As I was attempting to take Mr. DAHMER to the 5th floor of the
| Sheriff's lock up we again began to speak regarding the second victim in Milwaukee and the

|

he assumed he was 18 to 20 years o]d as he met him 1nfront of the Phoen1x c1ub at apprﬁ%’f

ne; ;,,‘Et :

fact that we have been unable to identify this individual through photographs. Mr. DAHMER
stated that the photo. that he has viewed, which has been provided by the ID Division, does
have similarities of the person who he was with during this offense, however, he stated
that he cannot be sure and that it would be helpful if he could receive other family pho-
tographs. At this time I advised Mr. DAHMER that the only family photos available of this
possible victim would have him considerably younger, approximatley 14 or 15 years old. To
this Mr. DAHMER stated that even younger photographs would be of help and stated he would
be glad to view them as they came in.

At this time I asked Mr. DAHMER if he would like to again go over the offense
regarding the second victim here in Milwaukee and he stated that he did. He stated that_
to the best of his recollection he remembers him as being an light tanned skined maie and
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mately 1:00am in the morﬁing. He stated that he may have been younger than this, however,
because he was out at this hour and infront of a tavern he assumed him to be slightly
older. He indicated that he believes he offered him $50.00 to return with him to'his
apartment, to watch videos and have sex. He related that at this point they took the bys
to 57th and National and they then walked to his grandmother's house. He stated that they
did not have any conversation on the bus as they sat in separate seats because the bus was
slightly crowded., He stated that once at his grandmother's house they sat in the front
room and had some light sex which he described as hugging and kissing and that at this
time he told the victim that it would be quieter down in the basement., He related that
they proceeded to the basement where there was a large easy chair and they continued to
hug and kiss and mutually masturbate one another. He indicated that it was around this
time that the victim stated that he would have to be home in the morning. Upon hearing
this Mr. DAHMER made him a drink of coffee Irish cream and the sieeping pills. He stated
that affer the individual fell asleep he pulled out a old sheet and layed it on the ground
of the basement. He indicated that he did this because the basement floor was chilly. He
layed the victim on the sheet and at this time he strangled him. After strangling him he
layed on top of the victim and kissed and hugged and held him and then wrapped him up iq
the sheet and placed him in the fruit cellar. He stated it was approximately 7:00am in
the morning at this time and his grandmother awoke. He indicated that he went upstairs
and had breakfast with his grandmother and after she left for church he returned to his
victim and decided to dispose of his body.

At this time I asked him how he went about disposing of his victims., He stated
that he generally placed them near a drain or in a tub, that he took off all of his
clothes and took off all of the clothes of his victims if they were not already completly
undressed. He stated that he would then take a sharp knife and start at the top of the
sternum and make a single cut down the middle of the upper torso of the victims. He
stated that once the initial cut was made he would spread the wound and remove all the
internal organs, He stated that he would place the internal organs, that he would cut up
into fist size pieces, into a plastic bag. He related that then he began to cut the flesh
of f the victim and he would start stripping the flesh off the arms and biceps, then the

_chest .and then slowly work h1s way down the Ieg until he got_to the feet_ He sFaVQQME?aFN_
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1at thig time he would slice up all the strips of flesh into small fist like pieces and
place them into approximately 3 bags; that being plastic garbage bags. He indicated that
he was careful not to place too much into each bag, approximately 251bs worth. He would
then triple bag the garbage bags. He stated that at this time he rewrapped up the skele-
ton and head of the victim in the sheet and then used a sledge hammer to smash the bones
until they broke ‘into smaller pieces. He related that he would then place the upper part
of the torso bones in a plastic bag and the lower part in another bég. He stated that
this was his usual pattern and it usually took about five 251bs bags to dispose of his
victims. .

He stated that during the time that he was cutting up his victims and attempting
to d1spose of the bones that he was feeling several different emotions. He indicated that
the emotions were a combination of fright, for fear of being caught, and excitement
knowing that he had done what he had done. He stated that he also had the feeling that
the victims could not leave him anymore because he had complete control over them. He
stated that when he would place the plastic bags into the garbage after cutting up his
victims he felt an intense sense of loss and stated that as he placed the bags in the
garbage he felt that the individuals life was such a complete waste and that at one time
they were a full human being and now they were reduced to 4 or 5 bags of plastic garbage
which he had placed in the trash. He also stated that at this time he felt deep remorse
for his actions, however, it did not last.

He went on to state that he feels that one of the triggers which started him on
this path of murder héppened shortly after he had moved to Milwaukee and was living with
his grandmother, He feels that sometime in 1983 he was attempting seriously to find some
religious meaning in his Tife and he was attending church with his grandmother and doing a '
lot of religious reading. He related that he did have fantasies of dismemberment and
strong homosexual urges, however, he was trying to control his drinking and was not giving
into any of these urges. He stated that one time while he was sitting in the West Allis
library an individual walked by and threw a note in his lap and continued walking. He
stated that upon opening the note he read that if he wanted a blow job he should go to the
second level bathroom. He stated that at this time he thought "it's going to take more
than this to make me stumble," as he was contrnua]iy flghting hlS hanosexua] urges. '
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However, he stated that it was shortly after this incident in the library that he again
began frequenting the gay book stores, gay bars and gay baths and he feels that this was
the catalyst which started him again in his homosexual lifestyle which eventually lead to
the killing and dismembering of his victims.

At th1s time Mr. DAHMER was turned over to the Milwaukee County Sheriffs on the
5th floor.

Report dictated by: Det. Patrick KENNEDY
PK:d1s 08-05-91
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REFER TO FOLLOWUP NUMBER:,

NARRATIVE

On Monday, 8-5-91, at 2:PM, I, Detective James DEVALKENAERE, along with Detective
| Patrick KENNEDY, interviewed Jeffery L. DAHMER in an interview room on the fourth floor of

the Police Administration Bui]d%ng. Also present at that time was Jeffery DAHMER'S attor-
ney, Attorney Wendy PATRICKUS, B8y the time of this interview, a photo of a possible
homicide victim, namely Steven W. TUOMI, W/M, 12-19-62, of 1315 N. Cass Street, had been
obtained from his family,

' ‘In previous interviews, Jeffery DAHMER had related to Detectives KENNEDY and
MURPHY that he believed he had encountered this <dndividual in November of 1987. Jeffery
DAHMER viewed the photos which had been received of Steven TUOMI and he positively iden-
tified this as being the person he had encountered in November of 1987.

DAHMER related that at that time he had been in front of the 219 Club, a tavern
on South 2nd Street, at about bar closing time. At that time he had encountered TUOMI
while TUOMI was waiting at a bus stop, He had already obtained a hotel room at the
Ambassador Hotel, which he believes is located around 24th and Wisconsin. He had gotten
the room earlier with the plan that - if he had encountered someone he would take him
back there for the purposes of having sex with him, He had already purchased some
sleeping pills, which he had at the hotel room, for the purpose of rendering anyone he.
brought back there, helpless, so he could have sex with them. He spoke with TUOMI and
asked him if he wanted to spend the night with him at a hotel room. TUOMI agreed. DAHMER
does not recall if he offered TUOMI money to come with him, or not.

On arrival at the hotel, both DAHMER and TUOMI got undressed and laid on the bed.
At that time they had what DAHMER called "1ight sex", He described this as hugging,
kissing, and mutual masturbation., After about an hour or two, DAHMER made a drink for
TUOMI 1in which he put the sleeping pills., TUOMI drank this and fell asleep. .DAHMER kept
drinking and eventually fell asleep himself. DAHMER related that when he woke up he was
lying on top of TUOMI and DAHMER'S forearms were visibly bruised. He then saw that TUOMI

- Was $2v1£u§9y§??ad. He was b]eeQing ﬁiOELPQ§ head and his chest was crushed in and some
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jof the bones were broken. DAHMER then carried TUOMI and placed him in a closet in the
hotel room. DAHMER sat around the hotel room for a couple of hours, trying to figure out
what to do. ‘

At about noon he went to the Grand Avenue Mall, He bought a large suitcase with
$ wheels on it and returned to the Ambassador Hotel. During that time he may have had some
beers and he left the hotel room to get a bite to eat. At about 5:PM he returned to the

| hotel room and placed TUOMI into the large suitcase. DAHMER related that it was a very
tight fit, but he was able to get him into the suitcase, DAHMER related that he had
purchased the room for another night and he remained in the room that night until 1:AM.
At that time he left the room with the suitcase, taking an elevator to the ground floor,
He got a cab and upon approaching the cab, had the cab driver help him place the suitcase

| in the back "seat of the cab. He then took the cab to his grandmother's house on S. 57th

: Street. '

Upon arrival at his grandmother's house, DAHMER put the suitcase in the fruit

| cellar beneath the house, He left the suitcase there for about a week, He said he did
this because it was Thanksgiving time and it was cold in the basement and he knew this
would slow the decomposition of the body. After about a week he got the suitcase out of
the fruit cellar and removed the body from it. After removing the body from the suitcase,
DAHMER used a knife to open the body and then stripped the flesh from it. He placed the
flesh in plastic bags. DAHMER then used an old sheet which had been in the basement to
wrap the bones and he then crushed the bones with a sledge hammer. DAHMER related that he
wrapped the bones in a sheet so that when he was crushing them, the splinters and
fragments of bones would not fly all over the basement. He then put these items in the
trash. '

Regarding the Ambassador Hotel, DAHMER related that on four or five times pre-
vious to his encounter with_TUOMI, he had remted a room at the Ambassador for the purpose
of having sex with someone he wou¥d meet. He indicated that at no previous time had he
killed anyone there and nothing had happened.

On 8-5-91, information was received from the Bath Township, Ohio Police .
Department that they had recovered a receipt from Don Stricker Guns located at 2465 S.

LS4th Street, Milwaukee. The receipt showed that Jeffery L. DAHMER had purchased a_Cp}thf
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| Lawman 357 Magnum rev51ver, serial #20301U, on 1-23-82, DAHMER was questioned regarding
the ownership of this éun. DAHMER related that while working at the Plasma Center he had
purchased a 357 snubnose revolver, DAHMER thinks he bought the gun in 1982 or 1983, He
related that he only owned this gun for about one year and he used it for target shooting
at a range. DAHMER related that he bought this gun at a gun shop in the area of 83rd and

' Lincoln. He paid about $350. for same. He does not remember the cost for using the
range. DAHMER was shown a faxed copy of the receipt which Don Stricker's had given for
the purchase of the gun,'bearing the signature of Jeffery L. DAHMER. DAHMER identified

i this as a copy of the receipt he had received when he bought the gun, that the signature
at the bottom of the sheet were, in fact, his. DAHMER further related that when his
grandmother found out he had a gun in the house, she did not like it. He showed her the
gun, Shortly after that his father visited from Ohio and his grandmother told his father
that he had a gun and his father took the gun from him, DAHMER believes that his father
took the gun back to Ohio and sold it. DAHMER further related that he only bought the gun
because he had enjoyed shooting while he was in the Military and felt that it was

something he might like to do.

DAHMER also related that he had stated he never owned a gun, in previous inter-
views, because he did not feel the gun had any connection with any of the victims in the
homicides for which he was being talked to, He had never used the gun for anything other
than target shooting.

Report per Det, James DEVALKENAERE.
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. NARRATIVE

On Wednesday, 08-07-91, I, Detective KENNEDY, was informed by the Milwaukee
County Sheriff's Dept., that the suspect in this offense, Jeffrey DAHMER, had requested to
speak with me. At this time, after obtaining an order to produce, I went to the 5th f1,,
Lock Up, of the Milwaukee County Sheriff, and returned with the suspect, DAHMER, to the
4th fi., interview room, of the CIB. At this time we were joined by DAHMER's Attorney,
Scott HANSON.

At this time I questioned DAHMER, regarding information we had received from
{‘ Bath, Ohio Police Depariment, that while he was staying in Miami, that he in fact had a
girifriend who 1ived with him and that he had intended to marry her. To tHis DAHMER
stated that while he was in Miami he was working at a submarine shop called Sunshine
Submarines. He states he met another employee there. He states she was a white woman,
with long curly, thick black hair, and that she was originally from England., He states
that she was in this country illegally and that they had become friends. He states that
he is unsure, but he thinks her name was Julie. He states he did go out to dinner with
A her several times and walk along the beach with her, however, he, at no time had any
inclination for sexual activity with her, and never felt attracted to her in that way. He
states they were merely friends. He goes onto indicate that many times she advised him
that she would be willing to marry an American, as a marriage of convenience, in order for
her to obtain her naturlized citizenship., He states to the best of his recollection she
was attracted to the manager of the Sunshine Submarine Club, however, she did mention to
him, DAHMER, several times, that she would be willing to marry him in a marriage of con-
venience, if he could help her to become a citizen. He states they did talk about that
several times, however, he never in fact took it seriously, and because he was not
interested in her sexually or as a lifetime partner, he never actually encouraged this
conversation. He states after mdving back to Ohio, he believes that she did either call
him once or twice or write him a letter, however, he did not respond, as he had stated
previdus1y he was not interested in pursuing a relationship with her, He denies that at ’
anytiée he considered her a girifriend, or had any relationship with her, other than a
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work relationship and he also denies that she ever lived with him in any of the motels
that he had while he was staying in Miami,

‘Regarding information we received that he had an Aunt Unis (phonetic), who lived
in the Milwaukee area during the time he stayed with his grandmother, he states that this
is true and that he felt he always had a good relationship with his Aunt Unis. He states
that he saw her several times during the holidays, as he was living .at grandma's house and
he felt that it was usually Aunt Unis who reported to his father activities that got him
somewhat in trouble while he was 1iving at grandmother's house. He states that he belives
that she was the one who informed his father that he had a gun in the home and that _
several times she complained about the foul smell emanating from the basement at grandma's
house, He states that he told grandma and Aunt Unis that the smell was because of the cat
that grandma*haé by the name of Jody, had fowled the kitty litter box, which was located
in the basement and it had not previously been emptied. He states one time his Aunt Unis
pfessed him further, stating that was not a kitty litter smell, and at this time he made
up a ploy story stating that he had found a dead racoon and had cut the racoon up in the
basement, in order to save the bones. He states he told this because he realized that
there was the smell of dismembered bodies that came from the basement. At this time I
asked him how this could be. He states that was because several of his vicims, although
he cut them up and dismembered them over the drain pipe in the basement, he states after
hosing down the basement floor and washing all the blood down the drain he was careful
that none of the body parts or chunks of flesh got into the drain, He states after
disposing of the body'parts and the bones and hosing down the blood, he would pour a full
gallon bottle of bleech down the drain in order to try to get rid of the smell, but the
dismembered bodies would give off an awful oder and it would linger in the basement for
one or two days before it would it go away. He states this is the smell that his Aunt
Unis smelled and that she was the one that bought up the foul smell to his grandmother and
to his father, however, he was usually able to dissuade them from investigating further,
by his explanations of the racoon and the ﬁtty Titter box. At this time [ showed_DAHMER
another photo array of several individuals that may be the second victim who is stjll un-
identified and after viewing all of these photos, he stated that none of the photographs '
_shown to him resemb}es the v1ct1m he in fact killed at his grandmother S house.
aepdar:us o?s:éen S T N N .
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At this time I informed DAHMER that these were all the questions that I had to
. speak with him about on this ocassion and at this point his Attorney, Scott HANSON left
the interview room. I then advised DAHMER that I would be returning him to the Milwaukee
County Sheriff's Jail, at which time he requested a cup of coffee and another cigaret. To
this request I complied and he asked me to again sit down with him. He stated that he
wished to know some of the information regarding the events happening in Milwaukee at this
time, At this time I lightly advised him that the News Media was reporting daily bits of |
information they had received regarding his case. At this time DAHMER started to talk
about the movie which we found in his apartment, that being the Exorcist II. I asked him
at this time why he in fact purchased the Exorcist II, and he stated that he had seen the
movie when it was first released and that he was fascinated by it. He stated that he
enjoyed the-movie so much, that when it was first released on video cassette he spent
approximately $100.00 ‘in order to purchase a copy of it. 1 asked him what his fascination
was with the movie, to which he stated he was unsure, but he knows that he felt a tremen-
dous amount of guiit, because of his actions. He stated he felt evil and throughly
corrupted, body & soul, because of the horrible crimes he had committed against people.
He stated that everytime he would try to overcome his feelings of wanting to kill and
dismember people, they would haunt him and overcome him, almost like an addiction. He
states he felt that he could not fight that feeling and wondered if in fact the devil
had anything to do with his evil thoughts. He states because of this he watched the movie
Exorcist II on almost a weekly basis, for approximately 6 mos., and sometimes 2 and 3
times a week. He states that in the movie he could tell that the devil was angry for
being condemned and that he could relate with the devil, because he felt that his life on
earth was condemned. He went onto state that the main character in the movie appeared to
be driven by evil and that he could relate to this character as felt that his life was
driven by evil, At this time I questioned DAHMER regarding the heads which he had kept in
his apartment, 1 asked him how in fact he got the brain matter out of the skulls and why
the skulls looked so completely clean and dried when we discovered them. He states after
killing his victims and decapitating them, he would use a small drill to drill several
holes.and various areas of the head and then he would boil the head. He stated during the

bo1]1ng process_he wou1d use a 1arge p1ast1c syr1nge wh1ch he had purchased at an Ace _
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IHardware Store and that he would fill the syringe with a Soilex cleansing solution and
boiling water, and inject that solution into the holes which he had previously drilled
into the skulls. He states that this solution would help to turn the brain matter into a
mushy substance and that after approximately 1 hr of boiling, the upper vertebra, located
in the neck area, would become lcose and he could dislodge them, He states at this time
he would use a large serving spoon or utensil to dig into the back part of the skull and
scoop out the brain matter which had turned into mush, He states after scooping out the
brain matter and discarding it in the toilet, he would again place the skull into the
boiling water and boil it throughly until it was completely clear of any flesh, hair,
mucus, or brain matter. At this time [ asked him why he kept the heads, and if in fact he
considered them to be a trophy. He stated that he did not consisder them trophys,
however, he wanted to keep the skulls of his victims, because to him the skull represented
the true essence of his victims. .He states that he felt by at least keeping the heads,
the death of his victims would not be a total loss, because the heads would be with him,
He stated he eventually planned to paint all of the skulls in order to keep them from
being detected, however, he never got around to doing that, At this time DAHMER stated to
me "it's hard for me to believe that a human being could of done what I done, but 1 know
that I did it, I want you to understand that my questions regarding satan and the devil
were not to defuse guilt from me and blame the devil for what I've done, because I
realized what I've done is my guilt, but I have to question whether or not there is an
evil force in the world and whether or not I have been influnced by it. Although I am not
sure if there is a GOD, or if there is a devil, I know that as of lately I've been doing

a lot of thinking about both and I have to wonder what has influenced me in my iife". To
this I again asked DAHMER if there were any other victims that he had neglected to tell me
about, to which he stated "Pat, what good would it do for me to admit to just half of my
victims or to a few of my victims, or to not tell you of a couple, when I know that in the
long run it will be me that has to stand before GOD and admit to my wrong doings and he'll
know if 1 was truthful and honest when I finally was caught, and if I helped to try and
clear this whole matter up. I'm telling you the truth now, becuase I want to clear my
conSC1sous and all that I've told you is the truth and I've not left anything out”. At
el ind nﬂgﬁ)f_ garet and 1 returned him to the 5th f1.,
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of the Milwaukee County Jail, .
Report dictated by: Detective Patrick KENNEDY
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On Thursday, 8-8-91, I, Detective KENNEDY, along with Lieutenantcgignggg_MUNCEY
of the Bath Township Police Department in Ohio, Detective John KARABATSOS of the Summit
County Sheriff's Department in tho, and the Attorney for the suspect, Wendy PATRICKUS all
met in the 4th floor Interview room of the CIB. At this time I retrieved the suspegg‘
Jeffrey DAHMER, after obtaining an Order to Produce. I returned with DAHMER from the 5th
floor of the Milwaukee County Jail to the interview room.

At this time, [, Det. KENNEDY, sat in on an interview with the two 0ff1cers from
Ohio as they questioned the suspect, Jeffrey DAHMER regarding the 1970 Homicide which
occurred in their jurisdiction., Questions placed to Mr, DAHMER by the two Officers
followed closely in line with questioning already placed to Mr. DAHMER earlier in our
investigation. A copy of the Bath, Ohio reports are forthcoming and will become a part of
this report,.

However, during the questioning, several points did arrise which had not been
covered previously in our investigation of this matter, regarding a large black traveler's
trunk which Mr. DAHMER had kept in the basement, locked, at his grandmother's house in
West Allis. Mr. DAHMER related that this was the trunk which he had used from the time he
left the Military Service in order to travel by placing all of his wor1dly goods in it.

He related that the reason he kept this trunk locked while at his grandmother's house, was
because it was in this trunk that he placed all his pornographic materials, including
magazines and video tapes which he had purchased. He related that the trunk was locked
because he did not wish his grandmother to discover that he was involved in viewing and
reading pornographic material. '

Regarding information asked by Officers from Ohio, pertaining to the bar bell
which has been mentioned in previous reports that Mr, DAHMER used to choke his victim to
death; Bath, Ohio Officers report that they have recovered a bar bell set from the
suspect's father, They inquired as to which articie of the bar set was used to commit
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v Qthis offense. At this point Mr., DAHMER related that he used one of the dumb bells, which
Fis a smaller hand held set of bar bells, which you would use independantly of the other
bar bells in the set. He related that when the victim told him that he was going to
L1eave, he struck him while he was sitting in a chair, with the bar bells. After striking
him he panicked and then used the smaller dumb bell to choke the victim to death. At this
point I was advised by Bath,AOhio officials that they had, in fact retrieved and had on
inventgory, the dumb bells spoken of by Mr. DAHMER.

1t should be noted that at the beginning of this interview with Mr. DARMER,
Lieutenant MUNCY from Bath Township, Ohio, had obtained in writing a letter pertaining to
|the fact that Mr. DAHMER realized his constitutional rights and that he fully and volun-
tarily was speaking with Officers from Chio regarding this Homicide. At this time Mr,
DAHMER did date and sign this document. It should also be noted that at the completion of
the interview, Lieutenant Richard MUNCY of the Bath Township Police Department noted that
Mr. DAHMER'S attorney, Wendy PATRICKUS, had a small portable tape recorder which appeared
to be dn._ At this time Lieutenant MUNCY questioned Miss PATRICKUS as to whether or not
she had been tape recording the entire session. At this time Miss PATRICKUS related that
she did not feel it was necessary for her to answer this question, It should be noted
that I {Det, KENNEDY) also noticed the tape recorder at this time.

On Friday, 8-9-91, I, along with_Det. DEVALKENAERE, were informed by Deputies of
the Milwaukee County Sheriff's Department that the suspect, Jeffrey DAHMER, had requested
to speak with us. After obtaining an Order to Produce, we proceeded to the 5th floor of
the Milwaukee County Jail lock-up where we returned with the suspect DAHMER to the 4th
floor of the CIB. At this time we again spoke with the suspect regarding the second vic-
tim, at his grandmother's house. That victim, as of this date, has not been positively
identified, Again, Mr. DAHMER viewed a photo array and picked out #234356, ID photo
of James E. DOXTATER. Mr. DAHMER related that this photo is possib?y that of the victim

| ]

in question. He related that the hair is about the same, however the photo appears to
show the victim to be a bit too young. At this time I quest1oned Mr. DAHMER as to whether
or not he can remember anything regarding the victim, which would help us in our
investigation, that being tattoos or scars. DAHMER related that he is not sure, but the °

TiNG g;ﬁl R ‘ . | ' PAYROLL # o OC CCOE . SUPERVISOR SIGNATURE
P 1 E v, . - ; "




— r -

: po1s-as SUP'PLEKEH‘I’ REPORT DATE oF r mcmzurnccmeur 'R

INC

"0 INCIBENT SUPPLEWENT e
ILE 1CE DEPMTHEH m; 1 LEHEHT |PAG£4_of 2 08 og 91 91 51757/M2472 M2481
- INCIDERT | DATE OF lncznsur/nccxnsur ‘ REP Con
HOMICIDE (STABBING) . 07-23-91 ‘
VICTIN i LOCATION OF INCIDENT/ACCIDENT (Address) YT
LACY, Oliver 924 N 25th Str°et #213
o e i R A — e
S T
e — et e e

f victim could have had a slight and quite faded scar in his stomach’or groin area, possibly
that of an appendix removal or a hernia operation., He related that although he is not
completely positive, that he seems to remember that during the time of this offense, as he
cut open his victim, it occurred to him that the victim possibly only had one kidney. He
related that he is not completely sure of this, however, he seems to remember that upon
removing the internal organs of Eis victim, that it did not appear that ail of his inter.

f nal orgaiziﬁsgi:} re, He further related that he remembers the victim being almost as

| tall as-me—+90¥=igggﬁﬁwgn possibly 5'10-5'11, with dark, curly, medium length hair and he
remembers the victim stating he lived in the area of 10th and National. When the victim

§ mentioned that he had to return to his mother's house in that area earlier in the morning,
this is when DAHMER decided to kill him, ’

I Questioned DAHMER regarding the possibility that the victim had a tattoo on

§ elther one of his arms, to which he related "it is possible that he could have,
however I can not really remember®, At this time Mr, DAHMER again requested additional
photos, possibly family photos of the victim in order to help him make his determination
as to a positive identification,

At this time our interview was completed and Mr, DAHMER was returned to the
Milwaukee County Sheriff's, Sth floor jail lock-up.
Report _per Det. KENNEDY.
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i On Friday, 8-16-91, I, Det. Dennis MURPHY, broceeded to obtain an order to produce
I for the defendant, Jeffrey DAHMER. At approximately 10 AM, we, Det. Dennis MURPHY, Lt,
' Kenneth MEULER, West Allis Det. Lt, Ken RISSE, and Det. GUY NOVAK proceeded to the
. Milwaukee County Jail where we picked up Mr. DAHMER and walked with him over to the
Criminal Investigation Bureau where at approximately 10:15 AM, we went with his attorney,
Scott HANSON (phonetic) and informed him that we wished to question him regarding iden-
tification of the last victim in which the homicide occurred in West Allis,

West Allis officers asked him numerous questions regarding possible identification of
the subject. Jamie DOXTZETOR (phonetic) and upon viewing the Identification Division photb
of James E. DOXTP@TOR, he stated that he was approximately 75% sure that this-was the
Hispanic male he met by the bus stop from the 219 sometime in Januaryﬂawﬂe stated that
this Hispanic male informed him that he 1ived with his mother in the vicinity of 10th and
National, and that he had to be home in the morning. He also stated that when he was
informed of this, that's when he killed this individual, in the early morning hours.

He stated that he was a complete stranger and when he met him, this individual told
him that he was coming from visiting one of his cousins from downtown. He stated that at
the time he met him, he was wearing a coat because it was-in January, but he wasn't
wearing a cap. He stated that he was wearing some type of sweater and an undershirt. He
doesn't remember him wearing any suspenders, but stated that the sweater was yellowish.

He also stated that he thinks this individual was circumcised. He stated that he may have
had an appendix scar, but he doesn't remember seeing any scar on his face. He also stated
that he did not recall anything wrong with his teeth, nor does he recall any tattoos, but

he stated that there could have been. |

He did recall that this individual had two scars, one about each nipple and about the
same circumference of his cigarette. He stated that he does riot know if there were burn
scars or not, but that they were in fact scars and he does recall this. He stated that he
thinks this individual had a slight mustache, but he can not be sure. He also stated that
after he had dismembered the body and taken out the organs, he recalls that this indivi-

dual was possibiy missing a right kidney.
. He again stated that he decided to ki1l this individual in the morning, but did not
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keep anything from him., He stated fhat he did not keep anything from any of his indivi-
duals until victim number "four, Anthony SEARS, at which time he decided to keep the skulls
for rememberance. He stated that when he did keep more items of these individuals, it was
because he liked them more or they appeé]ed to him more.

The officers from West Allis then asked his attorney, Scott HANSON, if they could ask
him questions regarding the incident with Mr. FLOWERS (phonetic) who had‘reported a theft
complaint on 4-8-88 and who had been in Jeffrey DAHMER'S grandmother's house at 2357 S.
57th St. with him and had been dopped, but had not been killed. At this time, Mr. HANSON
requested that we leave the conference room so that he could talk to his client.

We left the conference room for approximately five minutes and we were called in by
Mr. HANSON at which time he informed us that he had advised his client not to talk about
the FLOWER'S incident or other incidences other then the identification of victim number
17 and Mr, 'DAHMER informed Mr, HANSON that he wanted to talk to the Police about anything.

At this time, the officers questioned Mr. DAHMER about the FLOWER'S incident, and he
informed them that when he met Mr. FLOWERS, Mr. FLOWERS told him that he was a councilor
for the retarded. He also told them that he had had car problems at which time Jeffrey
stated they could take a cab back to his grandmother's house where he would get his grand-
mother's car and come back to give him a jump. He stated that they went into the house,
After he turned off the alarm, he gave him a cup of coffee in the basement and the coffee
had the #v,/,w in 1t. .

Mr. DAHMER stated that he had told Mr. FLOWERS that they were going into the basement
H $0 that he would not ‘wake up his grandmother. They agreed on light sex. Mr. FLOWERS had
taken his shirt off when the pills started to take affect. Mr, DAHMER stated that he gave
FLOWERS as many as Qk 20 in the coffee and that he passed out about a half hour
after he arrived at the residence. He stated that they had been doing body rubbing before
he drank the coffee, He stated that Mr. FLOWERS passed out at which time he pulled his
pants down, He does not recall if he had oral sex with him or not, but in the morning his
grandmother saw him, at which time, he figured that Mr. FLOWERS was to big and didn't want
to cause a commotion and his grandmother saw him so he did not kill him.

He stated that he walked him to the bus stop on 57th and Lincoln and gave him $1 to.
get on the bus., He did admit to taking $80 from Mr. FLOWERS but stated that he left other
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fallen off him or had been left by him, he threw them away., :
Mr. DAHMER also stated that Mrf‘FLOHERS wasn't his type and that was another reason
why he did not ki1l him. He stated that he disappeared on Sat. night or early Sunday
[ morning. He stated that he did not drug him in the kitchen and drag him in the basement,
{ nor did he attempt to choke him while he was in the basement. He stated that he does not
8 know how Mr. FLOWERS obtained any marks on his body because he did not inflict any on him,
Further reports will be called in by the West Allis detectives regarding their part in the
investigation,
I then questioned Mr. DAHMER regarding various incident requests that we obtained
d through telephone calls from various agencies regarding having possible knowledge of Mr,
DAHMER or articles of Mr. DAHMER. Some of the requests were from Bath, Ohio in which they
} were inquiring as to whether or not he had returned to Chio any other time other then when
'_ he stated that he went with his grandmother. He stated that was the only time he could
recall returning was on Thanksgiving of 1982.

He also stated that he did remember having a seance and that it could have occurred
the night of the Prom or the night after. He stated that present at the seance were a
gike COSTLOW who he stated was his idea to have the seance, a Jeffrey SIX (phonetic),
possibly a Wally (phonetic) SCHOEFF and maybe Bridget (phonetic) GIEGER or BEHAM. He
stated that he does not recall whether or not a Lynn SOQUEL was there. He stated that
they attempted to contact a white female that had killed herself in the woods behind her
house., He stated that this female had shot herself and that they all held hands and tried
to make contact with ‘the spirits. He again stated that it was not his idea, it was Mike
COSTLOW'S idea.

He was also asked as the whether or not they had gone to the cemetery and anyone had
sat on the tombstone and he had stated that they did drive by the cemetery the night of
the seance, but to his knowledge, no one sat on the tombstone, and no one was in the
nude,

He was also questioned regarding whether or not he went to a Ted NEWGENT (phonetic)
concert with Jeffrey SIX and he stated that he did go and they both were together. He was
then asked questions relative to other calls we had received, namely whether or not he had
any relatives in Newport Beach, California, and he stated that he does not have any reta-
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California and that he, himﬁe?f, has‘never been in California, He also stategd that he p

The call we received on Tuesday, 8-6-91 from a ¢itizen named John GEIS, that he had

§ Personal contact with DAHMER in July or August of 1984, which Jeffrey DAHMER denied this,

| He statedlthat he does not know any individuals that were named by Mr. GEIS, namely a Gar

BLOOR or Lloyd BLOOR, or Mark HOHNER. Mr. DAHMER stated that he does not know these indi
viduals nor does he know Mr. GEIS nor has he ever been at the residence of 3120 W. =
Michigan.’ | '

does he know Kim BROCK or her sister Sue KRIBBS, A Fo]low Up report has been called in
regarding this inquiry by myself.

He was also questioned regarding an inquiry from a Carlo GRACEFFA indicating that he
had seen Mr, DAHMER*S. name on 5-6-89 carved in a picnicg bgpch in Racine. Mr. DAHMER
stated that he has never been in Racine, nor has he ever been in any parks in Racine.
Also referring to an inquiry from a Kay ROUSE indicating that she had seen Mr. DAHMER in
the Regincy Mall in Racine, he again denied ever being in the Regincy Mall or in the
Racine area. _

Regarding an inquiry from an Iris YOKOI requesting information as to whether or not
Mr. DAHMER has any relatives in Newport Beach, California, Jeffrey stated that he has
never been in California and the only relative he has in California is his mother who
1ives somewhere in northern California, Further investigation revealed Fresno,
California,
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Ihave seen Mr. DAHMER in a laundromat in the vicinity of 82nd and Oaklahoma, Jeffrey stated
“that he has never been around that area or in any laundromat around that area.

Regarding an inquiry received from a Lt. Reena (phonetic) FABBIO regarding whether
or not Mr. DAHMER knows a Cassandra (phonetic) N. KERNS, I asked him and he denied ever
hearing this name or knowing this individual.

Regarding an inquiry from Dét. Paul MARAWAY from Pittsburgh, Pennsylvania Police
Department regarding the homicide in their city two years ago, Jeffrey stated that he has
never been in Pittsburgh, Pennsylvania and that he denied any knowledge of any homicides

~in that area.

Regarding an investigation where a citizen brought a small suitcase into the
Detective Bureau indicating that this was the suitcase that DAHMER had used to dispose of
victim number one from the Ambassador Hotel, I questioned him and he stafed that the size
of the suitcase that he had purchased was approximately 3'x3'xl’, that it had wheels on,
and that after he disposed of the body of Steven TUOMI, he ripped up the suitcase, cut it
up and threw it in the trash so that it could not be used again. N

I also questioned him regarding telephone calls that he had placed to various agen-
cies, including Chicago and Milwaukee Police Depértments and he stated that on July 3rd
and 4th of 1991, he place calls to the Chicago Police Department to report his wallet sto-
len or missing so that he could obtain an excuse for Ambrosia Chocolate because he missed

work. . ‘

He stated that regarding the call placed in May of 1991 to the Milwaukee Police
Department, he stated that because he wanted to report a robbery of $5. He does admit to
calling several barrel companies in the area and also a barrel company in Chicago to get
information regarding the barrels. He stated that he subsequently purchased a barrel in
Milwaukee so that he could dispose of the body parts of his victims.

Regarding calls placed to J&R News or in other bookstores in the City, he stated that

he did place calls to these various bookstores and that he did in fact purchase videos

- from the Dead Mark Bookstore, JAR News, The Ram Bookstore in Chicago, and the Paradise
Bookstore in Milwaukee. He stated that he also purchased a set of handcuffs from the Army
Surplus Store around 6th and Wisconsin. '

'We questioned him regarding his activities in the bookstore, and he stated that it
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l then it continued on to meeting people in the back room of the bopkstores, having sex, and
then going into the bath houses. He stated that he did spend a Tot of time at these
bookstores until recently when he began killing his victims,

Regarding the chemicals used in his disposal of bodies or onces that were found at
his residence, he stated that he bought formaidehyde approximately two months ago from Laal
on 27th and Kilbourne, and he also bought the ether and the clorophene there about four
months ago. He stated that he would get his prescriptions filled at Walgreens and that he
would obtain the soilex from the hardware store. He stated that he called Ace Hardware
regarding what chemical to USe to remove the skin from the skull of a rabbit and at which
time they suggested Soilex and that's when he started using it. He stated that he also
called taxidermy places to find out what they use. He stated that he bought the Soilex
from Ace Hardware on 4th St. -and Walnut and that he also bought hismridic acid from Ace
Hardware and True Value Hardware, even the one on 43rd and Okifahoma.

We questionad Mr. DAHLMER as to whether or not he has Jet anyone go or in fact had
any sex with individuals without kiliing them during this killing spree, and he stated
thaﬂ‘other then the ones that got aQay, there were possibly no more then ten that he had
sex with and not killed due to the fact that he did not Tike them that much or he did not
have any‘jflfk? left. He stated that most of time it was because he did not 1ike them
and did not want to keep them around. The most recent one that he had sex with without
harming the individual or attempting to drug him or kill him was a big black male truck
driver and they had a normal relationship during this killing spree. He also stated that
earlier on when he first started kil1ing, he would shop around and find someone that he
Tiked but near the end, compulsion took over and he would find someone and then just keep
them.

During this interview, Mr. DAHMER was given coffee, cigarettes, and soda and he again
stated that hé wished to cooperate fully in our investigation to answer any questions that
we had and to help identify the last victim and to ease the pain of their families. Mr.
DAHMER was then taken back to the Milwaukee County Jail at approximately 12:32 PM and
turned over to the Sgt. TYLKE.

Report dictated by Det. Dennis MURRHY.
DM/rc-ZlGQl > '}-,& % ’142’ |
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On Friday, 08-16-91, just prior to taking Mr, Jeffrey DAHMER back to the
IMilwaukee County jail from the CIB, we, Detective Dennis MURPHY, Lieutenant Kenneth
EMEULER, Lieutenant RISSE of the West Allis Police Department and Detective Guy NOVAK,
iasked Mr. DAHMER s he missed drinking since he has been locked up. At this time he
stated that he did not drink everyday, only when he committed the offenses. We informed
M. DAHMER that he did not have to say anything regarding this due to the fact that his
fattorney had already teft and he stated that it didn't make any difference, that he would
cooperate with with us and has cooperated and has made statments against his interest
:without his attorney not being present therefore he would be wi]]ing to talk about his
{ drinking.
| He stated that when he killed these individuals he was always drunk and the
fdrinking helped him get into the frame of mind and made it easier for him. He indicated
I that he didn't drink everyday but when he planned to get someone he would start'drinking
jafter he planned and then he was usually drunk when he killed them. He related that he -

f even drank when he was cutting up the bodies. He again stated that it helped to make it
easier when he was doing this. He related that he feels that he is not an alcoholic and
the reason he was drinking was due to the fact that he committed these terrible offenses.
Further investigation was conducted after Mr. DAHMER had informed us that the
Hispanic male that he had picked up from the 219 Club, namely victim #1 in West Allis,
who he stated had two possible scars above his nipples. Investigation revealed that he
did, in fact, injure himself when he was child with a bicycle and his mother stated he had
two scars above his nipples at which he would state he had four nipples. This information
was obtained from her on today's date, 08-16-91. West Allis will conduct follow up in '
regards to this investigation
Report dictated by: Det. Dennis MURPHY

DM:dls 08-16- 91
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On Wednesday, 8-21-91, we, Detectives Patrick KENNEDY and Dennis MURPHY, were
| contacted by the Milwaukee County Sheriff's Department and were informed that the suspect,
| Jeffrey DAHMER wished to speak with us. At this time we were also advised by the Defense
¢ Attorney for the suspect, Gera1& BOYLE, that he wished to sit in on the interview with
Jeffrey DAHMER.

: At this time the suspect was conveyed from the 5th floor of the Milwaukee County
| Sheriff's Department to the 4th Floor CIB and placed into an interview room where several
| questions, pertaining to this investigation were asked by Detective MURPHY. A detailed
§ supplementary report will be filed relative to -that interview.

At this time I questioned Jeffrey DAHMER regarding the muriatic acid which was
§ found in his apartment on the night of his arrest, that being approximately 16 gallons of
I muriatic acid. DAHMER related that he bought the muriatic acid at Ace Hardware. He took
a City Vet Cab to the hardware store in order to purchase it, DAHMER related that he
intended to use the muriatic acid in the 57 gallon industrial strength drum which he had
previously purchased in order to dispose of the body parts which he had in his apartment,
At this time he realized that because of the loss of his job and the fact that he was out
of money, he would soon have to leave his apartment., Therefore, he decided that he would
completely destroy all the evidence of his deeds by mixing water and muriatic acid in the
57 gallon drum and thereby placing all the body parts which he had in his qpartment, in
the drum at one time, including all the skulls which he had saved and boiled, the complete
torsos which he had saved and boiled from his victims, and the victims who were recently
killed and were already placed in the drum, He felt that by doing this he would compie-
l tely rid himself of any evidence of his crimes and after the bones and flesh had
decalcified, he would be able to pour them down the toilet, completely destroying all evi-
dence, He felt he would be thrown out of his apartment because of lack of funds and he
would start a new life by going to the Salvation army where he could stay, he thought for
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| about a month, until he could find another job and get on his feet. .

At this time I questioned him as to whether he truly believed that by deétroying
all the evidence and starting over again, if he would be able to stop committing the
Homicides which he had been involved in, At this time DAHMER related "If I am to be
honest with myself, I would have to admit that if I again was set up in another apartment
and had the opportunity, I probably would not be able to stop. I feel that it is almost a
dﬁiving compulsion to commit thesé_acts and I probably would have started up again, afier
sometime". Mr. DAHMER stated "obviously a power higher than mysé]f had been fed up with
my deeds and decided it was time for me to be stopped".

Regarding the fact that the flesh on the feet of several of the victims found in
his apariment seemed to have been cut off, the Medical Examiner had inquired as to why
this was dane. Upon being asked this question, Mr, DAHMER related that by cutting the
flesh off the sole and heel of the foot of his victims, it was easier for the muriatic
acid to work on the bones of the foot, to decalcify and turn it to a sludgy substance., He
related that the skin on the bottom of the foot was extremely tough pnd that it took more
time for the muriatic acid to work though that and that was the reason why he cut the
flesh of f the feet of his victims.

At this time we were requested by Attorney BOYLE and his assistaﬁt, Hgggy
PATRICKUS, if they could have some time with the suspect, Jeffrey DAHMER, so that they
could question him regarding the preliminary F5#iwhich is to be held on 8-22-91. At

this time an allotted period of time was granted for them to use the Milwaukee Police
interview room, Following that, Mr. DAHMER was returned to the 5th floor of the
Milwaukee County Sheriff's jail,

Report per Def. KENNEDY.
PK: gb 8-21.91
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REFER TO FOLLOWUP NUMBER: i

NARRATIVE

On Wednesday, 8-21-91, we obtained an Order to Produce for the defendant, Jeffrey
DAHMER., At about IZ:BOPM, we picked up DAHMER at the Milwaukee County Jail. Prese;§__-
were: Detectives Dennis MURPHY, Patrick KENNEDY, William STAWICKI and Lieutenant Kenneth

EULER. DAHMER was taken to the CIB, Room 411, where we met with his attorney, Wendy
PATRICKUS. We questioned DAHMER regarding some background information and other infor-
mation, from previous statements, which needed to be cleared up.

Mr.’ DAHMER related that when he moved into the residence at 924 N. 25th Street,
he picked that area because it was low rent and it was close to work. He related that he
had no idea as to who was living in the apartment complex at the time and thought it was
mostly family members. He did state that he knew most of the tenants were black, due to
l the area. He related that he is not prejudice nor does he dislike the blacks. He related
that he was harrassed by blacks in the neighborhood and those people, who made remarks to

him, he did not care for, but personally he did not feel he was prejudice.

He also related that the security items in his apartment, namely a Brown alarm,
which was on the door, was purchased from Radio Shack in the Grand Avenue Mall, He
related that he also purchased a Black and Decker Alarm at the Black and Decker
Distribution Center across from the Zoo and a fake video camera at another store. He does
not recall which store. He related that he purchased all of these items about one year
ago. :

Regarding chemicals he purchased, which were recovered in his residence, he
related that he went to Laabs on 27th and Kilbourn. Hé went into the back room and bought
one gallon of formaldehyde. He also bought a pint of ether and a pint of chloroform at
this location. He was given a handwritten receipt and he paid cash for these items. He
related that he does not recall who sold him these items, only that it was one of the
workers. He also admitted buying the muriatic acid at Ace Hardware on 4th Street. He
related that when he picked up the gallons of acid, he went by cab. '
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We then questioned him regarding:qn article which appeared in the Thursday
morning Sentinel on 8-15-91 which indicated that he had a nickname of the Chop Chop Man
and that he had spoken to inmates in the jail. Mr. DAHMER denies hearing of any nicknames
or of being called any nicknames. He related that the prisoners walk by and state
"There's DAHMER,.the murderer" but no one ever called him by any nicknames, which he
heard. He also related that hé was housed in a regular cell, as were the other priso-
ners, except there was no one directly next to his cell, He related that he did not get
any special meals nor was he allowed to smoke in the jail, He also related that none of
the guards vead the paper to him, nor would they talk to him. He related that they asked
if he would like a paper and he would state no, or they would say Good Morning and he
would respond good morning, but he never talked with any guard, nor did he talk with any
inmates regarding his situation, He related that he did not receive any special treatment
or any special meals, nor did he have special rules,

He related that when prisoners would hurl taunts at him and homosexua1 remarks,
he did not reply to any of them. He related that he did not talk to anyone about what had
occurred at his residence nor during this investigation., He also related that he did not
make any statements to anyone that it was his business as -to what occurred.

DAHMER also denies that he talked to any prisoners about the individual known as
Tracy EDWARDS, who is the man who got away wearing the handcuffs. DAHMER related that he
did not talk to anyone regarding him nor did he make any statements that it was all
EDWARDS' fault. He also denies having a dislike for blacks and using the word "nigger".

Mr. DAHMER also related that the only visitors he has received are his attorneys,
his father and members of the Milwaukee Police Department,

DAHMER related that he is quiet and he will not talk to anyone regarding this
1nvest1gat1on other than his attorney and ourselves, Detectives MURPHY and KENNEDY.

During this interview, DAHMER'S attorney, Wendy PATRICKUS was present, After the
interview, Dr, Ken SMAIL and Attorney Gerald BOYLE were allowed to interview Mr, DAHMER in
the room, outside of our presence. They finished their interview at 2:25PM and Attorney
BOYLE reguested that we let Mr, DAHMER had a couple of cigarettes before conveying him
back .to the County Jail. Mr, DAHMER was given several more cigarettes and a cup of cof-
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l fee, He was allowed to fipish these_ before being transported back to the jail.
Report per Det. MURPHY,
OM: gb 8-21-91
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On Thursday, 8-22-91, I received information that Jeffrey DAHMER wished to speak
| to me (Det. MURPHY) and Detective KENNEDY. At this time we obtained an Order to Produce,
[ with the approval of Attorney Gerald BOYLE. At approximately 1:45PM, Mr. DAHMER was
: brought to the CIB and was questioned in room 411 regarding various calls that came into

our Department, Mr, DAHMER also related that he had a few other things he wished to tell
E us.

: We questioned Mr. DAHMER in regard to a call which came in from Todd TINKER, W/M,

j 10-3-52, who related that he was employed at the- Adult Toy Store in Lomira, Wisconsin,

d Mr. TINKER stated that DAHMER had come in and tried to purchase "knock out" pills. Mr.

: DAHMER related that he has never been in Lomira, Wisconsin, nor does he know about the
Adult Bookstore,

We also questioned him regarding 1F#: Lidl , who related that

he was in love with DAHMER and had been in his apartment twice and actually had seen heads

! in the refrigerator on his first visit to the apartment, but did not call the police and
had returned to the apartment a second time, Regarding this, Mr, DAHMER related that he
does not know this subject and this never did happen.

We then questioned him regarding a person he had drugged in one of the bath-
houses, possibly Richard BURGER. DAHMER related that he did not recall the names of the
individuals he met in the bathhouses, but he did recall drugging one of the individuals
in the bathhouse on 7th and Wisconsin., When the subject did not awake after a couple of
hours, he became concerned and had the people in the bathhouse call the paramedics, who
took this subject to the hospital thinking that he had overdosed.

~ We then asked him if he was experiencing any withdrawals, not only from alcohol
[ but from not using 7$c> He related that he has not experienced any withdrawals from
alcohol nor from the use of%z_o because he does not take the pills regularly. He
re1ated that he would take one pill about every six months and that was only when he could
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This document contains information p;ovided by
an informant under an understanding that the
identity of the informant and the information
provided would not be made available to the
general public. Disclosure of such information
would in all likelihood lead to identification
of this confidential informant and could L
Jjeopardize his/her safety. The Milwaukee Police
Department's ability to function effectively

in many areas of law enforcement would be
seriously jeopardized if its ability to maintain
confidentiality with respect to the identity of the
of the informants was hampered through a
requirement of disclosure in an open records
context,
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f not sleep. He related that the main.reason l:le‘ had MO was to use on the people he
| brought to his apartment or the ones he met in the bathhouses, He related that he first
started to experiment by using three pills on the people and then used as many as seven on
| some of them. He related that he would bluff the doctors into prescribing the pills for
§ him because he would tell them that he could not sleep but he never used them. He figures
that the last time he did take dne of the pills was about six months ago.
DAHMER related that he did have a black male over to his residence, about one
! month before his incident with the victim whom he described as CASH D. He related that at
£ this time he had mixed a drink for this black male, but he mixed up the cups and he sub-
§ - sequently drank the drink, He paséed out and when he awoke the next morning he was
§ missing $300 and this black male was missing from his residence. He relatéd that he never
| reported this incident to the police. He also related that the only drugs or any other
b pills he took were vitamins. He also denies ever going into O'Connor's Bar on E. Wells
| Street. He related that he was only in Carol's Bar in Chicago once, that being on 7-6-91
or 7-5-91 when he picked up WEINBERGER.
We then asked DAHMER if he recalled what his home phone number was. He related
that he could not recall it, therefore he was unable to have given his phone number to
anyone. '

We then questioned him as to whether his father had ever come to his grand-
mother's residence, on S, 57th Street, and if he ever found any bones in the garbage. He
retated that his father did come up there regarding the smell which was in the garage.
Upon checking the garbage his father did find some smashed up bones but Jeffrey told him
they were from a raccoon, Jeff related that these bones were actually the backbone and
the arm bones of one of his victims, |

We questioned DAHMER regarding two hispanic males who had called our Department
and related that Jeff had approached them on approximately 7-21-91 at the Grand Avenue
Mall. Jeff related that he did remember asking two hispanic males at the mall, to come to
his place to be photographed and offered them about $100, Jeff related that he did stop
at the liquor store, bought some beer and then they all got into the cab, He thought the
hispanic males were 18 years old. While they were in the cab proceeding to his residence,
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§ they jumped out of the cab around 22nd and Wisconsin {or in that vicinity) and walked away
fast, He related that they had changed their minds. DAHMER related that on that occasion
he was just interested in taking their pictures because there were two subjects,

Mr. DAHMER related that if we recalled the victim, whom he met on 27th and
Kilbourn, that it was sometime after the winter.and that this was the victim who he had
skinned. He stated that it took him approximately two hours to do that. We asked him why
he wanted to skin this subject and he related that he wanted to try it and he wanted to
keep the skin, He stated that when he started to cut it, he cut it from the rear of the
back of the neck area and then kind of peeled it away. He related that it was like
skinning a chicken,. He stated that when he -pulled off the face, he had to becareful, but
when it came off, it was just like a mask. He then used two items to try to preserve the
skin. He used a box of borax and about seven boxes of salt. He related that he mixed
these together in water and placed the skin which he had removed from the victim in the
solution, with the intention of saving it, but he left it in toc long and it became mushy
and he had to dispose of it.

Mr. DAHMER stated that he had more to tell us but at this time, Dr. Ken SMAIL, a
Psychiatrist for the defense, arrived and he interviewed Mr, DAHMER from about 2:50PM
until 3:50PM,

After Dr. SMAIL finished his interview, Jeff DAHMER went on to relate that he had
originally told us that he had‘oniy eaten a bicep of one of his victims, He related that

H there were other times in which he had eaten bart of the victim, The-first time was the

person he identified as CASH D (Raymond SMITH - Victim #5). He related that he eat this

victim's heart. He related that it tasted kind of spongy. He indicated that the next

H victim was the person he met by the bookstore, (Victim #7 - Ernest MILLER). He related

that this was a person he really liked, He indicated that he had fileted his heart and

had kept it in the freezer and also kept his bicep. He indicated that he had eaten the
thigh muscle of this subject, but it was so tough he could hardly chew it, He then
purchased a meat tenderizer and used it on the bicep, He stated that it tasted like beef
or a filet mignon. The next person who he was going to eat, and in fact tried, was vics
tim #15 - Oliver LACY. He stated that on this victim he ate his bicep. This also tasted
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| 1ike Filet mignon, He stated that he would tenderize 1t first, He stated that’he did
keep this individual's heart and bicep. We asked him if he had eaten the body parts just
| plain, He stated that he would use salt, pepper and A-1 Steak sauce on them, He stated
| that the reason he ate these parts'was because he was curious but then it was because he
; wanted to make them a part of him. He stated that this way he could keep these people
with him. He stated that he ate only the people that he really liked and wanted them to
 be a part of him or with him all the time,
: Mr. DAHMER related that he did not try to eat any other of the victims, He
| stated that the two hearts in the freezer and the bicep muscles recovered in the freezer
i would have been eaten by him had he not been. arrested by the police.

Mr. DAHMER related that he does not think there is anything else -that he could
recall to tell us at this time. We asked him why he had not informed us of eating the
various body parts when he first stated that he only ate the bicep. He stated that he did
not want to talk about it, because it was not very appealing and he did not want us to
think less of him.

We advised Mr. DAHMER that we had spent enough time with him where we would be
willing to sit down and talk with him regarding any of his activities relative to this
investigation or any other activities which he can recall and wishes to tell us about.

Mr. DAHMER related that there was nothing else that he can recall relative to this
investigation, nor is he involved in any other homicides, sexual assaulfs or attacks on
anyone., He stated that if some individuals do come forward, indicating that he had made
requests to them to pose for him, he states that that is true because he had approached
many other people but he has not killed anyone else, nor has he had any other sexual rela-
tions with anyone, without their consent. He stated that the other individuals whom he
had had sexual re1at1ons with or sexually touched or rubbed, was done with mutual consent
and those were the individuals whom he did not desire and he let them leave his apartment.

Mr. DAMMER related that if he does recall anything, he will contact the Sheriff
and inform them to contact us so he could give us this information,

We informed Mr. DAHMER that he should contact his attorney prior to contacting us
so his attorney can be aware of the situation. Mr, DAHMER was then returned to the
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On Thursday, 8-22-91, I, Detective KENNEDY, along with Detective MURPHY, after
obtaining an Qrder to Produce, and retrieving the suspect, Jeffrey DAHMER from the
Milwaukee County Sheriff's Bepartment did interview him in the 4th floor CIB
Interrogation room, Dur1ng the interview, several questions were asked regarding outside
jurisdiction investigations. The following are the answers given by the suspect, DAHMER,

Regarding information received from Chicago, I1linois - a hispanic male by the
name of ERIC (who does not wish to give any further information regarding his 1dent1ty)
related that he was frequenting a bar located in the gay area of Chicago, known as the
Vortex, While he was.in the Vortex Bar he met the suspect, DAHMER, who offered to pay him
$800 if he would accompény him back to Milwaukee via Greyhound bus and allow him to take
nude photos of him and have him spend the night with him. He related that this occurred
on a Sunday evening and he believes that it happened during the Gay Pride Parade, which
was on approximately 7-30-91, He related that the suspect DAHMER told him, "I'm not
leaving tonight until I find someone", He refused to go with DAHMER, however he is posi-
tive that it is the suspect DAHMER who approached him,

When questioned regarding this, DAHMER admits that he does reca]l talking to a
white or hispanic male at the tavern known as the Vortex in Chicago. He stated that he
was extremely drunk that day, however he does recall that he offered an individual $800 to
have him return with'him. He related that although the subject did not accompany him, he
did meet one of his victims, Matt TURNER, at the Greyhound Bus Station in Chicago before
returning home, )

Regarding information received from Thomas LAMBROS of Schaumburg, I1linois. He

related that about one week before Christmas of 1990, he was approached by DAHMER who
asked him about his mobile telephone, He states that DAHMER told him he was on his way to
Albuquerque New Mexico for a couple of weeks and asked him to accompany him,

When questioned regarding this, DAHMER denied ever meeting this subaect and
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I related that he has never taken the AmTrak Train, which the subject LAMBROS stated he was
! on during the time of this incident,

Regarding information from the Qak Park, I1linois Police Department.- regarding a
child molestor known as‘Machaei KAUSMAN and wondering if the suspect DAHMER could be this
subject,

DAHMER denied knowing any subject by the name of Michael KAUSMAN and related that
he has never ysed an alias, in particular the name Michael KAUSMAN.

Regarding information from Officer MEAD of Abingdon, Police Department in
" INinois - inquiring into the possibility that the suspect DAHMER was involved in a homi-
f cide where the victim was dismembered in that jurisdiction.

DAHMER denies being involved in this incident and related that he was never in
| Abingdon, Illinois.

_ Regarding information from an unidentified caller, only known as TERRY, - who
stated he met the suspect DAHMER while at Carol's Speak Easy Tavern in ChiEEEET Terry
related that DAHMER offered him $300 to return with him to Milwaukee to pose for photos.
He also related that DAHMER was with his fr1end ~whom he described as a white male in his
early 30's or 40's

DAHMER re]ated that he never accompanied any friends while he was in Chicago and
always acted alone, ‘He related that he does not remember offering any individual $300 or

any white male fitting the description of the caller TERRY. He denies this incident.

Regarding information'from Detective KUSJAWA of the DuPaige County, I1linois
Sheriff's Department - relative to the homicide of Patrick DENESEVICH, W/M, whose body Was
found strangled and left floating in the Des Plaines River in I[1linois.

DAHMER denies any involvement in this incident and re]ated that he has never been
in DuPaige County, I1linois.’

Regarding contacts that the suspect DAHMER had with police - '
I questioned DAHMER regarding the fact that many times throughout his criminal
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factivities, he was,in fact, contacted by authorities, namely police, his parents, superin-
tendants of apartment buildings he had lived in and the fact that they had questioned him
regarding certain aspects of activities,

He related that the first time he was stopped by the police was while living in
Ohio and attemptihg to dispose of his first victim, A Police Officer stopped him and he
was able to convince the Officer that all was right and he in fact eluded detection.

_ He states that while at his grandmother's house, his grandmother questioned him

¢ many times regarding the foul smells emanating from the basement which were the results of

j the victims which he had murdered and cut up., He related that he was able to convince her
that the foul smells were because of her cat Jody. l

~ He also was questioned by his father, while at his grandmother's house, when his

{ father did, in fact, find some of the broken up bones of one of his victims in a garbage

I bag placed in the garbage of his grandmother's house, To this, he stated that he told his
! father that those were the broken bones of a racoon which he had found and cut up. He _
convinced his father that this activity was similar to the activity he had experimented

] with while he was back in Ohio, at an early age in his teenage years., He stated that his
1 father was unable to tell that they were human bones as he had used a sledge hammer and
had smashed them up into such small fragments that they were undetectable.

He was confronted by Mr, SOPA, who is the Building Supervisor of the Oxford Arms
Apartment where he was staying on N, 25th Street relative to the foul smell, He related
that on the several occasions that Mr., SOPA confronted him, at one time he showed him some
rotten meat which he had in the freezer, stating that the freezer had gone out and the
rotten meat was what was causing the foul smell,

Regarding another time when he was confronted by the Building Supervisor
regarding the foul smell, he showed him a plastic garbage container which he had been
using in order to dissolve human bones and flesh with muriatic acid. However, upon
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I showing him the garbage container, it was empty and although it emitted a foul odor,

he stated that he advised Mr. SOPA that he used the garbage container in order to change
the water from his fish tank and that at times dead fish were left in there, He related
that this seemed to appease him and he was advised by Mr., SOPA to get rid of the bucket,
which he did, prompt]y.

Regarding the 1nc1dent with the police and the Asian boy, Konerak SINTHASOMPHONE,
he related that although he was extremely nervous during the time of the questioning by
police, he put on a very calm attitude and felt he was able to convince the police that it
was a lover's problem between two homosexuals. He related that due to the fact that he
was able to convince all these people, in positions of authority, his parents and neigh-
bors who questioned-him regarding his activities, it gave him a feeling that he could get
away with his crimes, He felt that he had the ability to make people see a phase of him
that only he wished them to see and that this encouragéd him to continue on with his cri-
mes, feel1ng that he would never be caught.

We asked him if he shared with anyone his activites, or felt the need ever to
tell anyone, Mr, DAHMER stated no, stating that these ideas were all his own, He related
that he did not get these ideas, for cutting up people or killing people from movies, TV,
books or magazines. He stated that they were strictly out of his head, He related that
he liked the fact that these'ideas.were his own and that they were uniquely his own. He
felt power in the fact that they were his own private thoughts and that while he was doing
this he felt it was his own private world that belonged to no one else. Oue to the fact
that he states he was always a loner, he took pleasure in the fact of knowing that he had
a private world of his own that no one else knew about.

When questioned further regarding the subject who was completely skinned - DAHMER
related that the skin of the human being was easily detached; he states much the way you
would detach skin from a chicken which you.are planning to cook. He stated that after the
initial incision, he could pull on the skin and it would pull off the muscle tissue of the
body easily. The only time it was difficult was when he was pulling the skin off around
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f the joints and at this time he would_use a small paring knifé to carefully cut the skin
around the joint portion of the body. '

Regarding the fact that the skin was_comp1ete1y taken off the head of the sub-
ject, DAHMER related that he would start an incision in the lower portion of the back of
the neck and s1iée up to the top (or crown of the head). He related that at this time he
could pull on either side of the skin from the incision and it would compietely pull right
of f the skull of the individual. He related that the only time he needed to do any real
cutting would be around the facial features, that being the eyes, nose, 1ips and mouth.

He related that the entire skull portion of the skin Came off in one complete piece and
while it was off it actually Tooked somewhat 1ike a mask you can buy at a.party store. He
related that he kept the skin and the mask-like facial features of this subject and
planned to treat them with a solution he made up of salt and borax. He stated that he
soaked them in a salt, borax and water solution for several weeks and then planned to take
them out and dry them to preserve them. He wanted to keep the skin and the mask-1ike por-
tion of the individuals head, however he underestimated the powerful mixture- of borax and
salt. After several weeks in the solution, the skin turned to a mushy like substance and
was unable to be kept and it had to be thrown out. ‘

There were also several gquestions, regarding the'victims, which were asked by
Det. MURPHY. Det. MURPHY will file a separate supplementary report regarding that part of

the interview.
Report per_pet. KENNEDY.
P:; gb 8-22.91
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STATE OF WISCONSIN CRIMINAL DIVISION MILWAUKEE COUNTY
STATE OF WISCONSINh:Plaintiff AMENDED CRIMINAL COMPLAINT
vs. - CRIME(S) s .

See Charging Section Below
Jeffrey L. Dahmer 05/21/60 STATUTE {S) VIOLATED
924 N, 25th 5%, See Charging Section Below
Milwaukee, WI J COMPLAINING WITNESS:

- . Donald Domagalski
Defendant. CASE NUMBER:
' F=-912542
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THE ABOVE NAMED COMPLAINING WITNESS BEING. DULY SWORN SAYS THAT THE ABOVE
NAMED DEFENDANT IN THE COUNTY OF MILWAUKEE, STATE OF WISCONSIN

COQUNT Cl: FIRST DEGREE MURDER

in January of 1988, at 2357 South 57th Street, City of West Allis, County

of Milwaukee, did cause the death of another human being, James E. A
Doxtatoxr, with intent to kill that person contrary to Wisconsin Statutes

section 940,01, :

BLEE 3

COUNT 02: FIRST DEGREE HURD_ER

in March of 1988, at 2357 South 57th Street, City of West Allis, County of
Milwaukee, did cause the death of another human being, Richard Guerrero,
with intent to kill that person contrary to Wisconsin Statutes section

940,01,
COUNT 03: FIRST DEGREE INTENTIONAL EOMICIDE L e

on or about March 26, 1989, at 2357 South 57th Street, City of West Allis;
County of Milwaukee, did cause the death of another human being, Anthony
Sears, with intent to kill that person contrary to Wisconsin Statutes -

section 940.01(1).
COUNT 04: FIRST DEGREE INTENTIONAL HOMICIDE

during the Spring or early Summer of 1990, at 924 North 25th Street, City
and County of Milwaukee, did cause the death of another human being,
Raymond Smith a/k/a Ricky Beeks, with intent to kill that person contrary

to Wisconsin Statutes section 540.01(1).

COUNT 05: FIRST DEGREE INTENTIONAL EOMICIDE

during the Summer of 1990, at 924 North 25th Street, City and County of

Milwaukee, did cause the death of another human being, Edward W. Smith,
with intent to kill that person contrary to Wisconsin Statutes section

940.01(1).
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COUNT 06: FIRST  DEGREE INTENTIONAL HOMICIDE

on or about Sep%ember 3, 1990, at 924 North 25th.Street, City and County of
Milwaukee, did cause the death of another human being, Ernest Miller, with
intent to kill that' person contrary to Wisconsin Statutes section

940.01(1).
CCUNT 07: FIRST DEGREE INTENTIONAL HOMICIDE

on or about September 24, 1990, at 924 North 25th Street, City and County
of Milwaukee, did tause the death of another human being, David Thomas,
with intent to kill that person contrary to Wiscongin Statutes section

COUNT 08: FIRST DEGREE INTENTIONAL HOMICIDE

on or about February 18, 1991, at 924 North 25th Street, City and County of

Milwaukee, did cause the death of another human being, Curtis Straughter,
with intent to kill that person contrary to Wisconsin Statutes section

940.01(1}. :
COUNT 09: FIRST DEGREE INTENTIONAL HOMICIDE

3 =

%
on or about April 7, 1991, at 924 North 25th Street, City and gounty;of_
Milwaukee, did cause the death of another human being, Errol Lindsey, with
intent to kill that person contrary to Wisconsin Statutes sectlon :
940.01(1). :

COUNT 10: FIRST DEGREE INTENTIONAL HOMICIDE

on or about May 24, 1991, at 924 North 25th Street, City and County of
Milwaukee, did cause the death of another human being, Tony Anthony Hugheg
with intent to kill that person contrary to Wisconsin Statutes section
940.01(1). .

COUNT 11: FIRST DEGREE INTENTIONAL HOMICIDE

on or about May 27, 1991, at 924 North 25th Street, City and County of
Milwaukee, did cause the death of another human being, Xonerak -
@inthasomphone, with intent to kill that person contrary to wisconsin
Statutes section-940.01(1).

COUNT 12: FIRST DEGREE INTENTIONAL HOMICIDE

on or about June 30, 1991, at 924 North 25th Street, City and County of
Milwaukee, &id cause the death of ancother human being, Matt Turner a/k/a
Donald Montrell, with intent to kill that person contrary to wisconsin
Statutes section 940.01(1). ’




COUNT 13: FIRST DEGREE INTENTIONAL HOMICIDE

on or about July 7, 1991, at 924 North 25th Street, City and County of
Milwaukee, did cause the death of another human being, Jeremiah Weinberger, -
with intent to kill that person contrary to Wisconsin Statutes section

940.01(1).

COUNT 14: FIRST DEGREE INTENTIONAL HOMICIDE

on; or about July 15, 1991 at 924 North 25th Street, City and County of
Milwaukee, did cause the death of another human being, Oliver Lacy, with |
" intent to kill that person contrary to Wisconsin Statutes section
940.01(1).

COUNT 15: FIRST DEGREE INTENTIONAL HOMICIDE

on or about July 19, 1991 -at 924 North 25th Street, City and County of
Milwaukee, did cause the death of another human being, Joseph Bradehoft,
with intent to kill that person contrary to Wisconsin Statutes section

940.01(1).
HABITUAL CRIMINALITY

. , .
on January 30, 1989, Jeffrey L. Dahmer was convicted in the Circuit &Sourt
of Milwaukee County in Circuit court Case Number F-882515 of the felony
offenses of Second Dedree Sexual Assault and Enticing a Child for Immoral
Purposes in violation of 940.225(2) (e) and 944.12 of the Wisconsin Statutes
and that said convictions remain of record and unreversed and therefore
defendant is a repeater pursuant to Wisconsin Statutes 939.62, and is
subject to a total sentence of not more than ten (10) years on each count
recited in addition to the mandatory life sentence for each ccunt of First
Degree Intentional Homicide and First Degree Murder.

Upon conviction of each count of First Degree Intentional Homicide and each
count of First Degree Murder, Class A Felonies, the penalty is life
imprisonment. : .

Complainant states that he is a Captain of Police with the-City of
Milwaukee Police Department and bases this complaint upon the following:

VYICTIM JAMES DOXTATOR, DOB: 3/1/73

1) Upon the statement of the defendant, which statement is against his
(the defendant's) penal interest that in January of 1988 he met a young ‘
male he thought was Hispanic who was waiting for a bus in front of the 219
Club on 2nd Street in the City and County of Milwaukee, State of Wisconsiny
he (the defendant) approached him and asked him if he would like to make
some money by posing in the nude, viewing videos, and having a drink at his
(the defendant's) residence; at this time he (the defendant) lived at 2357
South 57th Street in the City of West Allis, County of Milwaukee, State of
Wisconsin: the two of them went to that location by bus and they had sex

(3)
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and then he gave the young male a drink with sleeping potion and after he
passed out killed him by strangling him; he dismembered him and smashed the
bones with a sledgehammer and disposed of them: he did not keep any portior
of this individual; further he remembers that the young male told him that
he lived with his'mother in the vicinity of 10th and National; he further
recalls that the young male had two scars close to each of his (the young
male's) nipples that were approximately the circumference of a cigarette;
the defendant viewed a copy of a booking photo of James E. Doxtater, DOB:
3/1/73, that had been taken on September 23, 1987 and indicated that he was:
75% sure that this was the male that he met by the bus stop,although he
remembered him as looking somewhat older and heavier. v

2) Upon the statement of_Debra Vega, an adult citizen, that she (Vega)
in January of 1988 lived at 1010 East Pierce in the City and County of
Milwaukee, State of Wisconsin and that her son is_ _James E. Doxtator, DOB:
3/1/73; she repcrted her son missing on January 18, 1988 and has never seer
him since or been contacted by him since; further her son had two small
scars in the area of his nipples that looked like cigarette burns; also
that her home in 1988 at 1010 East Pierce was approximately one block from
10th and National; also that her son was a Native American.

VICTIM RICHARD GUERRERC, DOB: 12/12/65

1) Upon the further statement of the defendant, that in approximately
March of 1988 he (the defendant) met a Hispanic male in the Phoenix Bar
located on 2nd Street near the 219 Club in the City and County of
Milwaukee, State of Wisconsin; he (the defendant) asked this man to come tc
his residence which at that time was his grandmother's house located at
2337 South 57th Street in the City of West Allis, County of Milwaukee,
State of Wisconsin; he asked the man to come to look at videos and take.
photos or engage in sex and the man came with him; they had oral sex at the
house and then he drugged the man; while the man was drugged he killed him
and dismembered the body and disposed of it completely without keeping any
parts; he recalls that he later saw in the personal section of a local
newspaper a photo of this victim and a report that he was missing; further
the defendant viewed a photograph from the January 7, 1989 Milwaukee
Journal of Richard Guerrero, DOB: 12-12-65, and identified this as the
person he .Killed in this incident.

2} Upon the statement of Pablo Guerrero, an adult citizen, that he
{Guerrerc) is the father.of RICRard Guerrero and that he has not seen his
son since mid March, 1988; at that time he (Pablo Guerrero) reported his
son as missing tp the Milwaukee Police Department; further that
advertisements with his son's picture were placed in local newspapers
indicating that his son was missing.

VICTIM ANTHONY SEARS, D.O.B.: 1/28/65

1} Upon the further statement of the defendant, that he met Anthony
Sears .(vhom he identified in a photograph) at a club called LaCage; that a
friend of Anthony Sears drove him (the defendant) and Anthony Sears to the
area of his (the defendant's) grandmother's house in the City of West
Allis, County of Milwaukee, State of Wisconsin; that his grandmother's
house is 2357 South 57th Street; that after they arrived at that residence,

(4)
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they had sex and he gave Anthonv Sears a drink with sléeping pills in it;
that he strangled him and dismembered the body; that he kept Anthony Searg!
head and boiled it to remove the skin; further, that he kept the skull and
painted it. .- &

2) Upon the statement of_Jeffrevy Connor, an adult citizen, that he
(Connor) was with Anthony Sears on the evening of March 25th, 1989 and on
that evening they were at 'a bar on 6th angd National; they closed the bar
and that Anthony Sears had met a white male named Jeff who said that he wag
here from Chicago and was visiting his grandmother who lived at 56th angd
Lincoln; that he (Connor) then gave Jeff and Anthony Sears a ride to the
vicinity of 56th and Lincoln where they (Jeff and Sears) got out of the cax
and walked southbound. ' '

3) Upon complainant's personal knowledge of addresses in Milwaukee
County and that the intersection of 56th and Lincoln is north of and in
close proximity to the address 2357 South 57th Street in the City of West
Allis. ' '

4) Upon the statement of Dr. Jeffrevy Jentzen, Milwaukee County Medical
Examiner, that during the early morning hours of July 23rd, 1991 he
{Jentzen) with Milwaukee police officers and other members of the County of
Milwaukee Medical Examiner's Office was present at 924 North 25th Street in
the City and County of Milwaukee, State of Wisconsin in Apartment 213; that
he was present at that location when seven human skulls (three of which
were painted) four human heads, and numerous other body parts were :
recovered; that all the human remains recovered were transported to the
Milwaukee County Medical Examiner's Office. ° . =

5) Upon the statement of Dr. L.T. Johnson, a Forensic Cdontologist,
that he (Johnson) made a comp3zison OFf the painted human skulls recovered
from 924 North 25th Street in the City and County of Milwaukee, State of
Wisconsin during the early morning hours of July 23zd, 1991 with known
dental records of Anthony Sears and determined that one of the painted
skulls is that of Anthonv Sears. :

VICTIM RAYMOND SMITH A/K/A RICKY BEEKS, D.O.B.: 8/10/57

1) Upon the further statement of the defendant “hat approximately two
months after he (the defendant) moved into Apartment 213 at 924 North 25th
Street in the City and County of Milwaukee, State of Wisconsin he met a
black male at the 219 Club and offered him meney to be photographed and
have a drink and watch videos; that the man agreed and came with him (the
defendant) to 924 North 25th Street, Apartment 213; that at that location
he (the defendant) gave the man a drink which was drugged and the man fell
asleep; that he (the defendant) then strangled the man and removed the
man's clothing and had oral sex with him: further, that he dismembered the
body but kept the skull and later painted it; further, that he (the
defendant) identified photographs of Raymond Lamont Smith as being - -
photographs of the man to whom he had done this.

2) Upon the further statement of Dr. L.T. Johnson that he (Johnson)
examined the painted skulls recovered at 924 North 25th Street in the City
and County of Milwaukee, State of Wisconsin during the early morning hours
of July 23rd, 1991 with known dental records of Raymond Lamont Smith and
determined that one of the aforementioned skulls is that of Raymond Smith.

(5)
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3) Upon your complainant's personal observation of a copy of the
defendant's rental application for the living premises at 924 North 25th
Street, Apartment 213; that the aforementioned rental agreement has an
initial lease date of May 13th, 1990. . .

VICTIM EDWARD SMITH, DOB: 8/2/62

1) Upon the further statement of the defendant, that during the Summer
of 1990, approximately in July, he met a person whom he identified through
a photograph as Edward W. Smith,/DOB: 8-2-62, at the Phoenix Bar on 2nd
Street in Milwaukee and offered him money for sex and to pose for pictures;
they took a cab to his (the defendant's) apartment at 924 North 25th Street
in the City and county of Milwaukee, State of Wisconsin; they had oral sex
ané he gave Smith a drink which contained sleeping pills and then strangled
him; he dismembered Smith and took four or five photos ¢of him; he
completely disposed of Edward Smith's body by placing it in garbage bags
and at a later time he also got rid of the photos of Edward Smith; he
further recalls that Smith wore a headband like an Arab. .

2) Upon the statement of Carolyn Smith, an adult citizen, that she
(Carolyn Smith) is the sister OF Eaward W. Smith and that she has had no
cerntact with him since June 23, 1990; further that her brother was called
"the Sheik" because he frequently wore a turban-like wrap on his head.

-

T

VICTIM ERNEST MILLER, D.O.B.: 5/5/67 - z

~
©

1) Upon the statement of Vivian Miller, an adult citizen, that she
(Miller) is the aunt of Ernest MILIer and that on September lst, 1990 -
Ernest Miller came from his home in Chicago to Milwaukee to visit for the
Labor Day weekend and that he left her home during the early morning hours
of September 3rd, 1990 and she has not seen him or heard from him since.

2) Upon the further statement of the defendant that during the summer
of 1990 he met a black male (whom he identified through a photograph of
Ernest Miller as being Ernest Miller) in front of a book store in the 800
block of North 27th Street in the Gity and County of Milwaukee, State “of
Wisconsin and that he offered the man money to return to his (the
defendant's) apartment at 924 North-25th Street in the City and County of
Milwaukee, State of Wisconsin; that when they returned to his apartment
they had sex and then he (the defendant) drugged Ernest Miller and killed
him by cutting his throat; further, that after taking photos of him, he
dismembered the body and disposed of the flesh except for the biceps which
he kept in the freezer; he also kept the skull which he painted after the
skin was removed, and he kept the skeleton which he bleached.

3) Upon the further statement of Dr, L.T. Johnson that he (Johnson)
has compared the painted skulls recovered on July 23xd, 1991 from the
defendant's apartment at 924 North 25th Street in the City and County of
Milwaukee, State of VWisconsin with known dental records of Ernest Miller
and determined that one of the aforementioned painted skulls is that of

Ernest Miller.
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VICTIM DAVID C. THOMAS, D!.O.B.: 12/21/67

1) Upon the further statement of the defendant that he in the Autumn
of 1990 met a black male in the vicinity of 2nd and Wisconsin in the City
and County of Milwaukee, State of Wisconsin and offered the man money to
come to his apartment at 924 North 25th Street; when they got to his
apartment they drank and talked but he had no sex with this man because the
man wasn't his type; that he gave the man a drink with a sleeping potion in
it and killed him even though he did not want to have sex with him because
he thought the mgn would wake up and be angry:; that he dismembered the body
but did not keep any of the body parts because the man wasn't his type;
furthexr, that he photographed the man while he was in the process of
dismembering him. ,

2) Upon the statement of Chandra Beanland, an adult citizen, that she
(Beanland) is the girlfriend of David C. Thomas and that she reported him
missing on September 24th, 1990 to the Milwaukee Police Department,

_ 3} Upon' the statement of Brian O'Keefe, a City of Milwaukee Police
Detective, that he (O'Keefe) contacted the family of David C. Thomas in the
course of this investigation and specifically spoke with Leslie Thomas who
identified herself as David C. Thomas' sister and that He (0 'Keefe) showed
Leslie Thomas the facial portion of the photograph which the defendant
identified as having been taken during the course of dismembering David
Thomas; further, that the facial portion showed no injuries at the time it
was shown to Leslie Thomas and that Leslie Thomas identified the person in
the photegraph as being her krother, David Thomas; that the Thomas family
supplied a photograph of David Thomas sleeping which they had; further that
the face in this family photograph appeared to him (0O'Keefe) to depict the
same individual as in the photograph the defendant had taken while

dismembering this victim.

VICTIM CURTIS STRAUGETER, D.O.B.: 4/16/73 ) .

1) Upon the statement of Katherine Straughter, an adult citizen, that
she (Straughter) is the grandmother of Curtis Straughter and that she last
saw her grandson on February 18th, 1991. ' '

2) Upocn the further statement -of the defendant that in February of
1991 he observed Curtis Straughter (whom he identified through a
photegraph) waiting for a bus by Marquette University and offered him money
to come back to his apartment at 924 North 25th Street in the City and
County of Milwaukee, State of Wisconsin; that Straughter did accompany him
back and at the apartment he (the defendant) gave Curtis Straughter a
drugged érink and had oral sex with him; the defendant then strangled him
with -a strap and dismembered the body; he alsco took photos and kept the

man's skull.

- 3) Upen the further statement of Dr, L.T. Johnson that he (Johnson)
compared the unpainted skulls recovered from the defendant's apartment with

known dental records of Curtis Straughter and determined that one of the
unpainted skulls was that of Curtis Straughter.
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VICTIM ERROL LINDSEY, D.O.B.: 3/3/72

1) Upon the statement of Yahuna Barkley, an adult citizen, that she
(Barkley) is the dister of Errol Lindsey and that she last saw him on April
7th, 1991 when he went to the store and that she has not seen him since .
that time. : .

2) Upon the further statement of the defendant that in the Spring of-
1991 he met Errol Lindsey (whom he identified by photograph) on the corner
of 27th and Kilbourn in the City and County of Milwaukee, State of
Wisconsin and that he offered Errol Lindsey money to return with him (the
defendant) to his apartment at 924 North 25th Street in the City and County
of Milwaukee, State of Wisconsin; that after they returned to his apartment
he gave Lindsey a drugged drink and after he fell asleep he strangled
Lindsey and then had oral sex with him; he then dismembered the body and
saved the skull. .

3) Upon the further statement of .Dr. L.T. Johnson that he (Johnson)
compared the unpainted skulls recovered Irom the defendant's apartment on
July 23rd, 1991 with known dental records of Errel Lindsey and determined
that one of the unpainted skulls is that of Errol Lindsey.

VICTIM TONY ANTHONY BUGHES, D.0.B.: 8/26/59

1) Upon the further statement of the defendant that in May of 1391 he
met Tony Anthony Hughes (whom he identified through a photograph) who was
deaf and mute in front of the 219 Bar on Second Street in the City amd
County cf Milwaukee, State of Wisconsin; that he communicated with Hughes
by writing and it appeared that Hughes could read lips; that he offered
Hughes $50 to come to his (the defendant's) apartment at 924 North 25th
Street in the City and County and Milwaukee, State of Wisconsin to take
photos and view videos; further, that he gave Hughes a drink with a
sleeping potion and then killed him and dismembered his body and kept his
skull. . '

2) Upon the further statement of Dr. L.T. Johnson that he (Johnson)
has compared the unpainted skulls found in the apartment of the defendant
with known dental records of Tony Hughes and determined that one of the
unpainted skulls is that of Tony Hughes. :

- 3) Upon the statement of Shirley Hughes, an adult citizen, that she
(Rughes) is the mother of Tony Hughés and that Tony Hughes came to
Milwaukee from Madison during the late afterncon cr evening of May 24th,
1991 and that she has not seen him since and further that her son, Tony
Huches, is deaf ‘and muta.

VICTIM KONERAK SINTHASOMPHONE, D.O.B.: 12/2/76

1) TUpon the statement of Sounthone Sinthasomphone, an adult resident,
that he is the father of Konerfak Sinthasomphone who was 14 years of age and
that during the afternoon of May 26th, 1991 his son left home and did not
return and he has not seen him since,

2) Upon the further statement of the defendant that he (the defendant)
irn late May of 1991 met a young Oriental male (whom he identified by
photograph as Konerak Sinthasomphone) in front of Grand Avenue Mall in
Milwaukee and that they went back to his (the defendant's) apartment at 924

- *” (8)
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North 25th Street in the City and County of Milwaukee, State of Wiscoﬁsin;
that Sinthasomphone posed for two photographs while he was alive and that
he (the defendant) gave Sinthasomphone a drink laced with a sleeping potion
and that they then-watched videos and while they were watching videos,
Sinthasomphone passed out; that he (the defendant) then had oral sex with
Sinthasomphone and then he (the defendant) went to a bar to get some beer
because he had run out; that while he was walking back from the bar located
on 27th just North of Kilbourn, he saw Sinthasomphone staggering down the
street and he (the defendant) went up to Sinthasomphone and then the polica
stopped him; that he told the police that he was a friend of this
individual and that the individual had gotten drunk and done this before;
that the police escorted them back to his (the defendant's) apartment and
he told the police he would take care of Sinthasomphone because he was his
friend; that they went into the apartment and after the police left, he
killed Sinthasomphone by strangling him and then had oral sex with him and
then he took more photographs and dismembered the body and kept the skull.
3) Upon.the further statement of Dr. L.T. Johnson that he (Johnson)
compared the unpainted skulls recovered Xrom the apartment at 924 North
25th Street with known dental records of RKonerak Sinthascmphone and
determined that one of the skulls which was recovered from that location is

that of Konerak Sinthasomphone.

VICTIM MATT TURNER A/K/A DONALD MONTRELL, D.O.B.» 7/3/70 A

1) Upon the further statement of the defendant that on June 30th, 1991
after the Gay Pride Parade in Chicago, he met a black male at the Chicago
Bus Station and offered him money to pose nude and also view videos at his
apartment back in Milwaukee; he (the defendant), with this black male,
returned to Milwaukee on a Grevhound Bus and then tock a City Vet cab to
his (the defendant's) residence in Apartment 213 at 924 North 25th Street,
in the City and County of Milwaukee, State of Wisconsin; he {the defendant)
gave the black male something to drink which had been édrugged and the man
passed out and he (the defendant) used a strap to strangle the man and then
dismembered him and kept his head and put it in the freezer in his -~ =~ -
apardment and placed his body in a 57 gallon barrel that he had in his
residence; further that he (the defendant) looked at a photograph supplied
by the Chicago Police Department of Matt Turner a/k/a Donald Montrell and
indicated that he thought this was the person that he had killed in this
ineident. ' :

VICTIE JEREMIAE WEINBERGER, D.O.B.: 9/29/67

1) Upon the further statement of the defendant that on or. about July
Sth, 1991 he met a Puerto Rican male at Carol's Gay Bar on Wells Street in
Chicage and that he offered the man money to come with him to Milwaukee to
pose for him and to view videos; they took a Greyhound Bus from Chicago. to
Milwaukee and then took a cab to the defendant's apartment at 924 North
25th Street in the City and County of Milwaukee, State of Wisconsin: this
man stayed with him for two days and on the first day thevy had oral sex and
on the second day the man indicated that he wanted to leave and he (the
defendant) didn‘t want the man to leave so he gave him a drink with a

sleeping potion in it and strangled him manually and then took photos of
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!
him and dismembered the body; he then took more photos and kept the man'sg
head in the freezer and body in the 57 gallon drum; he (the defendant)
looked at a photo supplied by the Chicago Police Department of Jeremiah
Weinberger and indicated that this was the man that he had kilfed In this

incident.
2) Upon the statement of Dr. L.T. Johnson that he (Johnson} at the

Milwaukee County Medical ExamifieT s Ufrice compared one of the human heads
recovered from the freezer at 924 North 25th Street with known dental

records of Jeremiah Weinberger and determined that the severed human head
that he examined in comparison with those records was the head of Jeremiah

Weinberger.

VICTIM OLIVER LACY, D.O.B.: 6/23/67

1) Upon the further statement of the defendant that on or about July
15th, 1991 he met a black male on 27th Street between State and Kilbourn ir
Milwaukee and that the man stated he was going to his cousin's house; he
invited the man to his residence to pose for photos and the man agreed to
come and model; when they got to the residence at 924 North 25th Street ir
the City and County c¢f Milwaukee, State of Wisconsin, they removed their
clethes and did body rubs and he gave the man a drink which had sleeping
potion in it; when the man fell asleep, he strangled him and then had anal
sex with him after death; he dismembered the body and placed the man's
head in the bottom of the refrigerator in a box and kept the man's heart ir
the freezer to eat later; he also kept the man's body in the freezer; he
kept the man's identification which identified the man as Oliver Lacy, date

of birth 6/23/67.
VICTIM JOSEPH BRADEHOFT, D.0.B.: 1/24/66 - l . e - -

1) Upon the further statement of the defendant that on or about July
19th, 1991 he met a white male on Wisconsin Avenue near Mardquette
University; the man was waiting for a bus and had a six pack under his arm;
he (the defendant) got off a bus at that location and approached the man -
and offered him money to pose and view videos and the man agreed; they
returned to the defendant's residence at 924 North 25th Street in the City
and County of Milwaukee, State of Wisconsin; they had oral sex and then he
gave the man a drink with a sleeping potion in it and then strangled him
with a strap while he slept:; he dismembered this man and put his head in
the freezer and his body in the same blue 57 gallon barrel where he had
placed the bodies of the black male and the Puerto Rican male: he kept this
man's identification card which identified him as Joseph Bradehoft, date of
birth 1/24/6s8.

AS TO VICTIMS TURNER, LACY AND BRADEHOFT

1) Upon the statement of Dy, Jeffrey Jentzen, Medical Examiner for
Milwaukee County, that on July 23rd, 1991 he was called by the Milwaukee
Police Department to 'Apartment 213 at 924 North 25th Street in the City and
County of Milwaukee, State of Wisconsin and inside the apartment at that
iocation, among other evidence, he observed a refrigerator with a freezer
section; the refrigerator contained a human head and the freezer section
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contained human body parts; alsc there was a floor standing freezer which
was found to contain three human heads and other body parts and there was a
57 galleon drum which contained human body parts. _Jentzen further stated
that at the Milwaukee County Medical Examiner's Office these human body
parts were examined and that fingerprints were lifted from hands that had -
been found at the scene and also efforts at dental identification were
made; that,Dr. L.T. Johnson, whom he (Jentzen) knows to be a forensic
odontologist, did the dental examination and that fingerprint lifts were
submitted to the Milwaukee Police Departmént Bureau of Identification for .
) : L

analysis, K

2) Upon the statement of Wayne Peterson, that he (Peterson) is a
Bureau of Identification technician and supervisor employed by the City of
Milwaukee Police Department and that he (Peterson) made comparisons of
fingerprints lifted by the Milwaukee County Medical Examiner's Office from.
body parts recovered at 924 North 25th Street on July 23rd, 1991 with known
prints of various persons and was able to identify the prints of Oliver .

Lacy, Joseph Bradehoft, and Matt Turner a/k/a Donald Montrell as having

been lifted from human body parts discovered in that apartment.

~AS TO HABITUAL CRIMINALITY

Complainant further states that he has viewed a certified copy of
Judgment of Conviction in Milwaukee -County Circuit Court Case No. F=-88251S
and a ccpy of that Judgment of Conviction is attached hereto and ¥
incorporated herein and the aforementioned Judgment of Conviction indicates
. that the defendant was convicted of felony offenses in Milwaukee County .

within five years of the offenses listed in this complaint and that he (the
defendant) is therefore a Eabitual Criminal.

*#**%* END OF COMPLAINT ****

SUBSCRIBED AND SWORN TO BEFORE ME . - a
AND APPROVED FOR FILING O.;...%ua:.a\,lqm .

Attorney Complaining Wltnégé

. District

. ‘ (11)
) = 183

e

- A -
S8 e 5, PAGE__

*



AEPATIS OF WIRONSIN | s -
Circuit Court, Milwaukee County | ' L GARY J. BARCZAK, Clerk of the Ciee
~ (,'mm,l).n-nuru'f('nun:-h-}\-irvs. dnheroh}'t"vrlif_\'théulhn\'o compared the furegning cupy with the nriginal : o

Judgment of Convictidn in case F-882515; State of Wisconsin Vs, Jeffrey L. Dahmer

—

. . - Tee et Y TR P P PR e
ria . R 7 A T NP ¥ -, — e — §3 bt T m el i Yadeadly
. e e -
4 . . - - . . .y
L

entered in the octian Hwewn entisled, that it is o esrrect transeript lht:refr(:m and of the whule therenfl a3 the same remains of Feer

x

in my office, - 350 Fow - -J"' - _.";_"i ee e U gL G SR SR S
. . . IN TESTIMONY WHEREOFR, | have hereunto set my hand and ™ affis

. ' the Seal of said Cfrt, on July 25, 1991 ,/!_""""

A s ' - /4 1\ioath, [Vay, Years
v ' ' {1 - Sl ol s
) ) ) d'.jv’\./ 7" / ) ¥
. oo Ciff il e Cirewt Umat. T T e
. s P - Cninnal [ivswa . Tt
. A
.

t . g v i — p W e v— e G 8 4 8 T N et e e e e
. b A n * b PA—-y - = N
* .- r. .o BREE Y o SR I R R S
- -y ek, ¢ SEwkhdr v n
- . b LR .

- --‘ -
e LR
:

PRI T .

s e e, tuny -
—— am e & . s B o
[ P

I |

Tan s et .

<tade, i

L

. L R .

oL .

LA

PR ] o

H

1

-
k] - L]

TR b
.‘-r' .‘
M .
- .

. bw:rirhvﬂ-ddﬁ'-nb‘.:o&- b et

]
.
LY
_e "
>
[l B
D ay M

LR
»
e, A1 4

e .
. Shat vy
” L%
B . e 'ﬁ.h b:'.n__,_ -
<M
- e

N
(<8
.
A

B T



. ‘e . DIAYL U wie:

R T STV ACE YT § T N RIS : : . v e ews PR PIT
TSR A At JUDGHLN L BE CONVICYOn R
a"_. o, , SENTENCE IMPOSLD & STAYED, PROBATIUN CRDLCRED ,

- ) STATE -OF WISCONSIN, Playnyy 't STAYC or WISCONSIN, Cirrult Caurt Brancn ¢
r ; ’_{W Y, 7 A
Ly pE™ ’7\144)754'5:/ Delendant County /;_(, _{ﬁ’uf..’f/fu-’
/{ ; ’7 > 2 —
R VI, Defendant Date ?«'nh Court Case Nou. fﬁs - JA
Tha defendant entersd his/her ples of Quiltly O not gqualty 0 no contest;
The Court O Jury found the defendant guilty of: - Felony ar Ontetis)
! Wis. Statule(s) Misdemeanor Class Crime
Crxmc(s))/ Violated {r or M) {A=L)  Cammilind
et eenl Hivaictd Fdogo0 o)) F & g
gx;.&-ca«. Cicid foy ~boernirnl 4 o Fudisz 2 C. /?.{/M
committ r;/tms Count and -
) A /A m ,.?- /fJ 'V y the Court inguired of the dafendant why sentence should not be pronounced,
suﬂ':cmnl grofas to the contrary being shown or appearing to the Court, and the Court having asccarded the dis

attorney, defarise counsal, end the defendant an opportunity Lo address the Court regarding sentence; and upon ¢
evidence, records, and progeedings, the Court pronounced findings and judgment as follows:

1T IS ADJUDGED that the defendant o 74 L 30 /?J"f’ was convicted ag "c:und guilty, ond is senter
the Wisconsin State Prisons for on. ndulerming of nol more thanm ..5 years

th = ‘msz,&:ﬁfe« =

R .
L} 0

IT IS DETERMINED that society will not be harmed and the defendant will benef.b by being placed on pre
pursuant to Sec. 973.09, Wis. Stats.; - . ‘ :
b 1T IS ADIUDGED that e:ecut;on of the sentenr:e iz stayed and the defendant ia pl\ncz.‘d on probation for t!
period of P Glrts . T - » in the custady and control of the Wisconsin Department
af Health andﬁcc.\al Services, sujject to its rules and orders pursusnt to Sec,. .973.10, ¥is. Stnts.;
MWtesieeed

1T I3 DETERMINED AND ORDLRED that ths record requires court-imposed conditirms 23 follm

. ) None As ordersd balow: peee e ime e el e E T e

That the defendant has the ability ts pay within that period the ueunt.s ardared harein.: Shau.ld h.*.a/her fi

PR,

condition changeye shall forthwith pct'lt;m this Court for racensideration of such c_azndit.iona.

Fines: ) a)ane 0s . : 1 Court Costs: g)om EJS

Attorney Fecs: (None (3% : i Restitution: Kone os/

Other: . one [3% ‘ H ' : i

Mandatory : Etelony (# counts) @ $30.00 Amount § __ 2 ’Z o 50
Vietim/Witness Surcharge [ Misdemsanor {7 counts) @ $20.00 Amaunt

{Sec. 973.045Vis. Stats.) Paid {3 Yas Azount § i Do, -

That the defendsnt shall be incarcarated in the

Copnty Jajl for tho fpllowing pericus:
110 Gl - S pfmidliiie . - i

—

ﬁ"/ 0 The period of /7 &
f?o{c' Yaltri s :J-éaé

Ernel
. e )
17T URfH Dﬁtﬁﬁgtﬁ"mﬂt snu% :ué ﬁ%; to Sec. 973. O?(l)(b), hus. al.a

IT IS ADJUDGED that == days sentence mdi4m g Wrsulnﬁ.o Sdc.-. 973.1%11!51:1&5-, or
be given by the Dapartment if probation is revoked. “SEC.__ =} PAG -

IT 18 URDCRFD THAT THE Sheriff geliver the dercndant into the custody of ‘hg Departmont os it directs
ir probatio he Sheriff havmg cus tndy of the defendont yhall deliver rum/her to the Receplicn Srat

uu IR W T COLRT . Miwnaiure ul :u&{ u:y ur u ultnurl
{7/ Ly

=%
_’ E_:_ ms ul Jud;:c / Date Snw. ’ /
=3 2 Q ,,{'/(_,:N f///
\-. (N /han/ lunw.\nurm‘)/ .\.nmu'u muMW
(/ARTOAR /:’,4&. el L5

A




* B Po15-8 569 SUPPLEMENT REPORT

5 INCIDENT SUPPLEMENT DATE OF REPORT | INCIDENT/ACCIDENT #

MILVADKEE POLICE DEPMARTHENT |70 G o te SomotEnenT —|  08/26/91 91.51767/M- 2472 2487 I
;_ﬁi;; INCIDEKT DATE oF tucxnequacc:nsur ‘ /| REP CoN ]
N IDRNY HOMICIDE 07/23/91 . !
R VICTIN LOCATION OF IKCIDENT/ACCIDENT (Address) orsT
_ : ~ LACY 011ver 924 N. 25th St., #213 .
T s e ————————— L.

| . 8 gausgsn 10 Mceo

_""if"v"' m ree or PROTERIT " JCatRIPTION e - - i ' Al B l il VALUE.

REFER TO FOLLOWUP NUMBER: Y
NARRATIVE

On Monday, 08-26-91, at approximately 11:30am, I was informed by Captain Donald .
DOMAGALSKI that he had received a phone call through Attorney Gerald BOYLE's office indi-
cating that Jeffrey DAHMER wanted to speak to us, Captain DOMAGALSKI requested that we
obtain an order to produce for Mr, DAHMER and bring him to the CIB where he could be
interviewed by ourselves and then interviewed by Dr. Ken SMAIL for Attorney BOYLE.

At approximately 2:30pm we picked up Jeffrey DAHMER at the Milwaukee County dJail

- and conveyed him to the CIB where we asked him various follow up questiong‘reiative to our
investigation. A

We asked him whether or not he knew an individual by the name of Kevin Paul |
BYRNE, W/M, DOB 01-25-63, who owns and operates a fitting room out of his residence and
who he may have met at the bath house on 7th and Wisconsin and may have had sex with, We
had information that Kevin may be a bartender at the Phoenix right now, We asked Jeff
this and he stated that he did not recall the individual's name but stated that he had sex
at the bath house on Wisconsin with several individuals. I then asked Jeff if he had ever
told anyone that he had shaved the hair off his body to look younger at which time he
stated he did. This is the information that we had received from Kevin BYRNE. Mr.

DAHMER stated that he does not recall this individual but he does recall telling this to
someone who he had been with in the bath house.

I then questioned him regarding information we received from_James Patrick
FETZER, W/M, DOB 09-15-51, who is employed at Ambrosia Chocolate who worked with, and ate
Tunch with Mr. DAHMER. James stated that Jeff would tell him that he had a good time when

‘he went to Chicago and also that he had a good time when he went to Florida on vacation.

7 I asked Mr. DAHMER if he did, in fact, go to Florida on vacation and he stated "no" that
he couldn't afford it. He stated that he only went to Chicago on his vacations but he did
recall telling James that he had a good time in Chicago and that he would like to live in
Florida again because he had lived there in the past. He again stated that he hasn't been
to Florida since his return from Miami in 1981,
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We then asked Mr. DAHMER who helped him move inté his residence at 924 N, 25th
Street in May of 1990 and he stated that he hired the Atlas'moving company to help him
move his large cedar chest, a wood pedestal, and various other items from his grand-
mother's residence to the 25th Street address. He stated that he paid $100.00 for the
move.

I then asked Mr, DAHMER if he was ever at the Red Carpet Lanes in Pewaukee in May
of 1991 and he stated that the only Red Carpet Lanes he was ever at was the one around
76th and Oklahoma and this was around Christmas of 1990 when he went there with his father
and brother,

We then asked him whether or not he had ever asked a cab driver, namely_gég.
FITZPATRICK, W/M, DOB 08-18-65, to come into his apartment for a drink after he had taken
the cab home. The cab driver stated that he didn't drink but he would smoke a joint and

DAHMER stated to the cab driver that he did have marijuana in his apartment but the cab
driver declined stating that he had to work. Upon mentioning this, DAHMER stated that
this did happen but it was just a cab that he had taken home and he asked the driver to
come in for a sociable drink. He related that he did not intend to kill this person only
hope that it might lead to some type of sex. _

Regardihg supplementry report #177 which indicated that Jeffrey DAHMER had been
involved in an altercation on the third floor at the Grand Avenue in the bathroom. It was
reported that he was in the bathroom and two white males entered at which time he bent
down to look at one of the white males' penis. Mr, DAHMER denied this and stated that he
never approached anyone in the bathroom nor did he ever follow anyone out of the
bathrooms. He stated that he only approached them when they were in the mall area itself.

In regards to supp #184 in which it stated that Jeffrey was observed coming in to
the United Military supply store on Saturday, 07-20-91, with a black male, looking at kni-
ves around 3:00pm he stated that this was totally untrue. He related that he has not Dbeen
in that store since a week or two prior to the date he was arrested. He related that he
had pawned the knife he used to cut up his victim's at the Military store across from the
Dunkin Donuts about four months ago for $10,00 but then he picked it up about two weeks
after pawn1ng it sometime in April or May of 1991,

_ Regard1ng suppiementry report #296 and #297 1nd1cat1ng that Jeff may have gone by
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| the name of John and had been sucked;off,;in Juneau Park, by an individual by the name of
"Dee, " Jeff denied this and stated that he has never been in Juneau park. He related that
"does not know this individual nor has he ever met.anyone in that vicinity.

Regarding follow up #422 which was a photo of a missing white male, Michael L.
LLIMESAND, .W/M, DOB 09-26-58, who was also known as "Miranda." We received this photo from
Freeport, I11inois, This person was gay and has been missing since Saturday, 06-25-85,
Jeff looked at the photo and stated that he doesn't know him, never saw him and he also
stated that he has never been in Madison other than driving through it with his father and
brother years ago.

We then questioned Mr. DAHMER in regards to a phone call placed at his residence
on 02-17-91 to an individual known as Michael LISOWSKI, who is the director of the
Milwaukee AIDS project. We had also received information that victim #9, Curtis
STRAUGHTER, had been living with Michael LISOWSKI around this time. We asked Mr. DAHMER
if he allowed any of the people that he lured to his residence use his phone and he stated
he did. He stated that he never called Mr. LISOWSKI 2nd he said that it was probably !
Curtis STRAUGHTER who made the call due to the fact that he let several people use his
phone once he got them into his residence. A check of the records showed that the phone
call was placed to Michael LISOWSKI on 02-17-91 at 6:40pm.

» We also questioned Mr. DAHMER as to the night clubs he had visited in Chicago and
"he stated they were the Bistro 2, Carole's, the Vortex, Christopher's Street, the Lucky
Horseshoe, Little Jim's and Roscoe's. He also stated that he visited Ram's {phonetic)
book store, inctuding the back viewing room, the Unicorn and the Man's country bath clubs.
In regards to gay bars he frequented or stopped at in Milwaukee stated they were
the 219 Club, the Phoenix; C'est La Vie, LaCage, the Boot Camp, which was once or twice,
the M&M Lounge, which was once, Partners, which was once, the Triangle and the Ballgame.
He related that there may be one or two others but he could not recall the names of these
at this time.
During this interview process, at approximately 3:25pm, Dr. Ken SMAIL arrived and
he interviewed Jeffrey DAHMER until approximately 4:50pm at which time he left and Mr.,
| DAHMER was given a couple more cigarettes, a cup of coffee, and was questioned regarding
?“ the nightclubs he had visited, Mr, DAHMER was then conveyed back to the Mllwaukee7Coynty$ﬁ;
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REFER TO FOLLOWUP NUMBER: .

L]

| NARRATIVE :

On Wednesday, 08-28-91, 1 received a phone call from Attorney Wendy PATRICKUS,
indicating that her client, Jeffrey DAHMER, wish to speak with us, requesting that we
obtain orders to'produce, so that we can speak with him, and that she and Dr. SMAIL,. could

also converse with him at the CIB.V_Q_‘,, Darisck ewnsdy T MYSEF
At approximately 1:15 we obtained an order, produced, picked up DAHMER, and con-

veyed him to the CIB. At that time 1 showed DAHMER a photograph we had received from the
Chicago Police Dept., indicating a black mate, who went by the name of Farley TELLADO.
Upon DAHMER viewing this photo, he stated he does not know this individqa[, nor has he
ever seen him. This individual has peen missing since 06-29-91, and was last seen in his
rasidence. DAHMER stated he has never neard the name, nor seen this individual.

DAHMER was then asked which moving company had moved him to his residence, at 924
N. 25th St., in May, 1990, because he originally stated that it was Atlas Moving Van. A
check with Atlas showed that they had not moved him. DAHMER states that it might have
been Allied, but he is not sure, but he believes the moving company began with an "A". We
will attempt to question Allied Moving Co., to ascertain whether or not they have any

records on their computer.

I then questioned DAHMER in regards to his stay in Miami, Florida, in 1981, when
he was staying in the Bimini Bay Motel, and asked him what landmarks or other hotels were
in the area, and he stated that the Bimini Bay Hotel was approximately 3 mile from the
ocean, and about % mile down Collins Ave., was the Newport Hotel, and the Castaway Hotel.
He stated that the Submarine Shop, where he worked, was approximately five blocks away
from these hotels. He also stated that the Fountain Blue Hilton was three miles away on
Collins Ave. He stated that the Sunshine Submarine Shop was located in like a mini.mail,
in a semi circle, off of Collins Ave., and you could get breakfast, dinner, or lunch, at
this location. He states he does not know if this restaurant is still presently there, he
could only recall what was there at the time he was there.’

, At approximately 1:45, Dr. SMAIL arrived to interview DAHMER, along with Attorney
Wendy PATRICKUS. At approximately 2:25, Dr, SMAIL, and Attorney PATRICKUS remained until

# RCPORTING OFFICER
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f around 4:00 p.m. J

' After Attorney PATRICKUS left we again interviewed DAHMER regarding other
correépbndence we received regard1ng "missings", and we showed him a photograph of a white

d male who was known as Grant HOWELL, 09-19-63, and he was from Lake Station, Indiana.

| HOWELL was last seen in 1982, and his brother, Garnet HOWELL, was requesting assistance to
ascertain whether or not DAHMER -had in fact -known his brother, or had seen him, or had

" associated with him. We showed DAHMER the photograph we had obtained from the HOWELL

f family, along with several other family photos, and he stated that he has never seen this

| individual, and he does not know him. Grant HOWELL will be contacted regarding this

! investigation, and informed of our results. .

: I then asked DAHMER whether or not he ever ate pizza at Giuseppi's Restaurant,

: located on Bluemound Ave., and Mayfa1r Rd., due to a letter that was received by Chief

f ARREOLA, from a citizén name David PETZOLD. PETZOLD stated that he believes he ‘was

f confronted by DAHMER at Giuseppi's, on a Friday or Saturday night, during baseball season.

é He believes DAHMER attempted to persuade him to go with him. - Upon questioning DAHMER

! regarding this, he stated he has never been at Giuseppi's, and the only pizza place he
went to in that location was Pizza Hut, and he went there around March, because it was

¥ still cold out. He stated that he only had one of the five minute pan pizza's and then

left. He stated he was waiting for a bus to go to Mayfair Mall, so he could buy fish

supplies for his fish tank, DAHMER was then returned to the Milwaukee County Jail. '

Report dictated by: Detective Dennis MURPHY '
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REFER TO FOLLOWUP NUMBER:

NARRATIVE
On Wednesday, 08-28-91, I, Detective KENNEDY, along with Detective Dennis MURPHY,
obta1ned a order to produce for the subject Jeffrey DAHMER, and conveyed him from the S5th
, Sheriff's Dept., Lock Up, .to the 4th fl., CIB interrogation room, where we met with
the'suspect, along with his Defense Attorney Wendy PATRICKUS.

At this time the suspect was asked a series of questions by Det. MURPHY, regarding
information received from oufside jurisdiction., His answers will be found in a detailed
supplement filed by Det. MURPHY, At the end of the interview Attorney PATRICKUS left the
building, and before taking the suspect back to the Milwaukee Couhﬁy Sheriff's Dept,, he
requested another cup of coffee, and a cigaret, at which time I complied, and he stated
"is there anything else you wish to ask me regarding the offense?"

At this time I began to question DAHMER regarding the way in which he would
decide which individuals to approach, This is related to individuals that eventually
became victims of his. He stated that before going out for the evening, he generally
would know whether or not he planned to commit a Homicide, and before going out he would
prepare the 1£F:2[¢9 by powderizing it, and leaving it in a glass on the
counter top of his kitchen. He states once at the bar he would generally drink by him-
self,. and observe the diffrent individuals in the gay establishment, He states that it
did not matter the color, race, or ethnic heritage of any of his victims, as long as they
met, what he would call, the physical profile. He stated this was generally from mid to
Jate teens, to mid 20s, males with a medium height, slinder build, and generally smooth
skin, He stated upon sitting in the taverns and drinking, he would notice one, maybe two
or three, who fit this profile, and who he found attractive. He also stated that he
generally looked for individuals that were alone, or not with a tight knit group. He sta-
tes upon deciding which victim he found attractive, he would generally wait until approxi-
mately bar time, which would be the closing of the tavern, and then as the patrons were
filing up, he would approach the viétims, and ask them if they wish to accompany him home
for either pictures, sexual contact, or for cocktails, many of the times offering them
money, He states this was his general routine, except for times when he met some of his
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victims on the street, in front of the bookstores, and then the safe routine as far as
joffering money for sex, photographs, or cocktails,

Regarding the indivdual picked up in the mall, that being the victim, Konerak
SINTHASOMPHONE, He states that he had been hanging around the Grand Avenue Mall that day,
and was leaving the mall, exiting the Wisconsin Ave., exit, and as he was walking out, the
victim, SINTHASOMPHONE, was entering the mall. He states upen seeing the individual he
was immediately attractive to him, and struck up a conversation. It was at this time that
he offered the individual money to return with him to his apartment for photographs. He
states regarding other times in the mall, that there were several times that he walked
throughout the mall, and would look for individuals that fit his physical profile, and he

| would approach them, and offer them money, however, many of the people who he talked with
and offered money to, returned to his apartment with him refused, some even were hostile
towards him. At this ‘time the interview was terminated and Det. MURPHY, and myself,
‘returned-the suspect to the 5th f1., Sheriff's Dept., Lock up.

Report dictated by: Detective Patrick KENNEDY
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